JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — OFFENSE/INCIDENT REPORT Complaint No

84-085
Complainani Otlense/Incident
Patricia Ann Prewitt, wife of victim Homicide
DOB Race Sea Fhone Receved by (Name of 1s1 person notified)
7~3-49 W f 7132-4976 Central Dispatch, B. Deitch
Complainant Address Dale Received Day Time
Rt 4, Box 1000, Holden., MO 2-18-84 Saturday 4:16 a.m.
Vietim/Firm How Received Phone (A Person { } Patrol | )
William Edward Prewitt Gent,)
ooB Race Sen Phone Dccurrence Date Day Time
1-10-49 w m 732-4976 2-18-84 Saturday 2-4 a.m
Victim Foemn Address Location of Qccuftrence Residence )
‘Rt 4, Box 1000, Holden, MO Prewitt residence, Rt 4, HolddnBusmness()
Suspec! | } Wilness (X} Brresied | ) Age | Bace | Sex_ | Suspect ( ) Witness §{) Arrested ( } Age | Race
Cliff Gustin W m Pat Gustin W
Address Phone Address Phone
Rt 4, Holden, MO 732-4026 Rt 4, Holden, MO 732-4026

FACTS and DETAILS
Witnesses continued:

William E. Scott, Chief of Holden Pollce, ?J2 4154 home address 719 S. Olive

Holden, MO home phone 132+ 5733

Harvey Wright, Holden Pollce&Off;cer, homéféddress 300 W. 2nd, Holden, MO

home phone 732-4001

Ellie Wright, Reserve Holden Poliqé Qfficer, wife of Harvey Wright, same

address

a. Jane Ann Prewitt, w/firﬁﬁb?8£13—68, age 15, daughter of complainant

and victim, was the only child not present when the homicide occurred,

She was staying with a girlfriend, Andrea Stowell, parents are Duane
PROPERTY Losty ) Siolen | ) Recoverad { )

Quantgy Descriphion Madel Serial Mo. Valup
Seporting Ollicer (Signed) Dale p! Reporl Recovered Value ' Loss Value
Doug Rusher 2-18-84 _
Investiganing Olhice Entered MULES Typed By Approved Final Approved
Courl Daiv Found Senlence
DISPDSITION UNFOUNDED [ } INACTIVE ( ) CLEARED () EXCEPTIONALLY CLEARED ( }

Hnidan Proaress P



Complaint No

JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT 84-085
se ] Contlnuation ( ) |Coese Assigned To
{ Incldant N RuSher pg 2
alainanl { Viclim or Firm Localion ol Occurrence Occurence Date

TS and DETAILS
Stowell, Rt 2, Holden, MO, phone 732-5574

b.
Sarah Jo Prewitt, w/f, doh 8-27-71 age 12, daughter of complainant and

victim, was babysitting for the other children on the nieht of 2-17-84

Was asleep in the southeast upstairs bedroom when homicide occured.

€ William Matthew Prewitt, w/m, dob 11-17-73. age 10, son of complainant

and victim, was asleep in northwest bedroom when homicide occifred
d.

Morgan Patrick Prewitt, w/m, dob 6-14-77. age 6, son_ of complainant

and victim, was asleep with Matthew in northwest bedroomiwhen homicide

occured,

e. Carrie Sue Prewitt, w/f, dob 5—11775} age 8.'daugﬁtér of complainant

and victim, was asleep in closet bedroam when homicide occured.

All of the above a through e a;é"naturallg_born children of William

and Patricia Prewitt.

Jerri Austin, w/f, address, Rt 1{:Holden, MO, phone 597-3662.

Paul Austin, husband of Jerri Austin, w/m, same address, same phone

On 2-18-84 at approx. Aﬁﬁﬂhé.m. I was dispatched to a shooting on

Lazy Lake Road north of Holdén. MO. T was advised by Dispatcher Bobby

Deitch that there had been a burglary at the William Prewitt residence

and that apparently Mr. Prewitt had been shot by the burglar. Additionally

I learned that Johnson County Sheriff units 657 Kevin Hughes, 649 Tim

Landrum and 109 Steve Woodson were enroute to the scene. (For further

details see attached statement of Dispatcher Bobby Deitech.)

Upon arriving ait the scene at 4:56 a.m. I contacted Investigator Kevin

lughes and obtained the following information. That the victim was deceased

and was in bed in an upstairs bedroom, that the victim, his wife and four

children were home
Ty ML {Sagt;
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JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT SeRDE NS

84-085
‘tienge / Inciden? Continuation KX |Case Assigned To
Follow-up { ) Rusher DE 3
emplainant / Viclim or Firm Locahon of Qccurrence Occurence Date !

FACTS and DETAILS _
was attacked at knife point by the assailant and that the wife was currently

at the residence of Cliff Gustin, a nearby neighbor. The Gustin's live in

the third house wouth of the Prewitt residence on the west side of the road.

At approximately 5:00 a.m. Hughes and I left the scene enroute to

the Gustin residence to interview the victim's wife. The crime scene was

secured by Chief of Police Bill Scott and Special Deputy Jerry Earl.

Upon arriving at the Gustin residence at 5:03 a.m. Hughes and I

contacted Pat Gustin and learned that the victim's wife's name was Patty

Prewitt and she was now in a rear bedroom.

We proceeded to the bedroom and ‘contacted Patricia Prewitt. It would

be difficult to describe Patriciaﬂs'embtional:demEanor at this time.

I observed at this time that-Patty was wearing a.reddish brown winter

coat, white cotton pajamas topwand white high top tennis shoes.

We then obtained the following information of Patty's account of what

happened at the house relative t¢ .the attack.

The Prewitt's had been 6ut to dinner with some friends, the Austins,

in Pleasant Hill on the eveniﬁg of 2-17-84. Patty thought that she and Bill

had arrived home around 2:00 a.m. but was unsure of the time. The Prewitts

then retired to bed.

The next thing that Patty recalled was that she heard what she thought

was a clap of thunder. Patty was then pulled out of bed by her hair onto

the floor. The assailant then pulled Patty's pajama bottoms down. He then

got on top of Patty. The assailant then put a knife at Patty's throat

telling her to be still. (The R/O observed at this time several superficial

hesitation type cuts running horizontaly across Patty's throat. The marks

were 1" to approx. 3 inches in length.)

Reparting Ollicer (Signed) Date of Report Typed By Approved Finsi Approval



JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT C""é"Z'"ngS

Contlnuplion XX |Case Assigned To
Follow-up ( ) Rusher DE 4

Lacawon ol Occurrence Occurence Date

Htense / Incldent

.omplainant / Vicllm or Firm

FACTS and DETAILS _
Patty reported that the assailant then got off of her and ran down-

stairs. Patty then got up and tried to wake Bill but could not. Patty then

checked on the children and found all were fine and asleep. Patty then

went downstairs and outside of the house to retrieve a flashlight from a

truck., Patty then returned inside the house and got the children out of

bed and dressed. She and the children then drove to the Gustin residence.

Patty stated that the lights were off during the attack. After the

assailant ran out of the house Patty tried both the lights and phone and

found both were not working.

During our initial interview with Patty she .was unable to give us any

information as to the suspect's physical description.

At approximately 5:07 a.m. Hughes.then took charge of processing the

crime scene. Deputy Landrum and Deputy Woodson had arrived at the scene

during our absence. Landrum photographed the scene and Woodson was in

charge of sketching the scene.

At approx. 6:37 a.m. T. returned to the Gustin residence and obtained

the listed information pertaining to witnesses from Patty and the Gustins.

At 7:42 a.m. Landrum and I again contacted Patty at the Gustins and

Landrum photographed the wounds to Patty's throat.

At approx. 8:00 a.m. Coroner Henthorn arrived at the scene and the

body of the victim was subsequently removed from the scene by Ben Cast

Funeral Home at 8:05 a.m. The body was transported by Ben Cast hearst to

the Johnson County Memorial Hospital in Warrensburg for x-rays. Afterwards

the Ben Cast funeral home transported the body to Holden to the Ben Cast

funeral home to await the autopsy.

Reporting Dilicer (Signed) Dale of Report Typed By Approved Final Appraval



JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT e 085

Olfense / Incidenl Confinualion { } | Case Assigned To
Follow-up { ) Rusher pg 5
Complainanl f Victim or Firm Location ol Occurrence Occurence Dale

FACTS and DETAILS
At approx. 9:45 a.m. Jerri Austin returned to the scene with me to

obtain clothing for Patty and the children. Upon returning tn the Gustins

Jerri Austin obtained from Patty her pajama bottoms and tops for me. These

were placed in two separate evidence bags and turned over to Hughes.

At approx. 10:00 a.m. I returned to the Gustins and obtained permission

from Patty to search her car, a blue TFord Torino. The only pertinent

item located in the vehicle was an orange three cell flashlight that was

in working order.

Additionaly I made arrangements at this time with the Gustins, Austins

and Prewitts to be at the Holden Police“Department for interviews at

approx. 4:00 p.m. this date. (See-éttached interviews)

The scene was secured throughout the day by'Sheriff Norman and has

been secured to the present time by members of the Johnson County Sheriff's

Department.

Reporting Oflicer (Signed) Date ol Repor Typed By Approved Final Approval



JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT 8085
Ollense / Incldent Conlinuatian () Case Assigned To
Homicide Follow-up ()
Zomplainanl / Viellm or Firm Location ol Occurrence Occurence Dale
William Prewitt 2-18-84

FACTS and DETAILS
On 02-18-84 at about 4:22 a.m. I was notified by Central Dispatch of

a shooting north of Holden on Lazy Lake Road. At about 4:46 a.m. I arrived

at the Prewitt residence about two miles north of Holden at Rt 4, Box 1000.

Chief Scott of the Holden P.D. had secured the scene. Upon arrival, CHief

Scott told me that he and Clifford Gustin (a neighbor) had entered the

house. Mr. Gustin turned on the main power switch at the breaker in the

utility room which had been in the off position. Chief Scott checked the

victim and found no signs of 1life. He and Mr. Gustin then left the

residence and Chief Scott secured the scane,

Chief Scott and I entered the residence and’wént.-to the upstairs

southwest bedroom where the victim was. located. T made the following

observations of the scene in /he bedroom. The victim was laying in the

bed on his left side facing the west wall. There was blood on the victim's

face, head and shoulders. Rigor mortis had begun setting in the joints

of the fingers. The victim's clothing (believed worn the night before) was

laying on the love seat along ‘the west wall. The victim's underware was

found laying on the floor between the bed and the west wall. There were

blood splatterings observed on a white curtain on the south wall of the

bedroom above the victim's head. The blood splatterings continued up the

wall and onto the ceiling.

The victim appeared to have been shot by a small caliber round of near

contact range. The round appeared to have entered the skull from in front

of the right ear on a left to right and about a forty-five degree angle.

The victim lost a great deal of blood and fluid as result of the shot.

There were large quantities of blood on the pillow, sheets and mattress.

Two .22 caliber long rifle rounds (believed to be Remington brand) were

found in the victim's wife's ie i =
Reporuing Olficer (Signed Z_‘?/ Date of Report” Typed By Approved Al Approval
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JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT L

84-085
Mense / Inciden| Conlinualion { ) |Case Assigned To
Follow-up ( } Hughes ng )
omplsinant / Vicllm or Firm Leczton ol Occurrence Cccurence Date

FACTS and DETAILS
the east bedroom wall. A box of twenty six .22 caliber Remington long

rifle rounds were found in the chest in the southwest corner of the hedroom

The telephone laying on the sewing machine cabinet along the west wall was

found to have a cut cord rendering the phone unoperable. A red metal bar

was found under the bed on the west side of the bed. A .22 caliber single

shot bolt action "Nobel'" brand rifle was found behind a chest in the

attached walk in closet east of the bedroom.

The cord of the downstairs telephone located in the hallway off of the

dining room was also found to have been cut. The thermostat located in

the same hallway was set on about 73 degrees F. & "Modern American Life

Insurance Co."

insurance policy was found in the filing cabinet in the game

room. The policy was in the ‘name ‘of William Prewitt with Patricia Prewitt

listed as beneficiary. The p&licv's face walue was $30.000.00, A serrated

kitchen type knife was found in the front yard off the southwest corner of

the house next to a lawn chair ffame. The knife was concealed under _some

wet leaves. A white nylon éord clothes line was found on the east side

of the house. The cord, éfili attached to the clothes line poles, was

found to have been cut, at sometime, near the middle of the line.

The weather at the time of the crime scene examination was cool and

windy. It had rained, heavily at times, until about 2:30 a.m. 02-18-84,

The crime scene was photographed and sketched prior to the removal

of any evidence. (See photographs, sketch and property list for location

of items.)

At about 7:30 a.m. I contacted Mr. Rayvmond Raines at Rt 4, Box 900,

Holden, MO, phone 732-4833. Mr. Raines lives in the first house south of

the Prewitt residence on Lazy Lake Road. Mr. Raines stated that he was

syrpijrsed that Mrs. Prewitt did not stop at hig house afrer beings

il =]
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Complamt No

JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT

84-085
Ottense / Incidenl Conlinuation { ) | Case Assigned To
Follow-up () | Hughes pg 3
~omplainant ! Vielim or Firm Localion ol Occurrence Occurence Date

FACTS and DETAILS .
attacked and fleeing the residence as they knew the Prewitts very well,

Mr. Raines stated that he did not experience any power outages in the

last twelve hours.

At about 2:20 p.m. 02-18-84 I went to the Cast Funeral Home in Holden

to observe the autopsy of the victim. The pathologist took pulled and cut

head hair samples from the victim. The pathologist also recovered several

bullet fragments from the skull and brain of the victim.

At about 3:16 p.m. 02-18-84 I interviewed Clifford H. Gustin, w/m,

01-11-39, 3018 N. Clay St, Holden, MO, phone 732-4026, _Mr. Gustin lives

about one mile south of the Prewitts. It was to the Gustin's that Patricia

Prewitt and the four children came-and reported.ﬁéing attacked, Mr. Gustin

related the following informition:

Mr. Gustin was awakened &t 2:43 a.m, (he looked at his cln}k when

awakened) by the sound of thunder and his dogs barking due to the thunder.

He put the dogs in the basement_an& went back to bed. At about 3:00 a.m

he heard knocking on his froﬁﬁw@por. He opened the door and found Mrs

Prewitt and four of her child¥en at the door. Mrs. Prewitt was "hvsterical

and said, "Somebody pulled me out of bed. T think Bill's been hurt,'" He

asked if he was alive and she said, "I don't know, he didn't move.' Mr,

Gustin spend "about an hour" getting Mrs. Prewitt calmed down then drove

to Holden Reserve Officer Harvey Wright's residence on the north end of

Holden. He told Officer Wright what had happened then Officer Wright

summoned Holden Chief Scott. Wright, Scott and Gustin then went to the

Prewitt residence. Mr. Gustin stated that when he pulled into the Prewitt's

driveway he saw only one set of tire tracks leading out. The tracks came

of the driveway and headed south. He believes these tracks were made by

the Prewitt's car when Mrs. Prewitt drove to his residence He also
Heporting Othcer [Signed) Date ! Report Typed By Approved Final Approval




Complami No
JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT 84-085
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TS and DETAILS . .
attacked and fleeing the residence as they knew the Prewitts very well,

Mr. Raines stated that he did not experience any power outages in the

last twelve hours,

At about 2:20 p.m. 02-18-84 I went to the Cast Funeral Home in Holden

to observe the autopsy of the victim. The pathologist took pulled and

cut head hair samples from the victim. The pathologist also recovered

several bullet fragments from the skull and brain of the victim.

At about 3:16 p.m. 02-18-84 I interviewed Clifford H. Gustin, w/m,

01-11-39, 3018 N. Clay St, Holden, MO, phone 732-4026. Mr. Gustin lives

about one mile south of the Prewitts. It was to the,/Gustin's that Patricia

Prewitt and the four children came and reported béing attacked. Mr. Gustin

related the following information.

Mr, Gustin was awakened ati2:43 a.m. (he looked at his clock when

awakened) by the sound of thunder and his dogs barking due to the thunder. ;

He put the dogs in the basement and went“back to bed. At about 3:00 a.m.

il

: QnL Guseodl 103 G ST e Loy, |
he heard knocking on his front dooxr, | He opened the doorff‘iﬁxfﬁh fgéfﬁk i |

was "hysterical" and said,hTSbmébpdy pulled me out of bed. I think Bill's !

been hurt." He asked he if:heﬁwas alive and she said, "I don't know, he

didn't move." Mr. Gustin spent "about an hour" getting Mrs. Prewitt calmed .,

i
down then drove to Holden Reserve Officer Harvey Wright's residence on the ,

north end of Holden. He told Officer Wright what had happened then Officer

Wright summoned Holden Chief Scott. Wright, Scott and Gustin then went

to the Prewitt residence. Mr. Gustin stated that when he pulled into the

Prewitt's driveway he saw only one set of tire tracks leading out. The

tracks came out of the driveway and headed south. He believes these tracks

were made by the Prewitt's car when Mrs. Prewitt drove to his residence.

d
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JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT

Caomptaint No

84-085

Ollense / Incident

Confinuation ( )
Follow-up { )

Case Assigned To

Hughes pg 5

Zamplalnant ¢ Viellm or Firm

Locatwon o' Occurrence

Occurence Dale

FACTS and DETAILS

noticed there were no lights on inside or outside of the Prewitt residence

which he thought was very unusual as there usually were.

Mr. Gustin and Chief Scott went into the Prewitt residence through

the game room entrance door.

They found Mr. Prewitt dead in the bed of

the master bedroom.

Gustin then went downstairs and looked at the

power box in the utility room.

He found the main power breaker in the "off"

position and turned it to "on".

The lights in the residence then came on.

Mr. Gustin stated that Mrs. Prewitt could only describe her attacker as

"not big" but "average to small".

At about 4:10 p.m. 2-18-84 1 interviewed Patridia.Ann Prewitt, w/f,

07-03-49, Rt 4, Box 1000, Holden, MO, phone 732-4979 at the Holden Police

Department. The interview was récorded and.a partial transcript is attached.

Reporting Dificer {Signed)
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JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT ERTRARLAR

84-085
Mlense { Incident Conlinuallon { } | Case Assignec To
Homicide Follow-up { )
.omplainanl / Victim or Firm Localion ot Occurrence Cccurence Date
William Prewitt 02-18-84

FACTS and DETAILS
On 02-18-84 at approx. 4:15 p.m. I interviewed Jerri Austin at the

Holden P.D. On the evening of 2-17-84 Jerri Austin and her husband Paul

Austin accompanied Bill and Patricia Prewitt to Pleasant Hill, MO, for

dinner at the B&P BBQ, Bob Brinkette, owner.

Jerri states that she and her husband have known the Prewitts for

approx. three years. Jerri reports that the two couples are best friends

and frequently go out together.

In regards to the events of the evening of 2-17-84 Jerri reports the

following: Jerri called Bill at his business, the ErEwitt Lumber Yard

in Holden, MO at approx. 4:30 p.m. on -the afternoon of 2-17-84 to make

plans for the evening. Bill told Jerri that hWewwould check with Patty

and have her call. Jerri stated that his was.normal procedure as when

the couples go out Patty usually decides where the couples will go. Patty

returned the call and plans were made .to go to Pleasant Hill and Patty

stated that Sarah Prewitt would baby sit the children. The Austin children

stayed with Patty Prewitt‘s”ﬁareﬁts.

The two couples met id;Kingéville at the Country Curl beauty shop at

approx. 7:15 p.m. -7:30 p.m. and then left enroute to Pleasant Hill in

the Austin vehicle. L

Upon arriving at the B&P BBQ, the couples met with Bob the owner who

was celebrating his birthday. Jerri reports the restaurant was very empty.

The couple all had ribs and drank two pitchers of beer with the exception of

Jerri who does not drink. Eventually the owner Bob and his wife joined

the two couples. Jerri reports they left the restaurant at approx. 9-9:30 p.:

The couples then traveled to the Stumble Inn Bar in Pleasant Hill.

Approx. 15 minutes after arrival Jerri states that Patricia Prewitt called

Sarah at home to check on the kids. They then left the bar approx. one
Reporting OHicer [Signec| Date of Repori Typed By Approved Fina! Approval




JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT ZaTRNII e

84-085
Ditense / Incident Conlinuation ( ) |Case Assignec To
Follow-up () |J. Austin, pg 2
~omplainant / Vicllm or Firm

Locahun ot Oczurrence Occurence De2

FACTS and DETAILS

hour later. Jerri states the only person that she recognized in the bar

was Bob Corbin's girlfiend (name unknown.)

Upon arriving back in Kingsville, the couples lefft enroute to the

Austin home in two vehicles, Paul and Bill in the Prewitt vehicle, Jerri

and Patty in the Austin vehicle. Thev arrived at the Austin home at approx.

11:30 p.m. The couples then played Atari and the men then played the

guitar and fiddle.

is sure of

Jerri reports that she fixed breakfast at 1:15 a.m:i She

this as she looked at the tv guide to see what showwould be on at 1:30 a.m.

The breakfast consisted of sausage, eggs, toast and coffee.

Jerri reports that the Prewitts left the ‘Austin home at approx. 2:00 a,m.

2:30 a.m. _The Austins live approx. seven milés south of Kingsville and

it takes approx. 20 to 30 minutes to drive to the Prewitt home,

Jerri stated that the Prewitts-are:a remarkable couple in that thev

always seem to get along well.

Additionally Jerri reports ‘that the Prewitts were having definite

financial trouble because of bad debts that are owned them. Jerri states

that everything the Prewitts have is tied up in the lumber vard. They are

oved a great amount of money they cannot collect on.

Reporting Officer (Signed) Date ol Aeport Typed By Approved Final Approval
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JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT 84-085
se / Incident Conllnuation [ ) Case Assigned To
Homicide Follow-up { )
ilalnanl ¢ Viclim ot Firm Location ol Occurrence Occurence Dale
William Prewitt 2/18/84

TS and DETAILS
fﬁ%erview with Paul Austin, 2/18/84 at 5:05 p.m. Holden PD

Basically the information I obtained from Paul Austin followed along

the same lines of times and occurances that I received from Jerri Austin.

Paul Austin stated that he was not aware of any deep marital problems

that the Prewitts were having. However, Paul Austin was very emphatic

in stating that the Prewitts were having serious financial problems and

that the lumber yard was in trouble. Paul stated that Bill had recently

hired a bill collection agenecy to handle his debts. Paul Austin was

aware of one man , Junior Sisk of Holden, that owed Bill*several thousand

dollars.

Additionaly Paul reports that the Prewitts_weré3approx. three months

late on their farm payment andftﬁat-Bill had=récently talked to the

Federal Land Bank to receive an EXtEHSlOn ‘on his payment. Paul stated that

he believed that there was a p0551bllity of the Prewitts losing both the

farm and lumber vard.
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JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT CE;'“'";)':S
Jlfense / Incidenl Continuslion { ) |Cesz Assignez To
Homicide Follow-up ( )
Zomplainant  Viclim or Firm Locaton ol Occurrence Ocz.-znce Da=
William Prewitt 2-18-84

FACTS and DETAILS

Interview with Sarah Prewitt, 2-18-84, 6:00 p.m. Holden, PD, age 12

On 02-18-84 at approx. 6:00 p.m. I interviewed Sarah Prewitt at the

Holden P.D. Sarah is the second eldest child of the Prewitt children and

was the babysitter for the children on the night of 2-17-84.

Sarah stated the following. At approx. 7:00 p.m. her parents had

left for an evening out with the Austins.

Sarah states that the dogs started barking at about 8:00 p.m. and that

she went to the front door of the game room and looked outside however she

did not see anything.

Sarah reports that nothing else happened fqr_thé-rest of the evening,

and the children retired for bed at about 10;00—10:30 p.m. Sarah stated

that her mother phoned her betﬁeéh 10:30.and 11:00 p.m.. and that she was

asleep when her parents arrived=home.

The next thing that Sarah remembered was her mother waking her up

telling her that there was a fire, Sarah stated that all the lights were

off in the house and that hEI'mqﬁhér had a flashlight in her hands.

Sarah states that a11 £heu6hildren went down to the bottom of the stairs

and that her mother remained upstairs for about 30 seconds.While waiting

downstairs Sarah stated that she heard something that sounded like rattleing

or someone banging on tin in the basement. Sarah thought at this time

that her dad may have been downstairs because she saw a light coming from

under the basement door.

When Sarah's mother returned she took the children to the game room

where the children put on coats and shoes. They then went outside to the

car., where their mom told them to get in and lock the doors and that she

would be right back. Her mother then went back inside and returned about

one minute later. They then drove to the Gusatins

1
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JOHNSON COQUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT

Complaint No

84-085
ense / Incldent Conlinuatlon { ) |Case Assigned To
Follow-up () | Sarah pg 2

smplainant / Vielim or Firm Localion ol Oceutrence

Occurence Dave

FACTS and DETAILS
Interview concluded at 6:19 p.m.

Sarah reports that as far as she knows her parents were getting along

fine,

She reported that she does not remember any serious arguements or fights

between the two.
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Allense { Incldent Conlinuation { ) Case Assigned To
Homicide Follow-up {} |Landrum pg 1

Zomplainan! ¢ Vietim or Firm Lozz: 2n of Occurrence Cccurence Daie
William Prewitt 2-18-84
FACTS and DETAILS ] ] _
R/0 arrived at the Prewitt's residence at 5:12 a.m. this date. Deputy

Hughes was at the scene when I arrived and I was put in charge

of photographing the scene. I proceeded to photograph all therooms

throughout the house, including the basement. The room where Prewitt's

body was found was photographed as first seen, then photographed after the

body was removed showing other evidence. The outside of the house was

photographed on each side and no sign of forced entry was found as

seen in the photographs. At 7:43 a.m. Deputy Doug Rusher and I went to

Prewitt's neighbors residence (Gustin) and took photggraphs of Patricia

Prewitt where she had been cut on the ‘meck. Rusher and I left at 7:49 a.m.

and returned to the Prewitt's residence. = At 9:57%a.m. I went in service

and returned to Johnson County Criminal Justice’ Center. At 1412 Deputy

Woodson and I went to the Cast“Fimneral Hdme'to attend autopsy. I photographe

pictures at autopsy I photographed pictures and we finished at 1616

same date. Woodson and I went to Kansas City at 1651 to have all pictures

processed and developed. Wopd&on.and I returned to county line at 1915,

Photographs were turned over “to Deputy Hughes this date,

. 2 ~] _
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JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT °°8"‘;'i'ggg
*anse / Incldenl

Conlinuatlon [ ) |Case Assigned To
Homicide Follow-up { ) Norman

Cceurence Date

2/18/84

5 :'np!llnlnl ! Viclim or Firm

William Prewitt

cT DETAJLS
k &ﬁ%ergggw with Carrie Sue Prewitt, age 3, dob 5-11-78

Locahon ol Cecutrence

On 2-18-84 at 6:05 p.m. r/o interviewed Carrie Prewitt.

Carrie stated that dad and mom left her and the other kids at home and

went out with friends. At about 8:00 p.m. the phone rang and Carrie

answered it. A boy asked to speak to Jane. Carrie told the caller that

Jane was not at home and the called said ok, I'll call back and hung up.

Carrie stated that she and her brothers William, Morgan and her sister

Sarah watched tv. The boys went to bed at about 9:00 p.m. and she and
Sarah went to bed at about 9:30 p.m. :

Carrie did not wake up when her dad-and motherﬁ@éme'hbme. Her mother

woke her up some time during the nightiand tolﬂheffthere is a fire. Your

dad is going to check it out. GeL ready.we.are going outside. When they

got outside Carrie asked her mother where is dad where's the fire. Her

mother then said we got no time for_questions. They then got in the car

and drove to the neighbors house ., When they got to the neighbors house

and went inside her mother told her andthe other kids that she was fibbing.

She then told them someone was in the house and dad was checking it out.

Carrie said that Sarah knew something was wrong because mom was talking

to the neighbor quietly, like she was hiding something from them. When the

ambulance came by the house her mother started crying and then told the kids

that dad was dead.

Carrie does not know whether her mother and dad argued about money or not

but they would argue about the water and the trucks that would not run. Some:

they would talk about the people that owed them money.

-epor‘ling D/,lcw (Signed} Dale o! Report Typed By Approved Final Approval

Hl-"‘lu. )
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JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT °"‘%Z_0°85
2Mense / Incident Conlinuation { ) Case Assigned To
Homicide Follow-up { ) Norman
nmpllinnnl # Victim ar Firm Localion of Occurrence QOccurence Date
William Prewitt 2/18/84

DETA|LS
CTigmerview with William Matthew Prewitt, age 10, dob 11-17-73.

On 2-18-84 at 4:30 p.m. R/O interviewed William Matthew Prewitt (Matt).

William stated that his dad, William Prewitt and mother, Patricia Prewitt

left home at about 7:30 p.m. to go out with friends. William and his

two sisters Sarah Prewitt, Carrie Prewitt and brothers Morgan Prewitt stayed

home and watched a new tv show. The name of the show is legman. While

they were watching the show William popped some popcorn and burnt it.

At about 9:00 p.m. William and Morgan went upstairs and went to bed.

He thinks his sisters, Sarah and Carrie went to bed around 9:30 p.m.

William stated he did not hear his dad and mothe? come home and did

not wake up until his mother woke him and, Morgan 'up and told him there is a

fire we 1ave to leave the house

William stated his mother helped him and Morgan get dressed and then

he, Morgan, Sarah and Carrie and his mother went out side, got into the

car and went to a neighbors house.

William was sure the lights wetre off when his mother woke him up because

she had a flashlight that shewtold him she went out to the pickup and got in.

When they got in the car ahd'étarted to leave, William asked his Mother

where dad was. His mother stated that his dad was trying to put out the

fire. When they got to the neighbors house, William again asked his mother

wheredad was . She then stated your dad is dead, somebody killed him,

There is someone in the house but I did not see him,

William stated when his dad and mother argued it was usually about money,

the trucks that would not run or loosing the lumber yard. He indicated

they usually did not argue in front of the children. William once heard

them arguing about sueing Juﬁior Sisk for $7000.00 but when he (William)

walked into the room thev gu it arguing.

i
Aeporiing Othcer {Signed) Date of Report Typed By Approved Fina) Approva
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Comptainl Ng

84-085
se / Incldent Conlinuallon { } |Cose Assignec To
Follow-up ( ) Matt pg 2
~lalnanl ! Yiclim or Firm Locahon ol Occurience

Occurence Dar:

TS and DETAILS

William stated that about two or three months ago a neighbor, Willie

Wirick came to the house while Jane was babysitting them. Willie knocked

on the front door and was let into the hallway by Jane.

Willie and Jane

talked for about ten minutes and Willie left,

William remembered one other time about two or three months ago his

sister Sarah was at home alone.

Willie drove into the driveway got out

of his truck and came into the house. Sarah hid

under the bed in

her mother and dad's room.

Willie walked into the bedroom and looked

around, then walked into the other bedrooms then left tﬁe house, _

ring Oflicer [Signed) Date ol Report

Typed By

Approved
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84-085
dMlense / Inciden! Continualion { ) Case Assigned To
Homicide Follow-up {}{
Zomplainant « Victim or Firm Localion ol Dccurrence Occurence Dale

William E. Prewitt Rt 4, Box 1000, Holden. MO 2-18-84
FACTS and DETAILS

On 02-23-84 and 02-24-84 the pond about 200 feet south of the Prewitt

residence was drained to search for possible evidence.

On 02-24-84 thepond was drained enough that the impression of the

.22 rifle that Officer A. Norman recovered on 02-21-84 could be seen.

There were footwear impressions in the mud on the bottom of the pond also.

The impressions led up to where the gun impression was. The footwear

impression closest to the gun impression bore a partial tread pattern

that was the same as the impressions on the pond bank .and the pattern of

Patty's boots. the gun sight impression in the mud-was,measured as

fifteen feet from the pond bank in line with the' .footwear impression closest

to the bank. The sight impression measured 15%6'" to the nearest footwear

impression. All impressions.weﬁe“ﬁhotog:apheﬂ by Capt. Charrette.

The footwear impression found nearthe gun impression on the bank,

cast with silicone rubber on 02-21:84 were still not set on 02-24-84

and showed no signs of setting. ! /The silicone rubber casts were therefore

removed and two of the priﬁts-were cast in plaster,

The three plaster casts ‘were taken as evidence as well as a mud

sample containing what appeared to be a quantity of rust from the sight

area of the gun impression.

A "Wal-Mart" shopping bag with what appeared to be a blood smear on it

was found on the seat of the blue Ford pickup parked in the driveway of the

Prewitt residence by Officer A. Norman. The bag was seized as evidence this

same date (02-24-84).

Reporting Dificer [Signed) gnz:s ol Reparl Typed By Approved Final Approval
ughes 02-24-



JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT C“gf_‘“é“é;
2Mense / Incident Conilnualion {j‘; Case Assigned To
Homicide Follow-up (3
~omplalnani / Vietim or Firm Lezzhen ol Occurronce Occurence Date
William E, Prewitt Rt 4, Box 1000, Holden, MO 02-18-84

FACTS and DETAILS
On 02-18-84 at approx. 4:00 p.m, while at the Prewitt residence I

discovered a .22 shell casing laying on the floor in the master bedroom.

The casing was located at the foot of the bed by a wicker loveseat,

The shell was found after the pillow on the chair was picked up and the

shell fell to the floor. The shell was then recovered by myself and

'Deputy Sturgis and given to Sheriff Norman.

Reporing Officer (Signed) Date o' Report Typed By Approved Final Approval
Barik enger 2-19-8
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JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT i

84-085
Mlanse / Inciden! Contlnuation { ) [Case Assigned To
Homicide Follow-updy} | Mitts pg 1
asmgplainenl / Viellm or Firm Location of Ocz.rrence Occurence Date
William E. Prewitt Rt 4, Rox 1000, Holden, MO N2-18-84

rACTS and DETAILS
On 02-29-84 T interviewed Ricky Dale Mitts, w/m, 08-23-53. 165 Elm

Belton, MO, 331-7892. Mitts provided the following information

Mitts has known the Prewitts since the summer of 1975. Mitts moved

into a house next to the Prewitt's in rural Lee's Summit. About three

weeks after moving in, Mitts and Patty started an affair which continued

on and off for about three years. The Prewitts bought the lumber companvy

in Holden around 1977 and Bill Prewitt asked Mitts to work for him at the

lumber company. Mitts accepted and worked at the lumber company for about

one year before being layed off.

Mitt's and Patty's affair continued for only a short period after

Mitts was layed off. Patty then terfminated the affair but Mitts remained

friends with the Prewitts up untii Bill was murdEred.

Mitts was out of work ih_the summer of:1982. Bill Prewitt.hired him

to work on the lumber company's trucks during the summer of 1982. Mitts

worked on the trucks during the months of May, June and July of 1982

Mitts worked on some of the.truéks-at the lumber companv and some of the

trucks at the Prewitt residence;, Mitts was working on one of the trucks

at the Prewitt residence one early afternoon around the end of Jupne or the

first part of July. Mitts went into the house to get something to drink.

Patty Prewitt was alone in the kitchen doing dishes when Mitts walked in.

Patty started crying as soon as Mitts walked into the kitchen. Mitts

asked her what was wrong and Patty told her that Bill had been beating

her and making her have sex with him although she did not want to. Mitts .

stated that he did not believe Patty but suggested that she and Bill might

separate for awhile. Patty said that she could not do that because Bill

would want a divorce and would get custody of the children.

Reparting Ollicer {Signed) Date of Repon Typed By Approved Final Approval
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/45% COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT °8‘;:_“08°5
cldent Continuation () |Case Assigned To
Homicide Follow-up (§ | Mitts pg 2
iainant ' Vicllm or Firm Locat »= of Occunrence JOccurence Date
William E. Prewitt Rt 4, Box 1000, Holden, MO 2-18-84

rs and DETAILS ) -
Patty told Mitts that she had to have Bill killed and asked Mitts

if he would kill Bill for her. Patty told Mitts that Bill was worth alot

of money and she would pay Mitts $10,000 to kill Bill. Patty told Mitts

that she would pay him the $10,000 after she received Bill's life insurance

payment. Patty told Mitts that they could make Bill's death look like

an accident or a set up. Patty suggested, as a possible set-up', that

Mitts set the Prewitt's barn on fire and Patty would send BI1ll out to

check on it. When Bill ran to the barn Mitts was supposed to be waiting

for Bill and shoot him. Mitts told Patty that she was erazy and Patty

dropped the subject. Patty never approached Mitts agaiﬁxto kill Bill.

lllnﬁh:ﬁ‘&sgﬁeéls Date of Repont Typed By Approvec Final Approvat
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Date February 29, 1984Page No. 1

-

STATEMENT OF: _Ricky Dale Mitts D.0.B. 08-23-53

165 Elm, Belton, Missouri 64012

I have known Patty Prewitt and Bill Prewitt since about late

summer of 1975. T moved into a house next to the Prewitt's in rural Lee's

Summit between Lee's Summit and Lone Jack. About three weeks after I moved

in Patty and I started an affair which continued on and off for about three

years.ﬁmh
o

i Ve

In the summer of 1982, I worked on several of the Prewitt's

business trucks. I worked on some of them at the lumber company and some

at the Preyitt residence. Around the end of June or=the first part of

July I was working on two trucks at the'Prewitt,residence one early afternoc

I went into the house to get something to drink.: Patty Prewitt was doing

dishes when I walked into the“kitchen. Patty-started crying when I walked

into the kifchen L_asked Paffy what was wrong and she told me: that Bill
had been beating her and making her have sex with him although she

did not want to. I did not beliéve'her when she told me this but I

suggested that she and Bill mlghL seperate for a while. Patty said that

she could not do that because Blll would want a divorce and would get

custody of the children. Patty told me that she had to have Bill killed

and asked me if I would kill him for her. Patty told me that Bill was worth

alot of money and she would pay me $10,000 to kill Bill. Patty told me

that she would pay me the $10,000 when she received the life insurance

payment after Bill's death. Pattyv told me that we could make it look like

an_accident ox a set up, Patty suppested that T set the barn on fire and
she would seud Bill out to check on it. When Bill ran to the barn I was

supposed to be waiting there for him and shoot him. I told Patty that the

idea was crazy and I could not kill anyone, especially Bill. Patty dropped

MlaRpLap—waRmIDAL B0
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STATEMENT OF: the subject and never brought it up again- Ry
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MIRANDA WARNING

1. You have the right to remain silent.
2. Anything you say can and will be used against you in a court of law.

3. You have the right to talk to a lawyer and have him present with you
zwwwm you are being nﬁmmnwozma

4, *If wo: cannot afford to hire a Am€%mﬁ one will be appointed to
Hmvﬂmmmun you dmmoﬂm any questioning, if you wish.

5. You can mmnH&m atwany-time to exercise these rights and not answer
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Cemplaint No

JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT 84-085
irensed nGioenl Continuation () |Caese Assigned To
Homicide Follow-upst [ C. Norman
»mplatnant ¢ Victim or Firm Locaton of Occurrence Ceeutence Dale
William E. Prewitt Rt 4, Box 1000, Holden, MO 2-18-84
LCT5 and DETAILS
Interview with Jane Ann Prewitt 2-18-84 3:45 p.m.

Jane stated that she was not at home the night her father William

Prewitt was killed,

On Tuesday, 2-14-84, a girlfriend whose name is Audrea Stowell had asked

Jane to spend the night with her. On Friday, 2-17-84, school let out at

about 3:15 p.m. Jane and Audrea rode the school bus to _Audrea's house

arriving at about 3:30 p.m. At about 5:00 p.m. Jane called her father

William Prewitt, at the lumber yard and asked him if he and Patty were going

to stop by the ball game at Pleasant Hill.

At about 5:30 p.m. ,2-17-84, Mr. Duane Stowell took Jane and Audrea to

the lumber vard so Jane could get $5.00 from her féther, William. Mr. Stowell

then took Jane and Audrea to thesschool to catch the bchool bus to Pleasant Hill

Jane and Audrea rode the school bus. back from Pleasant Hill énd arrived

at the Holden High School at about 10:00 p.m. and was met by Audrea's father,

Mr, Stowell. Mr. Stowell took Jane-and Audrea home with him.

Jane stated that bout 3 on/4 years ago :she was helping her mother (Party)

clean out the closets and she. (Jane) saw two guns in her parents bedroom

closet. Jane's mother (Patty) told Jane that one of the guns was a single

shot and one was a repeater.

Jane stated that her mother (Patty) knew how to use a gun because she

(Jane) had seen Patty shoot at a coyote and hit it. This happened shortly

before they moved from Lone Jack to Holden.

Jane stated that sometime during the winter she (Jane) had locked her

door keys in the house and she and Sarah had used a screw driver on the game

room door to try to get back into the house and this is why the door and

door lock had damage to it. She (Jane) also stated that her oldest brother

Matt had lost his door kevs ahout ane wesl aga and-had
Szporing Oiticer (Signea) Date of Report S Typed By Appréved

U{\" Mg Lo
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to get back into the house through the back door.
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Complaint No
JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT saiaésc
"tense / Incident Conlinuation { ) |Case Assigned To
Homicide Follow-up (§} |C. Norman
smplainan! ' Vichm or Firm Locathon of Qoourrence: Cecurance Date
William E. Prewitt Rt 4, Box 1000, Holden, MO 2-18-84

ACTS and DETAILS 885-3162
Interview with Raymond L. Carter, 904 S. 2nd St, Clinton, MO 2-23-84 8:30 am

Raymond stated that he knew William and Patty Prewitt but did not

visit with them socially. The last time he visited William and Patty was

at the lumber yard in Holden and was on 2-13-84.

Raymond stated that William and Patty usually ordered their merchandise

from him C.0.D. and the orders were usually around $200.00 or $300.00.

Raymond also stated that he knows a Harvey Gibson that is a salesman

and is a good friend of William and Patty Prewitt. About 6 or 8 weeks ago

Harvey was playing volleyball with the Prewitts and got sick. Harvey went

home with William and Patty and stayed all night. Harvey.was overhead leater

talking to Gordon Graham about getting sick and staﬁing all night with the

Prewitts., Gordon Graham is the-owner of the Garden City hardware store_ in

Garden City, MO.

Raymond stated that he last saw Harvey Gibson on 2-20-84 at the Peterman

Lumber yard in Rich Hill, MO. Raymond stated that Mrs.. Peterman does not

like Harvey Gibson because he (Hardey) is always bragging about his love life,

Raymond stated that atvone”time William and Patty owed his companv

(Stewart Nattinger) around $L0,000 but has paid offthis debt.

Rep: 51"‘!9 Othcer {Signed) Date of Report Typed By Approved Final Approval
{ 5 / Ottt s




amptaint No,

JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT 84-085
“tense / Incident Continuation { ) |Case Assigned To

Homicide Follow-up}{X | A. Norman
mplainant / Vielim or Firm Lecaiion ol Occurrence Occourenca Dale

William E. Prewitt Rt 4, Box 1000, Holden, MQ 2-18-84

~CTS and DETAILS
This report reflects follow up investigation into the William Prewitt

homicide.

On 02-23-84 T returned to the Prewitt residence along with Johnson

County Sheriff Charles Norman and CMSU Capt. Thomas Charrette. Officer

Charrette was asked to come to the residence tc take additional photographs

should thev be deemed necessary.

My time was spent primarily examining the front and back doors to the

residence for signs of forced entry. There are two front doors, one being

in the middle section of the house along the south side and one leading

into the game room which was the one used as the main: entrance. There is

one door at the rear (north) side of the house.

Prior to my examination I was made auareuthat the Prewitt children

would sometimes have to pry their way intothe house after beiné accidentally

locked out. The back door had two pry marks made from the outside and

were consistent with marks made by a large wide headed screw driver, One

pry mark was several inches ‘above™the door knob and one was on the top of

the striker plate. Thisﬂpryihaa.actually bent the striker plate slightly.

I located a large blue hanﬁled serewdriver in one of the Prewitt vehicles

(light blue TFord pick up truck Mo lic YY8-723) parked in the drivewav and

used it to conduct two test prys on the back door. One test pry was done

high on the door and the second test was conducted at the bottom of the

striker plate. The second test resulted in the door being popped open.

This door leads into the washroom. Both test pry marks were consistent in

size with the two original pry marks found. I was told by Deputy Hughes

that one of the Prewitt children had recently pryed open this back door.

The front door located on the south side at the center of the house

showed no _signs af prying or forced ontyy

ieporting QHicar (Signed) Date of Reparl N Typad By Appraoved Final Approval
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Complaint No
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William E. Prewitt

Lacz: =n of OGowrrence

Rt 4, Box 1000, Holden, MO

Occurence Date

2-18-84

ACTS and DETAILS

The front door located on the south side and leading into the game

room showed considerable wear damage.

A loose upper screw on the striker

plate had resulted in causing deep groving striations on the locking

mechanism. Apparently the Prewitts were planning on replacing the locking

mechanism as a new (Kwikset) lock just like the one being used was found

laying on a wooden bar just inside the door.

At the time I conducted this

inspection I was aware that on 2-18-84 Sheriff Norman had recovered the

missing upper screw from the striker plate as well as a sliver of wood from

the door. The screw was found on the floor and the sliver of wood had been

found laying on top of the wooden bar just insdie the, door and adjacent

the new replacement lock. It is believed that the locse upper screw on

the striker plate is also resppnﬁiblé for.catching the door and causing

the wood to splinter away.

It was also noted that there was old prying to the key hole on the

outside door knob. A house key found in the kitchen however revealed that

the lock was still in working order.

There were numerous,mgrké”fbund on the outside of the door frame door

and door knob which appeaﬁéd.old and were believed to be made with a

hammer. All of the marks are believed to have been made by a hammer however

there is no apparent reason as to why.

The marks are all glancing blows and

not consistent with any attempt at forced entry.

By use of a hammer found

on the wooden bar just inside the door,

I conducted several test blows to

the door, door frame and door knob.

The test marks were consistent with

those found originally.

The only noticable difference was that three blows

conducted directly on the door handle left obviously fresh scratches while

the original dents on the door knob were dull with no scratching visible.

Aeporting Ollicer (Signed)
A. Norman

Date of Reponrt

2-23-84
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Compizint No

JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT 84-085
iense / Incldenl Continuatlon () |Case Assigned To
Homicide Follow-up(} | A  Norman, pg 3
cmplainant ¢ Vietim or Firm Locahon of Czzurrence Cccurence Date
William E. Prewitt Rt 4, Box 1000, Holden. MO 2-18-84

4CTS and DETAILS 5
By tests conducted with the striker plate both loose and tight T was

able to determine that the door was actually more secure with the striker

plate loose. While loose the moving bolt/latch was able to make deeper

penetration into the striker plate. This resulted in approximatelv % inch

play in the door however it would hold the door closed. When the striker

plate was tight the door would not catch very good. By use of verv minimal

pressure the door would open without turning the door knob. Only once

did I have to actually turn the knob in order to open the door while the

striker plate was tight. Once again, this would tend.to indicate that

the striker plate was left loose on purpose in order to.best secure the

door and over a period of time the.upper screw became so loose that it

hung up on the door and Splinteréd:the wood.. As mentioned previously

this splinter of wood was found_By Sheriff Norman on top of a wooden bar

just inside the door.

There was also noted what appeared to be relatively fresh prying of

the door jam immediately next to, the striker plate. Although the striker

plate itself did not appear_tothVe been pryed and there was very minimal

evidence of prying visible. The wood next to the striker plate was chewed

up. This was not consistent with any normal operation of the door and had

nothing to do with a loose or tight striker plate. 1t appears something

has been jammed two possibly three times between the door and door jam

resulting in the wood being chewed up, however there was very little

prying indicated after jamming the object in. This chewing of the wood

was inconsistent with a test pry I conducted at the too of the door jam.

I easily splinted the wood whereas the area near the striker plate was

not splinted but rather chewed up.

Aeparting Otficer {Signed) Date o! Repen Typed By Approved Final Approval
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Complamni No.

JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT 84-085
Mense / Incldent Conlinuation { ) Case Assigned To
Homicide Follow-up ) | A, Norman, pg &
‘amplainanl ¢ Vietim or Firm Localion of Occurrence Qccurence Date
William E. Prewitt Rt &4, Box 1000, Holden, MO 2-18-84

ACTS and DETAILS
In conclusion it is obvious that the Prewitts have had problems with

the operation of this door. At the time of this report I am unaware of any

of the Prewitt children even made an attempt to pry it open. The new lock

found just inside the door indicates that it was to be repaired soon. Since

I was unsure that previous photographs had been taken, I had Officer Charrette

photograph the damaged doors.

It should also be noted that at 2:50 p.m. 2-23-84 and while I was inspect

ing the damaged door Patricia Prewitt arrived in the company of one

David Ridenhour, Rt 4, Holden. They were in Ridenhour's wvehicle bearing

MO lic SLR-00L. Patty indicated she wanted to retfiéveﬂa bank bag from

the house however Sheriff Norman advised 'her the bank bag was presently

being held in evidence but he wdﬁld-see if ichdUId be released to her the

following day. Patty and Daﬁid-ﬁhen left the area. When they left Patty

took with her a small four wheel skateboard type toy from the front yard

which she said belonged to someone else, Deputy Doug Rusher allowed her to

take the item.

It was noted that during fhe approximate 10 minutes Patty stood in the

front yard she never once made any comment as to what the sheriff was doing

at the pond or why he was draining it. One comment she did make was about

her horse which stays in the same fenced area as the pond where the gun was

recovered. When Deputy Rusher made the comment that the horse was

presently being kept in a neighbor's pasture, Patty made the comment

"I knew you all would let him out."

Heparling Ofheer (Signed) Date of Report Typed By Approved Final Approval
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Complam! No.
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Homicide Follow-up (3} [A  Norman
_mplainant  Yiclim ot Flrm Logation o! Cccurrence Occurence Date
William E. Prewitt Rt 4, Box 1000, Holden, MO 2-18-84

ACTS and DETAILS

This report reflects a follow up investigation into the William Prewitt

homicide,

On 2-24-84 I conducted a close examination of the light switches

throughout the Prewitt residence.

I was assisted by Johnson County Deputy

Brasel and at times by Officer Tom Charrette.

The purpose of this inspection

was to look for blood on the switches.

All of the light switches were made

of white plastic and none showed anyting or any substance resembling blood.

The light switch cover in the bedroom of Matt and Morgan Prewitt had a

pinkish substance on it but did not resemble blood.

An inspection of the doors and door knobs throughout<the house was also

conducted to look for traces of blood, Nothing .believed to be blood was

found in these areas however the~ihspe¢tion-was not conducted as diligently

as was the inspection or the light switches. 'This investigation was hampered

somewhat due to the fact that there were crayon markings on some of the

doors and walls throughout the house.

I also inspected the beddiﬁé”in each of the Prewitt children's bedrooms

and was unable to locate anywsigns of blood.

I waswalso unable to find any

signs of blood on the master switch or switch box in the first floor wash/

utility room.

These switches are black plastic.

The only place I noticed a substance believed to be blood other than

in the victim's bedroom was on the stairway wall between the first and

second floor.

The substance appeared to be a streak of blood approx. 3/4

inches long half way down the stairs and on the west wall just above the

hand rail.

After inspecting the light switches, doors and door knobs, I made a

close examination of the Prewitts blue ford pickup truck parked in front

of the house.

This is the triucl that Patiy Praraies

o
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Complaint Ma,

JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT 84-085
nense / Incldent Conlinuation () Case Assigned To
Homicide Follow-upsfy | A Norman, pg 2
amplpinanl / Vietim or Firm Laeanion of Occurrence Qccurence Date

William E. Prewitt

ACTS5 and DETAILS
get a flashlight shortly after the assault. I was looking for any signs

of blood. What I found during this inspection was a substance which appeared

to be blood in verv minute quantity both inside and out of the truck., T

noted a very thin streak approximately 1" long substance resembling blood

just above the outside passenger door handle as well as two very small

smudges inside the same door just below the window and one slightly larger

spot inside and on the glove box door. I attempted to scrape the substance

found inside the glove box to have it analyzed. However due to the small

quantity it became obliterated and lost.

I also found what appears to be a spot of blood on’ a‘paver (Walmart)

sack found onthle drivers side seat. “The truck and suspected blood spots

were photographed by Officer TJ“CHarfeette arid the Walmart sack was turned

over to Johnson Countv Deputy Hughes to:be.secured in evidence,

Aeporting Ofticer (Signed) Date of Report Typed By Approved Final Approval
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Compizint No

JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT 84-085
sense | Inclden! Continuation { ) [Case Assigned To
Homicide Follaw-up () A. Norman
Occurence Dats

mglainani / Victim or Firm Lecation of Occurrence

William E, Prewitt Rt 4, ~Box 1000, Holden, MO 2-18-84

+CTS and DETALLE | ; . ¢ " A .
o fhls report reflects follow up investigation into the William Prewitt

homicide.

At approximately 7:15 p.m. 2-24-84 I was present along with Sheriff

Charles Norman when the Prewitt residence was released to Jerri Austin.

At that time Jerri Austin was accompanied by a man who identified himself

as Jack O'Roark. The vehicle the two arrived in was a silver pick up

bearing MO license PP5-282 which registers to a Nathan J. O'Roark of

1008 S. Main, Holden, MO.

Jerri Austin walked through the residence and indicated that she

had her own set of keys to the house. While JerripAqsfin was going through

the house she made the comment that the upstaifs (top floor) hallway light

had been burned out for some time. | She indicated being told by Patty.

I also noted that this same light was_ inoperative earlier in the day.

Jeporiing Qicer (Signed) te o! Report Typed By Approved Final Approval
R " Norma 2—22
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Campiaint No

JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT 84-85
s [ raidanl Conlinuation { ) | Case Assigned To
Homicide Follow-up (g} A, Norman
Ccourence Date

.amplaina=1  Victim or Firm Lacation of Ocourrence

William E. Prewitt Rt 4, Box 1000, Holden, MO 2-18-84

ACTS znc DETAILS .
This report reflects a followup investigation into the William Prewitt homicide.

On 2-2-84 I had occasion to inspect the kitchen and utensils at the

Prewitt residence. At that time I was aware that at least two knives found

in the vard area had been secured into evidence. During my inspection T

noted seventeen (17)different types/brands of knives and numerous brands

of silverware in general. The following brands were noted and the majority

of which were photographed by Officer T. Charrette. Only four paring knives

were found and three of them had no brand name.

1. Winfield Silver plate 20. No brand paring knife

2., [EKCO stainless USA 21. Veri Veri'Sthr paring knife
3. Alhambra Stainless Japan . _22; Oui Kutastainless

4. Lady Doris silver plate S 23. No, brand

5. Regent stainless Japan U | 24, Japan

6. Rexford Nationmal Stainless Japan 25. No brand

7. Oneida Community Par Plate 4 26. R+B

8. Ikco Stainless USA <« N 27. SMA Rogers Stainless Oneida USA
9. Stainless by Imperial USAT_;'  28. Goodel Co stainless

10. Stainless Japan . 29. Veri Sharp

11. Stainless 30. No brand

12, R+B Al Manor Place (IS) 31. Flint stainless Vanadium USA
13, Tudor Plate, Onedia Community 32. Leonard Stainless Korea

14, Oneida Community Stainless 33. Coventry Stainless Japan

15. No brand 34, Capri Stainless

16. No brand 35. 01d Hickory (rusty steak knife
17. Vernon Silver plate in living room)

paring Knoile
18. No brand black plastic handle

19. No brand pearine knife rad handla
. T S o R iy e
Reporling O'ficer (Signed) Dsle of Repar

v N ez

Typed By Approved Final Approval




JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT C°”‘;‘:‘_"{’]“85
liense / Incident Continuation { ) Case Assigned To
Homicide Follow-up (4 (A  Norman
amplalnan! ¢ Viclim or Firm Location ol Qccutrence Occurence Date
William E. Prewitt Rt 4, Box 1000, Holden., MO 2-18-84

ACTS and DETAILS _ . _
This report reflects followup information into the investigation of the

WIlliam Prewitt homicide.

Up to the time the .22 caliber rifle was recovered from the pond no

officers had searched the immediate area surrounding the pond for footprints.

While searching the field in which the pond is located Johnson County Deputy

Keith Sturgis and Johnson County Deputy Tim Landrum walked near the north

edge of the pond but did not walk the dirt path along the east edge of

the pond where the boot prints were eventually discovered. Odessa Police

Nfficer James Gentet had walked the field and grassv area along the west

edge but never on the dirt parth along the edge or east) side of the vpond

where the suspect boot prints were found.

Immediately after the gun was*rgcovered Sedalia Detective Ronald Johnson

noted the boot prints on the dirt _path aldng'the east edge of the pond,

Det. Johnson also noted that the prints appeared to mateh the soles of a

pair of boots located at the Prewitt residence. The boots were then seized

while the boot prints were photdgraphed and some casts made. It was noted

that the only place the boét_gfints pointed in towards the pond was at the

spot where the gun was found. One boot print at this same point was slightly

over the inside edge which led the investigating officers to believe that

the person had either slipped into the pond by accident or walked in on

purpose. The pond was then drained at the direction of Sheriff Norman and

photographs taken of suspected boot prints found in the pond and adjacent

to where the gun had been recovered.

A short time after the gun was found a towel was found laying near the

pond. This towel was noted laying near the pond on 2-19-84 while the field

was being searched for the murder weapon. Johnson County Deputy T. Landrum

walked next to the rowel as T 123lkod ARPIasim -5 ”' |

S
T dé-)J

Reparting Ollicer [Signed) Date of Repon £ ype 4 u"Ab*p‘?nue?wdy Final Appraval

pl ‘TL.('H_-'\ Q) ‘ ‘{\c’}.rz_-;w



Compiaint Nc.

JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT 82085
Hiense / Incident Conlinvalion { } [Cose Assignec To
Homicide Follow-up &) A Norman, pg 2
Occurence Dats

cmplainanl / Vielim or Firm Lecation ol Ocourrence

WIlliam E. Prewitt

ACTS and DETAILS
At the time I saw the object laying in the grass T also obeserved a dead

cat nearby. TFrom where I stood, the towel looked like another dead animal

As I never approached for a closer look the towel was never identified or

collected by me. I was however present on 2-21-84 when the towel was collected

as evidence by Det. Randy Eich.

After the towel was recovered a check of the Prewitt residence was made

for similar cloth. It was noted during the inspection that numerous towels

within the Prewitt residence were similar in appearance, age and wear as

the one recovered near the pond. These similar towels were noted mainly

in the upstairs bathroom, while afew were in the downstairs bathroom and some

in a storage closet in the dining room. Althought these towels in the Prewitt

residence were clean, they were-similar to ‘the one recovered near the pond

in that they were in general ragged, holey, worn and fraved. Their condition

seemed to be worn beyond the limit that most housewives would keep them.

Although no towels from inside the Prewitt residence were taken into evidence,

they were noted on video tape'by"Def. Randy Eich. Mrs. Prewitt may have

kep these badly worn towels "as use as rags in her apparent woodworking hobby.

Reporting Otlicer (Signeg! Bate ol Report Typed By Approved Final Approval

0 W L S—




JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE

PROPERTY RELEASE FORM
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POLYG

RAPH EXAMINER'S DATA SHEET
MISSOURI HIGHWAY PATROL

SHP-TIA 270

CASE FILE NUMBER

P-BL-4-005 (1)

DATE OF EXAMINATION
February 20, 198k

HAME

Patricia Ann Prewitt

ADDRESS

Route U, Box 1000, Holden, Missouri

DATE OF RIRTH PLACE OF BIRTH

SOCIAL SECURITY NUMBER

July 3, 1949 Buckner, Missouri L8 7-54-T7698
RACE SEX HEIGHT VIEIGHT EYES HAIR PHYSICAL CONDITION
White Female |5'7" 120 Brown Brown Healthy
MARITAL 5TATUS HUMBER OF CHILDREN DCCUPATION EDUCATION
Widow Five Owvner - Prewitt Lumber Co. |2 years college, CMSU

TEST REQUESTED BY

PLACE OF EXAMINATION Mi ssouri State Highway Patrol

Johnson County Sheriff's Department Troop A Headquarters, Lee's Summit, Missouri
TIME IN [0 am. TIME OUT It AM, ATTITUDE
§:50 T 7M. 3:29 Oprwm Cooperative

DETAILS OF ALLEGATIONS

According to investigators, Mr.

William Prewitt was shot to death early morning of

Tehruary_18. 198L,

Mrs. Prewitt was suspected of the crime and was reaguested to submit

to an examinetion. She reqgueste

d to do it that night.

QUESTIONS + YES,— NO CHART |1 |2 |3 (4
Series "A"
1. On February 18, 198h4, did you hurt ybﬁr husband, Bill? -l -] -
2. On February 18, 198L, was it ySu.whOIshot_yourwhusband, Bill? - - -
3. On February 18. 1984, are you thé-one w@o kiliéd your husband, Bill? - =] =

Series "B"

1. Tonight, do you know for sur

e who'shot your husband, Bill?

2. Did you participate with anyone in the shooting of your husband, Bill?

-

Ja

Right now can you take me to that gun used to shoot your husband, Bill?

BEHAVIOR DURING TEST |YES| NO YES| NO
COOPERATIVE ATTEMPTED TO DEFEAT TEST
Yes o
HODY MOVEMENTS OTHER (SPECIFY)
o
FOLLOWED INSTRUCTIONS
Yes

SUBJECT MADE CONFESSION

30t vo

[ yes IF YES, CONFESSION QCCURRED
[ BEFORE TEST
O DURING TEST

] AFTER TEST

EXAMINER'S DPINIDN

Mrs, Prewitt was administered the above relevant guestions during her polygraph examination.

She answered the guestions "NO". and her responses were then numerically evaluazted.

Based

on_that eveluation., it is my opinion that she was "Decepntive" in her resnonses.
EXAMINER'S SIGNATURE AANK TROOP
[af B, T. Dayrincer Sergeant A, D/DCC

ce: Captain M. E. Duckworth (D/DCC) - Sergeant T. J. Davrineer — Johnson County Sheriff's




Jj,f‘h'?ﬂ f"!f.) /I’w:& rmina 7 C(" cUnty C;d !CIS‘L\—

WAIVER AND RELEASE (pYace offexamination) (date of examination)
FOR < B .
Sl Dyrivser  Paroici Ave Heoir
POLYGRAPH EXAMINATION s (examifer) — (name of person examined)

SHP - 350

I clearly understand the rights listed below and voluntarily submit to a polygraph
(lie detector) examination.

1. I have a right to remain silent.
2. Anything I say can and will be used against me in a court of law.
3. I have the right to talk to a lawyer and have him present while being gquestioned.

4. If T cannot afford to hire a lawyer, one will be appointed to represent me before
any questioning, if I so desire.

5. I can decide at any time Lo exercise these rights and not ‘answer any questions
or make any statements.

In taking this examination, I consent to:the placing of.the polygraph attachments
upon my person. I have been advised and understapdithat the examiner can testify
to any statement I make to him. Ifauthorvize the officers and employees of the

Missouri State Highway Patrol to diseclose, both orally and in writing, the results
and opinions arising from the'polygraph examination to any person in the Criminal
Justice System for whatever uses-determined.legally necessary.

~

I release and hold harmless from all claims S——- L, 3 -.D,Qy(‘u. YL S '

(examiner '&/name)

together with other officers, amplnyeas, and agents of the Missouri State Highway
Patrol. .

As confirmation that I have read and understand the above contents of this waiver

and ‘quiﬁf:EL wrlLten Y, ‘signature and other requested information below.
{2} POV 9. 2e-F 257 P

%uaghatu I person examined) = (daLe) (time)

This polygraph examination was concluded ar = . = llrJcm the above date.
(tlme)

I certify that during the entire time I was here, I was well treated, that I submitted
myself freely to the polygraph examination, knowing T could stop any time I so
desired by merely saying I wished to stop, or that I wished to consult a lawyer
or any other person of my choosing. I remained of my own free will, knowing that I
could leave the room at any time I so desired. There were no threats or promises
made, or any harm whatsoever done to me during the entire period I was here,
either in connection with the polygraph examination or my signing of this waiver
and release form.

i

N - Ll N
‘__{:I“‘_\ { \\ 9, N~ % < 5r' ! \ 1.4 \“ "' 2 :u L,}

_}Tsignat‘rE“of'wIﬁness)(C) {signature of person examined)
. \_j J

ce: Johnson County Sheriff's Departmemt
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Property Record
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Complnint No,

JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT 8L-085
Jense / Inciden! Conlinuation ( ) Case Assigned To
HOMICIDE Follow-upX )
Complainanl / Victiny or Firm Locallon of Ocecurrence Cceurence Date
WILLIAM E PREWITT ROUTE 4 BOX 1000 HOLDEN, MO 02/18/84

FACTS and DETAILS

ABOUT 7:00 AM 021884 1 STARTED MY SHIFT OF GUARDING THE CRIME SCENE

AT THE PREWITT RESIDENCE. THE PAIR OF RED WOMAN'S BOOTS WERE SITTING NEXT

TO THE HOUSE ON THE PATIO ABOUT 3 FEET EAST OF THE DOOR WHEN 1 STARTED MY

SHIFT.

ON THE MORMING OF 022084 JERRI AUSTIN AND ANOTHER WOMAN I DID NOT KNOW

CAME TO THE PREWITT RESIDENCE TO GET CLOTHING FOR MRS. PREWITT AND THE

CHILDREN. AS THEY WERE LEAVING MRS. AUSTIN TOLD THE OTHER WOMAN TO GET A

PAIR OF BOOTS THAT WERE ON THE PATIC BY THE DOOR. THE?WOMAN PICKED UP THE

RED BOOTS AND STARTED TO WALK TOWARD. THE CAR WITH fHEM. 1 TOLD HER THAT

THEY WERE WET AND MUDDY AND THERE WAS NO NEED TAKING THEM. THE WOMAN THEN

GAVE ME THE BOOTS AND | SET| THEM BACK UP NéxT'To THE HOUSE. JERRI AUSTIN

CONTINUED TO THE CAR AND DID NOT SAY ANYTHING ELSE ABOUT WANTING THE BOOTS.

THE TwO WOMEN THEN LEFT.,

ﬂapo:ting.\%ﬁb(ﬁigned% / Date of Roport Typed By Approved Final Approval
/(_PJ}A/ O ;"‘9?;’_&_}/
- - C




JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT °°";‘Z‘"';;5
Mfonse / Incldent Continuatlon () | Case Assigned To
Homicide Follow-up ferir
Zomplainan! / Victim or Firm Localion of Qcourrence Occurence Date
William E, Prewitt Rt 4, Box 1000, Holden, MO 2-18-84

FACTS and DETAILS
On 02-22-84 I called the Bureau of Alcohol, Tobacco, and Firearms and

initiated a trace on the Winchester rifle. On 02-23-84 SA Paul Marquart

called me and gave me the results of the trace. The rifle was received at

the Lee's Summit Western Auto Store on 07-14-67 in a shipment from the

manufacturer. ATF had no further record of the rifle. The Western Auto Store

and the owner in 1967 (''Ray Dunning') were no longer in business.

On 03-02-84 at about 2:00 p.m. I contacted George Allred, PO Box 153,

Greenwood, MO, phone 623-3207 at his place of employment, the McKee Lumber Co.,

in Lee's Summit. Mr. Allred stated that he traded a Winchester model 190 .22

semi automatic rifle to Bill Prewitt for a 7mm rifle /"5’ or |6 years ago". Mr.

Allred could not remember what year he ﬁuréhased'thé-rifle but believed it was

over ten years ago. Mr. Allred staﬁéd that he beiieved he bought the rifle

at "Ray Dunning's Western Auto Store' and belieﬁes he may have charged it.

Mr. Allred explained that he didnot use a credit card of any type. Mr. Dunning

merely wrote it down on a ticket thg;zMrﬁ Allred owed him x amount for the rifle

and he paid him at the end of the-month.

Mr. Allred looked at the Winchester recovered from the pond. He stated

that it looked like the same rifle he had traded Bill Prewitt but could not

make positive identification.

On 03-02-84 at about 3:00 p.m. I contacted Ray Dunning, 26601 Milton

Thompson Road, Lee's Summit, MO, phone 524-0356. Mr. Dunning stated that he

sold the Western Auto Store in 1977 and does not know what he did with the

sales records, if anything. He did know that he no longer had them. Mr. Dunning

stated that he sold George Allred several guns while he was in business over

the yvears but did remember any specific types.

It should be noted that the rifle was manufactured, shipped and sold prior

to the 1968 Gun Control Act,
Reporting Officer (Signed) Date of Report Typed By Approved Final Appraval

Hughes 03-02-84




Complaint Mo.

JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT

84-085
Mense / Ineldent Continuation ( ) Caze Assignad To
Homicide Follow-up ()
complalnani / Yictim or Firm Location o! Occurrence Occurence Date
William E. Prewitt Rt 4, Box 1000, Holden, MO 2-18-84

FACTS and DETAILS
On 03-05-84 at approx. 3:44 p.m. Deputy Hughes, Officer Alan Norman and

myself contacted Ted Gwinn of American Familv Insurance in reference to life

insurance policies on the Prewitt family.

Mr. Gwinn advised that his company currently held no life insurance policy

on Bill Prewitt. He stated that on 11-11-80 Bill Prewitt had taken out a

§60,000 life insurance policy which he did not renew and was subsequently

cancelled on 11-11-81. Gwinn said that on 11-16-81 he had sold Patty Prewitt

a $100,000 life insurance policy and on 3-18-83 he had sold her one $5000

life insurance policy for each of the children. Gwinn stated these policies

had lapsed on 1-16-84 due to a lack of money in the ‘account from which the

automatiec withdrawal was made. Gwinn. stated that he then went to the Lumber

Yard on 2-16-84 where he talked:to’Pattv and-BiLl about the overdue premiums,

Patty had inquired how much wasiowed and had“also asked about Bill's life

insurance policy. Bill then had said that he had life insurance through

Modern American Insurance Co. and no-longer needed the policy at American Family,

Gwinn said that on 2—17—8§’Patty'had paid her and the kids policies to

bring them up to date. Guifin.said that had been the last contact he had with

either Bill or Patty until 3-2-84 when Patty had called and asked for a copy

of Bill's American Family Life insurance policy. Gwinn told her the policy

was not in foce and Patty had replied, "Oh, if it is not in force I don't

need a copy."

No further information was gained from Mr. Gwinn and the interview was

terminated.

ﬂngo?infﬂiggé%gﬂl!d) 3-5 szof Reporl Typed By Approved Final Approval




JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT

Complaint Ma,

84-085

JMiense / Incldent
Homicide

Continuation { )
Follov-up ()

Case Assigned To

Somplaineny / Viclim or Firm

William E. Prewitt

Location of Occurrence

Rt 4, Box 1000, Holden, MO

Occurence Date

2-18-84

FACTS and DETAILS

On 3-5-84 Deputy Hughes, Officer Norman and myself recontacted Clifford

Gustin to determine if he and Chief Scott had gone

upstairs before they

turned on the main circuit breaker,

Gustin stated that he was sure they had gone upstairs and found the body

first.

They then went back downstairs and Gustin flipped the circuit breaker.

Gustin also added that he believed that the bedroom door to Bill & Patty's

bedroom was closed when they first entered the bedroom,

Reporting Officer (Signed)
8. Woodson

Date of Ropornt

3-5-84

Typed By

Approved

Final Approval




Complaint Na.
JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT 84—I 085
llense / Incldent Continuatlon { ) |Case Assigned To
Homicide Follow-up (3
lamplainant / Vietim or Flrm Lacalion of Qccurrence Occurence Date
William E. Prewitt Rt 4, Box 1000, Holden, MO 2-18-84

ACTS and DETAILS
On 03-05-84 at about 4:00 p.m. I contacted Vida Day, 506 South Lindvy Lane,

Holden, MO, phone 732-6660. Mrs. Day assists her husband, Raymond Day, an

agent for Modern American Life Insurance Co., in his business.

Mrs. Day stated that William Prewitt carried two life insurance policies

through Modern American. One was purchased on 04-18-77 and carried a value

of $83,488.78 at the time of William's death. This policy is what Modern

American calls an "Accumulator 1", Mrs. Day explained that the premiums paid

on the policy accumulate and are added to the face value of the policy. With

the type of policy, if the premiums are not paid on time,:the premium payment

will automatically be paid out of the accumulated premiums: after the 31 day

prace period has elapsed. Mrs. Day stated that his policy would have expired

on 01-18-84 with 31 day grace perioﬂ ending ‘on 02-18-84. On 02-18-84 the

premium would have automatically been paid keeping the policy in effect past

the expiration date.

The second policy was purchased=on 05-23-78 and carried a $49,987.31

value at the time of William'szdgath; The policy would have expired 05-23-84

with a 31 day grace period. =

Mrs. Dav stated that she has never had any contact with Patty Prewitt in

reference to either policy. Both policies were purchased from ''Doc" Ayler,

a Modern American agent in Raytown, MO.

On 03-05-84 at about 10:00 p.m. I interviewed Raymond Day. Mr. Day stated

that both policies were written by Doc Ayler. He stated that he accumulator

policy expired 02-18-84 but would have paid itself out of the accumulated

premiums. Mr. Day stated that the term policy would have expired on 02-23-84.

Mr. Day stated that he only had contact with Patty Prewitt one time in reference

to the policies. Mr. Day stated that a year or two ago a monthly automatic

withdrass]l navment wag returned hy the hanle due tao insy fficient funds. Mr. Day

Aeporting Ofticer {Signed) Dale’of Report Typed By Approved Final Approval

Hughes 03-06-84




Camplaint Mo.

JOHNSON COUNTY SHERIFF'S OFFICE — SUPPLEMENTARY REPORT 84,-085
Mlense / Incident Continuatlon ( ) Case Assigned To
Homicide Follow-up {3}
somplainant / Victim or Flrm Location of Occurrence Ocecurence Date
William E. Prewitt Rt 4, Box 1000, Holden, MO 2-18-84

ACTS and DETAILS
interview with Mr & Mrs. Day continued

went to the lumber yvard and told both Bill and Patty about it. He did not

remember if it was Bill or Patty, but one went to the bank and paid him in

cash for the premium payment.

On 03-06-84 T called Doc Avler. Mr. Avler stated he sold both policies

to the Prewitts. He stated that Patty was present when both policies were

purchased. Mr. Ayler stated that he did not recall having any conversation

with Patty about the policies since they were purchased.

Reporling Qfficer (Signed) Date af Raporl Typed By Approved Final Approval

Hughes 03-06-84
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SHP-194

FORENSIC LABORATORY REFORT

PHYSICAL EVIDENCE EXAMINATION

To: dr. George M. Henlhorn
Coroner Johnson Councy
L17 Headow Lane

Harrenshury,

64093

Missouri

THIS AEROAT CONCERNMNS PHYSICAL EVIDENCE EXAMINATIONS RE-

QUESTED BY YOUR DEPARTMENT, IN FURTHER CORRESFONDENCE
REGARDING THIS CASE, PLEASE REFER TO THE LABORATORY NUM-:
BER AT THE TOP OF THE REPORT. IF COURT TESTIMONY IS RE-
OUIRED, PLEASE NOTIFY THE LABORATORY AS FAR IN ADVANCE
AL POSSINLE DIRLECT SUBPOENAS TO THE INDIVIDUALIS) WHOSE
MAME APMPCARS AT THE BOTTOM OF THE REPORAT.

Gl R J )
v (&P E/‘J} [ .{_ké{;’ £ ("

DIRECTOR OF LABORATORY

RE: LABORATORY NUMBER L-53214

Homicide
February 22, 1984
Johnson County, Hissouri

William . Prewitt, deceased {(victim)

SUBMITTING AGENCY
Coroner - Johnson CounLy, Missouri

TIME-DATE—HOW BECEIVED
1:3% p. m. - February 22,
Corporal D. E. Heseman

1984

EXAMINATIONS REOQUESTED

Alcohol

- Blood

SHECIME MG SURMITIED

l. One sealed mailing tube containing onestest tube=o£fwhole blood taken from William

K. Prewitt.

RESULTS OF EXAMINATION:

Specimen #1 was subjected to bfqu_@xaminatieﬁsmwhich revealed the following blood

[actors:

ABO type AB; enzyme types GLO 2-1,"EsD 1, PGM 1, ADA 1, EAP B, AK L; and the

protein types Ge 2-1, Hp 2-1, and TE C.% If additional specimeus are submitted comparisons

will be made.

Analysis of Lhe blood in Specimen #jsiﬁdicates an ethyl alcohol content of (.0°

=t

dhe

Blood typing was conducted by Forengie Sérologist Lisa G. Kolb.
Bluod alcohol testing was conducted by Torensic Chemist Jobn R. Revell.

MSIOSITION OF EVIDENCE

Please advise what disposition you wish made of the specimen submitted.

e TR A
ey e A kel NN 4




REGIONAL CRIMINALISTICS LABORATORY ZIS
Kansas Cily Region
1525 Holmes
Kansas City, Missourl 64108-1535 B
[816] 221-1660

CONFIDENTIAL REPORT OF LABORATORY FINDINGS
Case Name._ WILLIAM E. PREWITT = HOMICIDE _ _____________ .. . __ Date__March |

Laboratory Case Number.____._ U64405_________ Submitting Agency Numbers__.84-085 ____ __ _______

Suspect(s) or Defendant(s)____ f’_a_’i’_r_l_c_ e f‘.‘ 3 _Pr_ew '_JET ____________________________________________

Submitted herewith please find the confidential report of the results of thls laboratory’s examinations
conducted in connection with the case referred to above, .

Distribution of copies of this report are being made as follows:

Submitting Authority: . 2NNSO0 _Q?HI‘T_V_.ET’.‘%C i ff_‘ 2 Department

Johnson CcunTy Prosecu i‘or ‘s Office
Other Authorities: .. _ % & o A B e cmicsanaaiais :
Attached to and made a part of this report are the followmg ______________________________________

Please be assured of our assistance*whangffer possible.

Yours very truly

Gary R. Howel |

Director ¢
Regional Criminalistics l.aboratory

FORM 421-A (1.73)



A3l

CRIMINALISTICS LABORATORY REPORT

Case Name, WILLIAM E, PREWITT . . . ... ... Laboratory Case Number_ _ U64403
ITEM MNO.
1
2
Twenty-eight (28) live .22 long rifle caliber "Remington Golden" 3
Cél cartridges from the bsdrcom, 4
One (1) fired .22 long or long rifle caliber Remington brand 5
<d carfridge case. 6
- Two (2) envelopes containing fragments from a .22 caliber Remington 7
== Golden bullet combined weight 31.2 grains with portions of two (2) 3
land and groove impressions remaining. 9
‘%ﬂ One (1) Winchester, model 190, .22 long rifle caliber semi- 10
automatic rifle, serial #569068, with a 21" barrel=rifled with six (6) 1
Z lands and grooves inclined to the right |oaded '.u th one live cartridgs i
in the chamber and Two T_n thetmagazing «al il ﬁ"em_ingTon.Golden .22 long 3
M rifle caliber. The safety was in oparating condition and Tthe Trigger 14
puji was || pounds. | i
@ I+ is the opinion of this examiner that the fired cartridge case 16
in exhibit #1-2 and Th__e flredbul let in exhibit #1-3 wera both fired #
= in the Winchester _ri'f!-:e' 'iz-n..--'exhibET #1-5. =
. Respectful ly submitted, N
]%«’L//{g%\ 21
John C. Ca

Z f{,‘ ’ Chief Fireafm & Tool Mark Examiner 2
L 23
24
O "
26
@ 27
28
29

Page - ._ For items referred to herein please see allachd receipt forms.
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USE OF LABORATORY REPORT

Report Index Information

Please note the correlation of numbers on the left margin of the laboratory report to
the page number and item number on the Physical Evidence Inventory Report.
(EXAMPLE: Laboratory Report Item No. 5-7—this item will be listed on page 5,
item 7, of the Physical Evidence Inventory Report.)

Evidence Pick-up Instructions

Due to the volume of evidence handled by the Laboratory, the Laboratory cannot
serve as an evidence depository. Please pick up your evidence as soon as possible,
Kansas City, Missouri Police property room makes a daily pick up at the

Laboratory.

Distribution of Reporis

Only those persons or organ_lza:fibhs named. as ‘submitting authority or other
relevant authorities will receive copies of these reports.
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SHP 104 HE. LABONATONY NUMRIER l.=571214
FORENSIC LABORATORY REPORT
PHYSICAL EVIDENCE EXAMINATION
Homicide
’ . o February 22, 1984
TD: Ur. Georpe Mo Henthorn y. ' . "
. . . Juhnson Councy, Missouri
Gonroler Johmson Gounty Willi B . d : :
. ) Jilliam b, ewitt, IS0 in
L3 Tedinil Talie él rewitt cceased (victim)

Warrenshburg, Hlissouri 64003

SUBMITTING AGENCY

Goroner - Johnson County, Missouri
THIS REPGAT COMCERNS PHYSICAL EVIDENCE EXAMINATIONS AE-

QUESTED BY YOUR DEPARTMENT. IN FURTHER CORRESPONDENCE | T'ME -DATE-HOW RECEIVED ;
REGAHDING THIS CASC, PLEASE REFER TO THE LABORATORY NUM 1:39 p. m. - February 22, 1984
BER AT THE TOF (n THE REFORAT, IF COURT TESTIMONY IS RE- Corporal D. B
QUIRLD. PLEABL MOTIHEY THE LABORATORY AS FAR IN ADVANCE
AS POSSIOLE DIRECT SUBFOENAS TO THE INDIVIDUALIS) WHOSE
MAME APPEARS AT THE: BOTTOM OF THE REPORT.

il o ]

T dE feees Q'(') L;_(,ké-u-ldy I .
DIRECTOR OF LABORATDRY Alcohel - Blood

EPECIME N SURMITTED

Heseman

EXAMINATIONS REQUESTED

. Une sealed mailing tube containing one“test cube :'qf--ﬁ.wh‘éle' blood taken From William
L. Prowitt. o, -

RESULTS OF LEXAMINATION: =
Specimen #1 was subjected to bleod examinations which revealed the following blood

[actors: ABO type AB; enzyme types GLO 2-1, Bsh 1, PGM 1, ADA 1, EAP B, AK 1; and the
protein types Ge 2-

L, tHp 2-1, and Tf C. wIf additiconal specimens are submilted comparisons
will be made. '

Analysis of the blood in Specimen #l.dndicates an ethyl alcohol content of (.05%.

bleod typing was conducted by I’Ureﬁ:s__;i.:d'; .S_\___érologist Lisa G, Kolb.
Blood alcohol testing was condudted by, Forensic Chemist John R. Revell.

QISHOSITION OF EVILIENCE

Please advise what dispeosition you wish made of the specimen submitted.

DATE OF NFPOIT

[ Y i . (f-. - // . o i >3 =
(184 L _E% -"{\{f]{(,-‘- —-/‘/ P T e e
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i
REGIONAL CRIMINALISTICS LABORATORY
Kansas City Region

1525 Holmes
Kansas City, Missouri 64108-1535 i
[816] 221-1660

SUPPLEMERNT #2

CONFIDENTIAL REPORT OF LABORATORY FINDINGS

Case Name...... PATRICIA A. PREWITT - Homicide _________ Date_. . April 6 ____ 1984 _
Laboratory Case Number..___ UG440D .. oo Submitting Agency Numbers____ 84-085_ .
Sams

Suspect (s) or Defendant(s) ... 20 e

Submitted herewith please find the confidential report of the results of this laboratory’s examinations
conducted in connection with the case referred to above. e

Distribution of copies of this report are being made as follows:

Submitting Authority: /OJH}SUD. Co. l\fii-;s_S'G.ﬁfi. Sheriff's_ Qffice

Please be assured of our assistance ‘whenever possible.
Yours very truly

Gary R. Howell

Director T
Regional Criminalistics Laboratory

Page 1 of .._...__ pages

FORM 421-A (1-73)



CRIMINALISTICS LABORATORY REPORT

Case Name. _.___ .. PATRICIA A. PREWITT . Laboratory Case Number. U04405
ITEM NO.
1
2-12 One (1) pair of size 7M ladies red rubber and nylon

fleece lined boots sole 10 1/4" long, 3 3/4" wide, with heel

2 1/4" wide, 2 1/2" long with 15 irregular ribs in 5 1/4 inches. 4

2
1
—

1

One (1) plaster cast of a left boot sole approximately 5

A

10" long and 3" wide with 15 irregular ribs in the sole area.

7
One (1) plaster cast of a right boot sole approximately
g

3%}
'
=

10" long and 3" wide with portions of 14 irregular ribs in the
9

sole are4d.

T

10

3
I
=
(9a}

One (1) plaster cast of a ribbed slip area. 1

The plaster casts in exhibits_&?-lS,-2-14, and 2-15 12

have the same general class characteristics as the ladies boots !

14
in exhibit #2-12.
15
Respectfully submitted,

: é%;{iﬁii: {i: Cij:;;;;

John C. Caytqn,
- {1 - o &

ic Firearms § Tool dMark Examiner
19

16

17

ﬂiﬁﬁiéf Fore 8
20
;21
22
23
24
25

26

CONFIDEN

27
28

29
Page

For items referred fo herein please see atfached receip! forms.
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USE OF LABORATORY REPORT

Report Index Information

Please note the correlation of numbers on the left margin of the [aboratory report to
the page number and item number on the Physical Evidence Inventory Report.
(EXAMPLE: Laboratory Report Item No. 5-7—this Item will be listed on page 5,
item 7, of the Physical Evidence Inventory Report.)

Evidence Pick-up Instructions

Due to the volume of evidence handled by the Laboratory, the Laboratory cannot
serve as an evidence depository. Please pick up your evidence as soon as possible.
Kansas City, Missouri Police property room makes a daily pick up at the
Laboratory.

Distribution of Reporis

Only those persons or organizations ha_:m'éd_ as subi_n’i,ft-ing authority or other
relevant authorities will receive copies of these reports.-



OFFICE OF THE COUNTY CORONER
GEORGE M HENTHORN, Coroner

COUNTY OF JOHNSON
WARRENSBURG, MISSOURI 64093

February 19, 1984
PREWITT, William E.
WM DOB 0l-1C-L9

Route L
Holden, Missouri

PRELIMINARY AUTUPSY REPORT

On February 18, 198y an autopsy was performed un the above named
Willism E., Prewitt at the Ben Cast Funeral Home /in Holden, Missouri
by Dr. Kirk Arnold of St,. Marys Hosgital;.Patholbgywdepartmant,
Kansas City, Missouri. The sutopsy began‘at appriximately 2:20 PM
and wss concluded at approximately L4215 PM,", “.

An externsl examination of the body revealed.one injury. This

was a bullet entrance wound to':the right.side o!' the head located
approximately %" in front of the right ear, It appeared to be

8 near contect gunshot wound of small calibre,

An examination of the brain was conducted and very small pleces
of lesd was removecd. These were. tirned over to Officer Steve
Woodson along with small samples of head heir that Wga removed
from arcund the gunshot woundi “No other injuries to the body
Wwes observed except a front™tooth hed been broken out which, as

Dr. Arnold explained, couldvshave bean caused frum the impsct to
the skull from the bullet,

Attending the autupsy wes Deputy Tim Landrum, who took photographs,
Off'icer Steve Woodsun, who took castody of the lead fragments and
heir ssmples and Deputy Kevin Hughes.

Complete autopsy findings to follow,
Blood was drawn for alcohol content.
CAUSE OF DEATH: Gunshot wound to the head.

(- T = -y
G orga&q..(_'ﬁt\fnc hulllr‘f\-

Coroner



REGIONAL CRIMINALISTICS LABORATORY EIE
Kansas City Region
1525 Holmes

Kansas City, Missouri 641081535 ]
[816]221-1660

SUPPLEMENT 4

CONFIDENTIAL REPORT OF LABORATORY FINDINGS

Céss Name WILLIAM B, PREWITT - Homicide Date. . Apxii 20.__.19__84

Laboratory Case Number.___. q @fiwd;{_'!_S ___________ Submitting Agency Numbers 84-085

- T 2 - -
Suspect(s) or Defendant(s)-_. _E_)fl_t?}_qj_'fl. _‘1}.‘- }: ?9}’;{'1:.1: _______________________

Submitted herewith please find the confidential report of the results of this laboratory’s examinations
conducted in connection with the case referred to above. ey

Distribution of copies of this report are being made as follows:

Submitting Authority: ‘/JC‘hT-\%‘?EL G, S EID_x ¥ Shamff_'_s _Qffice

Please be assured of our assistance whenever possible.
Yours very truly

Gary R. Howell
Director

T
Regional Criminalistics Laboratory

Page 1 of . .- _-. pages

FORM a421-A (1-73)



Case Name...
ITEW NO.

1-4

)

{!_

..... AR A 1 =T

CRIMINALISTICS LABORATORY REPORT
WILLIAM E. PREWITT

U64405

TN - : : 1
Insignificant quantitles of Lead, Barium, and Antimony

were present on the swabs to indicata a gunshot residue. These

findings, however, do not preclude the possibility that the

individual discharged a firearm.

Respectfully submitted,

b 1| S

ohn T. Wilson
Chief Forensic Chemist

For items referred fo herein please see aftached receipt forms,
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USE OF LABORATORY REPORT

Report Index Information

Please note the correlation of numbers on the left margin of the [aboratory report to
the page number and item number on the Physical Evidence Inventory Report.
(EXAMPLE: Laboratory Report Item No. 5-7—this item will be listed on page 5,
item 7, of the Physical Evidence Inventory Report.)

Evidence Pick-up Instructions

Due to the volume of evidence handled by the Laboratory, the Laboratory cannot
serve as an evidence depository. Please pick up your evidence as soon as possible.
Kansas City, Missouri Police property room makes a daily. pick up at the
Labhoratory. S

Distribution of Reports

Only those persons or org_aﬁizaiti_pr_;s named --a_s"-' s_meItting authority or other
relevant authorities will receive copies of these reports.



REGIONAL CRIMINALISTICS LABORATORY EE
Kansas City Region
1525 Holmes

Kansas City, Missouri 64108-1535 .
[816] 221-1660

SUPPLEMENT 43

CONFIDENTIAL REPORT OF LABORATORY FINDINGS

Case Nam_g,f:%@;:%‘ht'ﬁ?:ﬁ@mtw;ﬂ@f-.~_-_—-;_- _______ Date.__ April 6 1984
Laboratory Case Number____ Biko 11 Submitting Agency Numbers______ ueé ‘.’_0_5 __________

Suspect(s) or Defendant(s)

Submitted herewith please find the confidential report of the results of_:_th.'i's laboratory’s examinations
conducted in connection with the case referred to above. i

Distribution of copies of this report are being m_ad_c.__. as follows:

Submitting Authority: ... _ /J 911;1’”’5 on Co. I\_';ﬁ-._ss'buﬁ "Sheriff's Office

Other Authorities: .. _.______ ,__ ________ R g d _______________________________

........................................ e ottt

Please be assured of our assistancéuwll:i}engs}?er possible.
Yours very truly

Gary R. Howell

Director ™
Regional Criminalistics Laboratory

FORM 421-A (1-73)



Case Name
ITEM NO.

CONFIDENTTIAL

Page

CRIMINALISTICS LABORATORY REPORT

PATRICIA A. PREWITT Laboratory Case Number----.qgj_‘.]'fj'_t_}_s.”

No blood was present on the sack.

Soil present on the boots was similar to that from
the casts item 2-13,14,15 and from the rifle; however, could
not be matched due to slight color differences.

Respectfully submitted,

/ G‘PA««. /} Qr}b&g«s-x

}.John T. Wilson
{ Chief Forensic Chemist

For items referred to herein please see affochad receipt forms.
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USE OF LABORATORY REPORT

Report Index Information

Please note the correlation of numbers on the left margin of the laboratory report to
the page number and item number on the Physical Evidence Inventory Report.
(EXAMPLE: Laboratory Report Item No. 5-7—this item will be listed on page 5,
item 7, of the Physical Evidence Inventory Report.)

Evidence Pick-up Instructions
Due to the volume of evidence handled by the Laboratory, the Laboratory cannot
serve as an evidence depository. Please pick up your evidence as soon as possible.

Kansas City, Missouri Police property room makes a daily pick up at the
Laboratory.

Distribution of Reports

Only those persons or organizations’ 'n'af_lﬁé&.;._ as submlt_t.:"l'n_g... authority or other
relevant authorities will receive copies of these reports.®.




]
REGIONAL CRIMINALISTICS LABORATORY
Kansas City Region

1525 Holmes
Kansas City, Missouri 64108-1535 e,
[816] 221-1660

SUPPLEMENT #5

CONFIDENTIAL REPORT OF LABORATORY FINDINGS

Case Name.. PATRIGIA-A-- PREVITT- -~ HOHIEIDE - -~~~ mm=m - - Date. Hevembey 2" 19 b 1v.
Laboratory Case Number_ .. _.___ HEAAOE -~ ===~ Submitting Agency Numbers__ -8§42085 -~~~
Suspect(s) or Defendant(s)_.__. i st e R R R R R S S S

Submitied herewith please find the confidential report of the results of tlns laboratory’s examinations
conducted in connection with the case referred to above.

Distribution of copies of this report are being made.as‘follows:

Submitting Authority: - yonnson Goufity SHorifE}s “Bepartment-------==---=~---

Other Authorities: ___________ .,_ S “_ e dn il %, W, Y N - S

Please be assured of our assistance;whénever possible.

Yours very truly

Gnmridy. Howell

Regional Criminafistics Laboratory

Page 1 of________ pages

FORM 421-A (1-73)



Case "Name
ITEM NO.

CONFIDENTIAL

CRIMINALISTICS LABORATORY REPORT

1
THE FOLLOWING LISTED ITEMS OF EVIDENCE WERE PROCESSED FOR LATENT PRINTS:

METHOD USED: RESULTS:
NINHYDRIN PRINTS
SOLUTION OF
GRAPHITE MAGNETIC |ODINE CHEM SILVER POSSIBLE NO.
POWDER POWDER FUMING PRINT NITRATE PHOTOS|] VALUE PRINTS
(Honis) p s
™y ': T
loas | =
Photos were niaced in the Lab fila. WNegatives also

COMMENTS:

CC:.

EXAMINER:

For items referred to herein please see ailached receipt forms.

Form 423D P.D. (B-81)
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USE OF LABORATORY REPORT

Repori Index Information

Please note the correlation of numbers on the left margin of the laboratory report to
the page number and item number on the Physical Evidence Inventory Report.
(EXAMPLE: Laboratory Report Item No. 5-7—this item will be listed on page 5,
item 7, of the Physical Evidence Inventory Report,)

Evidence Pick-up Instructions

Due to the volume of evidence handled by the Laboratory, the Laboratory cannot
serve as an evidence depository. Please pick up your evidence as soon as possible.
Kansas City, Missouri Police property room makes a daily pick up at the
Laboratory.

Distribution of Reporis

Only those persons or organizations named as su_brnitti'ng authority or other
relevant authorities will receive copies:of these reports,



OFFICE OF SHERIFF

COUNTY OF JOHNSON, STATE OF MISSQURI
CRIMINAL JUSTICE CENTER
Warrensburg, Missouri 64093

{B16) 747-8511

CHARLES NORMAN, JR., SHERIFF
March 2, 1984

Regional Criminalistics Laboratory
1525 Holmes
Kansas City, MO 65106

Dear Sir:

The following evidence is being submitted inwregards to
an official investigation of the murder of William E. Prewitt
on 02-18-84 (Johnson County Sheriff's Office Case #84-085) .

Please examine and compare items numbered 4, 18, 19 and 5E
to each other for possible serological .similarities. Please
examine and compare itemg numbered 2D,, 3D, 4D, 1B and 16 to items
9 and 13 for possible similiarities. “Please examine and compare
item 7D to items 1E, 2E, and 3E for possible similarities.
Photographic negatives and pPrints of "footwear impressions are
also being submitted for comparision with item number 7D.

Please do not hesitate (to perform any other examinations,
comparisions or analysis not prescribed above that you believe
may produce possible evidentuary links. Your assistance, is as

always, greatly appreciated”and your expertise highly respected.

Since?el/,j/é
Kevin C. Hughes

Investigator

KCH:11



et ¥edST

REGIONAL CRIMINALISTICS LABORATORY
Kansas Clty Region

1525 Holmes
Kansas City, Missourl 64108-1535 O
(816] 221-1660

CONFIDENTIAL REPORT OF LABORATORY FINDINGS
Case Name. . EP{I_L_!: Iﬁ‘:‘- EE_'_ _PBE}'_" !'_i__l' = How lg_l OE . Date__Mareh | _______ 1984

Laboratory Case Number_______ =TT T .. Submitting Agency Numbers. . 64-085 ___________.
Suspect(s) or Defendant(s)....Patricla A. Prewlit __ -

Submitted herewith please find the confidential report of the results of thls laboratory’s examinations
conducted in connection with the case referred to above,

Distribution of copies of this?ly!ft are being made as:follows:

Submitting Authority: " Johnson Coun'l'v Shdkrlff‘s Dapar-hnen'l

Other Authorities: JO“mSOﬂ Loun‘ry F’msacuhr's Offlce

Attached to and made a part of this report are. the fol]owmg

Please be assured of our assistance whenever possible,

Yours very truly

Gary R. Howsl!
Director c
Regional Criminalistics Laboratory

Page 1 dftcmaas pages

FORM 421-A (1-73)
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Case Name.
ITEM NO.

Page

CRIMINALISTICS LABORATORY REPORT

WILLIAM E. PREWITT . ..... Laboratory Case Number.. U64405

Twenty-eight (28) live .22 long rifle caliber "Remington Golden"
cariridges from fthe bedroom,

One (1) fired .22 leng or long rifle caliber Remington brand
cartridge case.

Two (2) envelopes containing fragments from a .22 caliber Remington
Golden bullet combined weight 31.2 grains with portions of fwo (2)
land and groove impressions remaining.

One (1) ¥inchester, model 190, .22 long rifla cdliber semi-
automatic rifle, serial #569068, with a 2" barrel fi?led with six (8)
lands and grooves inclined to Théif?ghf loaded with one Iive cartridge
in the chamber and two in the'magazine all Remihgfoanolden .22 long
rifle caliber. The séfeTy'ﬁaé in operating conditlon and the Trigger
pUJI was || pounds. - |

I+ is the opinion of Th{s.eﬁaminer that the fired cartridge case
in exhibit #1-2 and The:fﬁFEd;buIIeT in exhibit #1-3 were both fired
in the Winchester r‘n‘le e exhibit #1-5.

- Respectful ly submitted,

@/H/é//f\

John C. Cayfo
Chief Flrear & Tool Mark Examiner

i./

For items referred to herein pleose see altachd receipt forms,
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USE OF LABORATORY REPORT

Report Index Information

Please note the correlation of numbers on the left margin of the laboratory report to
the page number and item number on the Physical Evidence Inventory Report.
(EXAMPLE: Laboratory Report ltem No, 5-7—this item willl be listed on page 5,
item 7, of the Physical Evidence Inventory Report.)

Evidence Pick-up Instructions

Due to the volume of evidence handled by the Laboratory, the Laboratory cannot
serve as an evidence depository. Please pick up your evidence as soon as possible,
Kansas City, Missouri Police property room makes a dally pick up at the
Laboratory.

Distribution of Reports

Only those persons or organizations: "n'am'eﬂ,._ as sub"r:s"li_t"t":?'ng eiuthority or other
relevant authorities will receive coples of these re_r:gdris:




OFFICE OF SHERIFF

COUNTY OF JOHNSON, STATE OF MISSOUAI
CRIMINAL JUSTICE CENTER
Warrensburg, Missour| 64093

{B16) 747-5511

CHARLES NORMAN, JR., SHERIFF
2-26-85
Received from George M. Henthorn, Johnson

County Coroner, three (3) X-rays of the head
of William E. Prewitt.

7/4 /77
A /ﬁ’JMiz]—“
s

” Charles Norman,
Sheriff
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INVESTIGATION REPORT

MAJOR CASE
Johnson County Tead # . 1
JURISDICTION
CATE OF REFORT OFFICER2 OFFICER'S AGENCY REPORT CL A33I FICATION
J. Walker, F. Walkdr
2-19-8L ' CL _Smith, R. Scott) KiI Hughes

TITLE OF CASE (\NCLUDE ALIASES)

—Hilllam F, Prewitt

DETAILS [REPORT ALL FACTS IN LOCICAL SEQUENCE)

On 2-19-8L the reporting officers responded to the above victim's

house at Rt 4, Holden, MO to search the house and out buildings for a

weapon or other evidence. The house and all out buildings were searched

with negetive results.

PIOI J- L' Smith : .

REPORT AFPFROVED BY:
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INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

lohnson Coypty T - Lead # 2
JURIEDICTION

DATE OF REPORT OFFICERS OFFICER'S AGENCY REFPORT CLASSIFICATION

2-19-8},

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIAZES)

=Hpewitd

DETAILE (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE])

At 11:50 a.m. 2~-18-84 T arrived at the William Prewitt residence

dlong with Officers Woodson, Landrum, Rusher, Roberts and Gentet. We

were assigned Lead #2 which was to conduct a search of the area surrounding

the residence. The primary object of the search was to locate weapon

used in the assault. The search eventually concluded ‘without a weapon

being found and no other evidence collected. The search was conducted

to approximately 200 yards in each dire@tibn from ‘the residence and

included all out buildings and.vehicles., The'QEarch also included the

kitches along Lazy Lake Road in.both a north and southerly direction

from the Prewitt residence. This indluded the ditches as far south as

the Clifford Gustin residence where Mrs, Prewitt allegedly went first

after the assault and the ditCheg:ﬁdfth of the Prewitt residence to the

Beasley residence which is the First house south.

It was noted during the search of the immediate area that there

were tire tracks leading from the residence to the area of a dump

located approximately 100 yards east. There was also a set of tire tracks

leading through a field south approximately 300 yards to a pond. The

tire tracks appeared to be of a mud grip type and the ones leading to

the pond appeared more recent than those leading to the dump. The best

estimate of both sets of tracks is that they were made within the last

three or four days., The area around the pond was checked and the dump

was also searched.

— — Two wells were also checked by use of a magnet suspended by rope.

REPORT APPROVED BY:




MAJOR CASE

'2-19-84, CONTINUATION REPORT

Date Lead #__ 2

Both were located along Lazy Lake road to the north of the Prewitt

residence. The first well was located approximately 100 yards north on

the east side of the road and the second well was located on the west

side of the road approximately a quarter mile north of the Beasley residence.

The only creek running under Lazy Lake road between the north city

limits of Holden and the Prewitt residence was checked by wading to a

ﬁoint approximately 30 yards on either side of the bridge.

Donglaa C, Bushepy
Alan D. Norman

James Gentet

John Roberts




B TR T AL S LA A AR T a'.Li’-’QI’\ |

MAJOR CASE
Johnson County o mméﬂmm“mmm“m_ﬂm_‘
JURIADICTION
DATE OF REPORT OFFICERS ODFFICER"S AGENCY REPORT CLASIFICATION
2-10-8], * [ Charrette, Stewart

TITLE OF CASE [INCLUDE ALJALIES)

William Prewitt

DETAILS (REFPORY ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE]}

On 2-19-84 Thomas Charrett and I attempted to interview Willie

Wyrick, Rt 3, Box 7900, Holden, MO at 12:05 p.m. We contacted his

mother, Nadine Wyrick at the above address.

Mrs. Wyrick stated that Willie now lives and works at Liberal,

Kansas, for National Beef Association. She stated she. talked to Willie

yesterday, 2-18-8L, by telephone. He told her he had“bben working at

the time the homicide occured.

Mrs. Wyrick stated the lock on the slidifiz.glass door on the rear

of their house had been brokenﬁﬁﬁst"after bh?iétman by someone apparently

attempting to enter their housey; Also”iﬁiearly February they found

footprints in the snow leading to the .same back door. She said a

neighbor girl that lives south of them has on occassion, caome tao the

Wyrick's house and sat on thelr back deck apparently to "coaql off"

after arguing with her mother,

T, Chrrette

DS Stewart

REPORT APPROVED BY:
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— INVESTIGATION REPORT
" MAJOR CASE

Johnson County Lead # _&
JURISDICTION
DATE OF REPORT QFFICERS OFFICER'S AGENCY REFPOAYT CLASSIFICATION
2-19-8 - | Shobe/ Johnson Sedalia PD

TITLE OF CASE [INCLUDE ALIABES)

William E. Prewitt

DETAILS (REPORAT ALL FACTS IN LOGICAL BEQUENCE)

At approx. 1250 hrs Investigators Shobe and Johnson went to Lee's

Summit, MO, to contact William and Dorthea Prewitt, 306 Madison.

Mr. William Prewitt stated to reporting investigators, (Shobe-Johnson)

he last saw his son and daughter-in-law two weeks ago last Sunday.

Because he and his wife, Dorthea Williams, drove down=£q Holden, MO.

They seemed ok, and had no problems they knew of.- #nd no family or

personal problems between them and both were ("being devoted to their

family"). And know of no money problems théy knew of.

¥William Prewitt stated (Fre&ﬁTgfk) a*bankefkin Holden, MO might know

something. He knows the whole town.

Mr. and Mrs. Willlam Prewitt stated Patricia Prewitt's mother called

them and told them about their sen, William. Frank & Ann Slaughter.

Also they had met anféxchaﬁge student from Shawnee Mission School

Dist. that was staying witﬁ William and Patricia Prewitt for about one

week, but didn't know his name, Egypt.

REPORT APPROVED BY:




MAJOR CASE

o 2=19-8L CONTINUATION REPORT

Lead #_4

At 1350 hours Investigator Shobe and Johnson made contact with a

close high school friend of William E. Prewitt, Mark Holloway McKee,

808 East Langsford Road, Apt 202, Lee's Summit, ,MO.

Mark Holloway McKee stated he saw William Prewitt about one month

ago in Lee's Summit at 291 and Langsford at Hardee's. He had been to

Kansas City, M O to ADE Wholesale lumber and picked up & load of lumber,

And they just talked about the lumber business, nothing else.

Mark McKee stated William Prewitt had worked at McKee Lumber in

Lee's Summit for him for about six to eight years before going into

the lumber business for himself in Holden, MO.

Mark McGee stated William Prewitt never mentioned . any problems to

him regarding him and his wife and that Bill Prewitt was a very easy
going guy. '

Ron“Johnson

Bill Shobe




MAJOR CASE

2-19-81, CONTINUATION REPORT L

a8 Lead #

1240 p.m. contact was made with the Lee's Summit Police Depf. to
see if any information could be obtained. A computer check proved nagative.

Sgt Murray of the dept know of Prewitt but couln't add anything to

help this investigation.

CHENTRAL PRES



—_— INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE
Johnson County Lead # .5
JURISDICTION
DATE OF REPORT QFFICERSY OFFICER"S AGENCY REPORAT CLASMFICATION
2-20-84 : Brockhof£f/Richie Laf. Co. §5.0.

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIABES)

William F. Prewitt

DETAILE (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE)

Jerri L Austin, w/f, age 34, dob 03-03-49, Rt 1, Box 8650, Holden, MO

'tlephone 597-3662, on the night of the murder, the Prewitts and the Austinsg

—_went to the B&D Bar B Q then to the Stumble Inn in Pleasant Hill. Didn't

like the place so they only stayed approx. 45 minutes then went to the

Austins. They plaved Atari and other pames until apprdk. 2:30 a.m. then

_the Prewitts left for home. Mrs. Austin states. that she and Patti belone

to the Nu Omega Sorority and it has'l3;14:membersf' They are best friends

and have been since they met 3=years ago. Mrs. Austin also stated that if

Patti had been having an affair with anv 0ﬁe she would have known it,

When asked about Richard Haves she Said she didn't know him When asked

about Patti cutting her husband down in public she said Patti did at

___times but it was just her ggy;iisﬁé would cut him down one minute and

love him the next. MrsL_Apspih'also said she thought. that thev didn't

have any marital problems. . When asked about Patti and Mr. Austin on the

couch New Year's Eve, she stated that they were close but not romantic and
—Lthere was some hugging bur they (both couples) were rhatr kind of peaple

But nothing was thought of romantic or anything but friendly There

were three couples at the New Years Eve Party The third couple was

Dennis and Susanne Brown. She states she went to bed earlier than the

rest on New Years but not before 4 2 m

She didn't know of any guns in the Prewitt home but found out

vesterday about the .22 rifle She _knew the Prewitts financial conditian

was poor but it always was The. Austins _offered to_loan them the maney

REPORT APPRQOVED BY:




MAJOR CASE

sate. 2-D0LBH CONTINUATION REPORT

Lead #_5

for their farm loan but were told it wasn't necessary. Mr. Prewitt had

talked to the Land bank in Warrensburg re the farm loan. She

couldn't think of anyone who would want to harm the Prewitts.

Oscar Richie

Steven W. Brockhoff

CENTRAL PRES
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INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

Johnson County

Lead # .. 0o
JURIIDICTION
DATE OF REPORAT OFFICERS OFFICER'S AGENCY REPORT CLASSIFICATION
2-20-84 ; Scott/Walker Marshall PD

TITLE OF CABE {INCLUDE ALIASES)

William E. Prewitt

DETAILE (MEFORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE})

At about 12:20 p.m. on this date above officers talked with a Paul

‘Winfred Austin, w/m, dob 07-27-47 of Rt. 1, Box 8650, Holden, MO, phone

597-3662. Has lived at this location for 9 years. Austin works for

Broderson, 14741 W. 106, Lenexa, KS 913-888-0606, has been employed

there six years.

L Austin stated he and his wife Jerri got to be ¢lose friends with the

Prewitts about two years. ago.

Austin stated he got homrabdut 6:30 p.m: on 02-17-84. Jerri and Patty

Prewitt talked on the phone about going out'that night. Paul sugpested

__they go to Pleasant Hill for BBQ ribs.

At about 7:30 p.m. Austins met the Prewitts at the beauty shop in

_Kingsville where Prewitts left their car and rode with the Austins,

They went to a place in Plégsdnt Hill at a place Austin couldn't remember

the name. There was a sigﬁ in front that had "Happy Birthdavy Bob'" op it.

At the BBA place they had two pitchers of beer and left about 9:30 p.m

Jerri drank onlv water.

They left the BBQ place and went to the Stumble Inn and ordered three
beers and one water. While at the Stumble Tnn Patty or Jerri saw a girl-

friend of Bob Corbin. Corbin owes Bill and Patty money. While at the har
— for about 45 minutes when Patty called home to_check on the Ikids She

_does this sometrimes. They were at the bar about one hour then left.
Jerri drove back to Kingsville where Jerri and Patty took Jerri's car

home and Bill and Paul rode together in Bill's car to Paul's house with

REPORT APPROVED BY:




MAJOR CASE

R CONTINUATION REPORT

Lead# 6  pg 2

Bill driving. They arrived at about 11:00 or 11:15. On the way they talked

about all the basic bullshit.

They all went into the house and played Atari and music for awhile.

The guys had two beers and the women had tea. At about 1:00 a.m., 02/18/84

Jerri made breakfast.

Bill and Patty left the Austins about 2:00 a.m. or 2:30 a.m. Patty

‘was driving when they left.

Austin stated this was the last time he saw or heard from the Prewitts.

At about 5:30 or 5:45 a.m. a call came to them from a Ellie Wright who told

them that Patty Prewitt was at Gustins and that Bill “had been killed.

The Austins then went to Gustins.and saw Patty. ' Austin doesn't

remember if Patty said anything at ‘this time..

Austin stated that last might, 02-19-84; Patty wanted to talk. The

following is what Patty told Austin: She. drove home and Bill was asleep.

When they got home whe got Bill up_aﬁd they went into the house. Patty

found the kids had burned some popeorn. Bill went and checked on the

kids and came back downstaigé*énﬁ told Patty they were ok and he was

going to bed. Patty didﬂgdme”tﬁings in the kitchen and then went up to

bed. The next thing she knows is she heard a loud noise, which she tought

was thunder. And then a guy dragged her by the hair from her bed. The

guy had a knife.to her throat and told her to remove her pants. She

removed her pans and the guy got on top of her. She then started to ery.

The guy stated "I hate it when they cry." They stayed on the floor for

sometime. The guy then got up off her and left. As soon as the guy left

she got up and checked Bill.

While the guy was on top of her she smelled some type of 0il and smoke.

While on the floor she thought about why Bill didn't get up and help her.

CEINTRAL FRES"



MAJOR CASE

ooe 2-20-84 CONTINUATION REPORT

Llead #_6 pg 3

After the guy left and she checked on Bill she found he was breathing

and felt funny. She then tried to turn on the lights but they wouldn't

come on. She then went downstairs to the pickup and got a flashlight and

went back up to Bill. She saw the blood so she told the kids there was a

small fire and to get dressed and get out. She took the kids to the car

where she locked the doors and then went back into the house to wake Bill.

‘At this time she knew he wouldn't wake up. Little Sarah kept asking about

Daddy and she, Patty, told Sarah it would be ok.

When theyleft the drive she turned left and passed the Pines

house due to the fact they are older people and she didn't want to wake

them up. She knew CLiff Gustin left a light on all”the time and that

Gustin was an ex-cop and a big guy. . Bhe:knockéd on the door several times

and then Gustin came to the door,~38he'told Himhthat Bill had been hurt.

Gustin then went to town to get the police.

Later Patty saw cars andﬂﬁﬁé ambuiénCE go by the Gustin home to her

home. After awhile the ambulance céme'back to Gustins and Ellie Wright

came toward her with her arms qgfq At this time she knew Bill was dead.

Someone asked her who she_ﬁ&ﬁf&d.and Patty said "Daddy then Paul & Jerri."

Austin was asked whaﬁfﬁéfknew about the problems Prewitts were having

with money. He stated Jerri and Patty both talked about the problems.

Austin said Bill was easy going and people just wouldn't pay the bills.

Jr. Sisk got to them for about $10,000. SIsk caught the bill up pretty well

then Bill let him charge again.

The payments on lumber yard were caught up and the farm was as late

as December,

Until last night, 02-19-84, Austin didn't know if they had any.

Patty told him last night that they had two guns in the house. Also Patty

told him several times before that as a kid she would shoot game from the

CENTRAL FHES!



MAJOR CASE

Dails _ 2~20-84 CONTINUATION REPORT

Lead # 6 pgé

back of a houge

Austin stated that Patty wounld go—to KC to get suppliesg by hergelf

When asked about a salesman named Steve. AUstin stated a few times they

would see Steve at ballgames in KC.

Dennis and Susann Brown would party with the Austins and Preyitts,

SUsann's brother. Danny Blackman, would do some woodwork for Patty., A

few times Patty would go to Blackman's by herself

When asked about Harvev Gibson we found out he is a salesman for

Townley and is a JF at a disco club called Garrisons in Warrensbure.

Austin was questioned reference an incident thisfpast vear in which

he and Patty Prewitt had "made out" on“a. .couch!for about 1 hour. AUstin

denied this emphatically and statedﬁthat'all~tHEY'did was hugging and

some kissing but not to an extreme’ Austih;ﬁas asked if the 2 couples

had ever discussed swapping mates. Austin became irate and denied this

.also,

Frank Walker

“._'R. Scott

e g p—



INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

Johnson County

Lead #  ——
JURISDICTION
DATE OF REPORT OFFICERS OFFICER'S AGENCY REPORT CLASSIFICATION

2-19-81, - Carroll, Jeffersor

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIASED)

William E. Prewitt

OETAILS (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE]

We contacted Billy Gunn at 920 Gingerbread Lane in Blue Springs, MO,

Gunn said that he knew of the Prewitts but did not know them personally..

Gunn said that he and Chip Klutz had talked about the Prewitts caselast

night. Gunn stated that Klutz had told him that Bill Prewitt had gotten

a8 small business loan from the government that paid off*the loan on his

house and lumber yard but did not leave ‘him any. money ‘to operate on.

Jack Warden of the Holden Bank should know somethlng about this.

We asked Gunn if he had heard anything about Mrs. Prewitt having

a boyfriend at anytime. Gunn said that. he had heard that she had had a

boyfriend about 4 or 5 years ago and his name was possibly John Hancock, Jr

fram the Holden area.

Most of Gunn informationﬁgéme"from the conversation between him and

Kluz the night before.

REPORT APPROVED BY:




INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

Johnson County Lead # _ 8
JURISDISTION T
OATE OF MEPDRT OFFICERS OFFICER’S AGENCY REPORT CLASSIFICATION
2-19-8), _ Watson/Zink Pettis/Knob Noster

TITLE OF CABE {INCLUDE ALIARES)

William E, Prewitt

DETAILE (REPORAT ALL FACTS IN LoGICAL BEQUENCE)

On 2-19-8L at 12:10 p.m. R/0 interviewed a Mr. Robert G. Wolfe, w/m,

age 47, dob 8-29-37 lives at 1609 S. Main St, Holden, MO 732-5340.

Works for Johnson County R-3 School.

Mr. Wolfe stated that he really didn't know the Prewitts but that

he had heard that from hear say around town that Bill and Patty were

having a hard time at the lumber co. He also stated that Bill was not

keeping many supplies in the lumber yard . as he USed Reie) and was making

more trips to Kansas City, MO to_plck up supplles.

Patty her self made manv trlps to KCMO to pickup supplies and items

for the lumber co.

Mr. Wolfe thought that sameone-might talk to Dennis and Sue brown

who live at 80L S, Main, 732- 62&&. He thinks they were close friends of

the Prewitts. Another friend is Mrs. Terry Reidhour,; a Sunday School

teacher, Her phone and address is unknown at the time.

At 12:30 p.m. this daté R/Q talked with Mrs. Wolfe who told us

most.ly the same thing. Mrs. Wolfe did state that Mr, & Mrs Prewitt did

play volleyball every Sunday with a church group at the High School in Holden

— Mrs. Wolfe stated to the R/Q that at some kind of a dance about two

—weeks ago Mrs. Prewitt was friendly with other men but Bill was at the dance

and that they left tagether,

Sammy L. Watson

Tony Zink

REPORT APPROVED BY:




INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

Johnson Count
.Iunlal:?:'c'rmn Lead ## 9

DATE OF AEPORT OFFICERS OFFICER'S AGENCY REPORT CLASREIFICATION

2=19-8l, : Watson/Zink KNPD/Pettis

TITLE OF CABE (INCLUDE ALIASES)

William E. Prewitt

DETAILE (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL JEQUENCE)

On 2-19-8L at approximately 2:00 p.m. R/O were to locate Bob

Brinkoetter, the owner of B&P Bar-B-Q on 7 highway in Pleasant Hill.

R/0 talked to employees of the B&P Bar-B-Q who stated Brinkoetter

was out of town visiting a relative in the hospital and was to return

2-19-8L around 6:00 pP.M. in the evening according to his son.

Bob Brinkoetter works at the Natkin Sheet Mebal:ih Pleasant Hill

and part time at B&P BBQ. Brinkoepﬁerﬁs home phong is 987-2257, B&P BBQ

5. Watson

T Zink

REPORT APPROVED BY:




INVESTIGATION REPORT

MAJOR CASE
Johnson Count 10
.Jumsmzr-rluu Lead L — —
DATE OF REPORT QFFICERS OFFICER'S AGENCY REPORT CLASSIFICATION
2-19-81, . Charrette, Stewart

TITLE OF CABE {INCLUDE ALIABES)

William Prewitt

DETAILE (REFPORT ALL FACTS I[N LOGICAL SEQUENCE)

On 2-19-84 at 2:00 p.m. Officer Charrette and I interviewed Suzan Brown

' 804 S, Main, Holden, telephone 732-62L4L4. Her husband, Dennis was out of

town and won't be available until after 9:00 p.m., 2-19.

Ms. Brown stated that they, she and Dennis, had known the Prewitts

socially for about two years. They had gone out with _them and usually,

Mr., and Mrs. Bill Austin. The three couples hgduahﬁendéd dances, parties,

etc, and gone to each others homes. Mr3=Brown;Vemployed with Gilchrist

Equipment, also conducted some’ business with Mr. Prewitt at Prewitt's

lumber yard,

It was obvious to Ms. Brown that the Prewitt's business was a financial

struggle for them. Mr. Brown had”in the past advised for Prewitt to

collect some of themoney owed to Prewitt.

Patty Prewitt appeaﬁéd;ﬂo”enjoy flirting with other men at times,

She (Ms. Brown) observed Ms. Prewitt kissing Bill Austin at a New Year's

Eve party with more emotion that a normal holiday gesture. Bill Prewitt

seemed to ignore her flirting tendencies.

Ms. Brown stated Patty was very even tempered "even with 5 kids."

The last time the Brows were with the Prewitts, Patty Prewitt seemed more

outwardly critical of her husband than she had before.

Ms. Brown remembered Prewitt's dogs as being aggressive and certainly

would have barked at a stranger at the night time.

T. Charrette

D.S. Stewart

REFORT APPROVED BY:




INVESTIGATION REPORT
MAIOR CASE

Johnson County Lol YL

JURISOIGCTIGN

DATE OF REPORT OFFICERS OFFICER'S AGENCY REPORT CLASSIFICATION

2-19-81, - Scott/Walker MPD

TITLE DF CASE {INCLUDE ALIABES)

William E. Prewitt

DETAILE (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE]

At about 2:50 p.m. this date above officers contacted Paul Martin

Kluz, w/m, dob 09/08/L8 aka Chip. We contacted Mr. Kluz at his home,

1017 Rawlins Road.

Mr. Kluz stated he had known the vietim and the victim's wife for

about 4 or 5 years. At no time did he ever know ofpthe;yictim fighting

with victim's wife. Kluz stated he had:heard on tﬁéxstréet that Patty

Prewitt and John Hancock Jr, might Héve been seéing:each other. This

was the first time he ever heard this, whlch was 02/18/84 somewhere on

the street, but don't remember who stated this to him.

We ask Kluz about the victim' s _amoney problems.

Kluz stated he knew

the victim has problems but didn't know how much.

Kluz and his wife would,pa;ﬁ#wwith the victim and his wife some but

stated the victim and victimts ‘wife were a great couple,

Kluz stated he knew the victim wasn't a pun nut and didn't know if

victim even had a pun.

Also he didn't know if Patty knew anvthing about

EuUns.

F'rank Walker

Robert Scott

REPORT APPROVED BY:




INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE
Johnson County

Lead # 12 .................................
JURISDICTION
DATE OF REPORT QFFICERS OFFICER'S AGENCY REFPORT CLASSIFICATION

2-19-81, : Walker/Smith Higginsville

TITLE OF CASE {INCLUDE ALIABES)

WilliaE E. Prewitt

DETAILS (REPORT ALL FACTS [N LOGICAL SEQUENCE)

At 2:40 p.m. Officer Smith and R/0 went to 301l S. Vine to interview

Jon Hancock about an alleged affair with Patty Prewitt. We talked with

Ms. Hancock, wife of Joh and said that her husband was gone to Arkansas

with some other man. Jon was to be back today sometime.

James Walker

‘REPORT APPROVED BY:




INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

Johnson County

Lead # . ]-3__.
JURIIDICTION
DATE OF REPQRAT GFFICERS OFFICER"3 AGEMCY REFPOAT CLAAMIFICATION

2-21-84 - _|Charrette, Stewart

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIASES)

William Prewltt

DETAILS (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE)

at 12:30 p.m. 2-19-84 Officer Charrette and I interviewed Patty

‘Prewitt at the Holden Police Department. At this time she was advised of

and signed the Miranda Warning. The information obtained was repetitive

of the statement Ms. Prewitt gave to the Johnson County Sheriff's Dept.

on 2-18-84 at 4:10 p.m.

L Mrs. Prewitt's statement was very concise, detdailed, and chromological

until the time of the shooting. She stated théfwfhat portion was "all

real fuzzy."

Reference the time the ém;abker was iéVing on her and her pajama

bottoms had been pulled off, she stated she could feel a large, cold, flat

belt buckle against the skin on her ‘stomach.

She also added that whehféﬁépheard a gurgling sound coming from the

victim's throat (after tﬁéﬁagtabker left the room and there was no light)

she touched his neck. Thié occurred before she went to get the flashlight.

At 2:20 p.m, 2-19-84 gqur portibn of the interview was concluded,

Officers Woodson and Hughes continued the questioning.

T. Charrette

D.S. Stewart

REPORT APPROVED BY:
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Johnson County

INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

JURIIDICTION Lead # __"'_"""1-'3__"""‘

DATE OF REPORT QFFICERS

OFFICER'S AGENCY REPORT CLASMFICATION

2-20-84 , Hughes/Woodson JCS0/WPD

TITLE OF CABE (INCLUDKE ALIABES)

William E, Prewitt

DETAILS {(REFORT ALL FACTS IN LOGICAL JEQUENCE])

On 02-20-84 at about 4:10 p.m. Woodson and I interviewed Patricia

Ann Prewitt at the Holden Police Department. Patty had already been advised

of her rights by Charrette and Stewart. Patty related the following infor-

mation about her reported attack and attacker.

Patty and Bill arrived home early Saturday morning at an unknown

time. Bill checked the kids then went straight to_ﬁéd;”:Patty did some

minor kitchen clean up then went to“bedualso, Sﬁg fe11 asleep immediately

and was quasi awaken by what qﬁgiﬁhoﬁght wés é-cTab of thunder. She was

back in a deep slumber when ébg @55 je;keﬁ-dqf of bed by her hair and

thrown onto the floor on the east side of the bed. An attacker of small

to medium build and a large belt buékie'(no further description) then got

on top of her, put a knife ;q_heﬁfthroat and pulled her pajama bottoms

and panties off with one hand.. "Patty could give no description of her

attacker because she said i@ was so dark she could not see "the hand in

front of my face". Patty stated that she could not see anything at all

because she had room darkening shades on the window, so that no light at

all gets into the room. Patty stated that the shades were pulled completely

down that night as they always were. The build of the attacker and the

belt buckle she determined by feel only. The belt buckle she felt on her

skin as the attacker lay on top of her. The attacker held the knife in

his right hand and ripped her pajama bottoms and panties off with his left

hand in oen motion.

Patty started crying and cried so much that "tears filled my ears".
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The attacker:asaid, "I hate it when they cry," and "stop crying". Patty

continued crying and the attacker told her to "gtop crying or I'll slit

_ your throat." Patty continued crying and the attacker gotup. Patty got

up at the same time he did and went directly over to check Bill. She did

not know where the attacker went or what he did after getting up. She

did not see or hear him leave. She did not hear him go down the stairs,

out any doors or hear any vehicles start up and leave. When she and the

attacker got up she went directly over to Bill. Patty said, "I gave no

thought to this man" (the attacker).

‘Patty "looked at him" (Bill) and could see "blood ‘going down the

mattress and dust ruffle'". She later changed thls (after being reminded

the room was pitch black and she could not see at all) and stated that she

crawled up onto her 51de of the bed and felt Elll s throat. She did not

feel any blood on his neck but 3he heard Eill breathing. Patty then went

into the boys room across the hall and found them breathing and unharmed.

She then went to the girl's room andgfoﬁnd them unharmed also. Patty

then went downstairs and outsidEﬁEhrOugh the game room door barefooted.

The game room door was notngbké&'when she went out of it, She got a very

dim flashlight out of theif{ﬁiﬁe pick up truck and went back inside and

upstairs the same way she came out.

Patty went back upstairs and went straight to Bill on his side of the

bed. She saw blood on his head and face and could see and hear him

breathing. She stated that she then went to get the kids up. We asked

Patty why she did not try to call for help using the telephone in the

bedroom. She said that she had picked up the telephone with her left hand

while facing towards the south and put the telephone up to her left ear.

THe telephone was not working so she set it back down and went to get the

kids up.
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Patty got Sarah up first and told her, as gshe did the other kids
—Lthat there was a small fire in the house. She rold Sarah to help her get

the other kids dressed., She and Sarah then got Carrie up and dressed then

all three went into the bov's room and got them up and dressed. Patty

led the children down the stairs to the foyer where they all put their

coa on., They then went into the game room and put their shoes on. and

then outside and got in the ecar The children had heen asking Patty  "where's

—Daddy" since they were awoken. Partv told rhem she would go check on hip

She told the kids to lock the car doors and she went back into the house.

She went up to their bedroom and walked over to B111 s slde of the bed. She

—shined the flashlight on Bill and touched him on’ hls face and head with

her right hand, She heard Bill urellne and "bolted" out of the room

and out of the he house. Patty was able to give complete accurate and

detailed descriptions of what clothing, the chlldren were dressed in when

they were dressed before leaving,

She got in the car and kept (her right hand cupped so that the kids

would not see the blood and droﬁe;wifh only her left hand. She backed

the car up and drove down tﬁeﬁdriveway. She turned south on Lazy Lake

Road and "things were starting to get black"”. She rolled down her window

Eo get some air and this helped her head clear and the kids started yelling

that they were freezing. The cold air and the kids yelling brought her

back to reality. We asked Patty when and how she rolled down the window

without getting blood on the steering wheel and still managing to drive.

Patty stated that she rolled down the window with her left hand when she

_stopped at the end of the driveway and she controlled the steering wheel

with the fingers on her right hand. She drove to the Gustin's, got out

leaving the kids in the car, and knocked on the Gustin's door. Mr. Gustin

answered the door and she told him that Bill was hurt Patty folt like
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she was going to throw up and she went into the Gustin's bathroom. She

did not throw 'up but she did wash the blood off of her right hand.

We asked Patty if she had any boyfriends since she and Bill had

been married. She replied "no'"'. We asked her this question several times

and she continued to deny that she had. We told her that we had talked

to several men who had stated that they had affairs with Patty. Patty

continued to deny any affairs and asked us who specifically we were

referring to. We told her that we wanted to hear the names from her but

she told us that she wanted us to tell her who they were. I finally told

Patty that John Hancock was one of them. Patty finally{admitted that she

had an affair with Hancock. She said that the affaif ﬁad occurred four

to five years ago and lasted for about year. I asked Patty where they

usually met at and she said at_ﬁerﬂhouse. I asked how many times she met

Hancock there during that yeartaﬁa she fepliéd, "About a million". I

asked her for a more realistic number ‘in terms of how many times per week

or month. Patty stated "At least! once a day and sometimes three or four

times a day." Patty followed%ﬁhis response with "My fire burns hotter

than most people."

We asked Patty who else she had an affair with but she contended that

Hancock was the only one. We asked her several times and received the

same deniel until we told her that Richard Hayes had told us they had an

affair. Patty then admitted that she and Hayes had an affair about four

years ago that lasted "a couple of months" and overlapped with her affair

with Hancock,

We asked Patty who else she had affalrs with but she contended that

there were no others. She denied any other affairs several times before

we told her that we had also talked to Daniel Blackman. Patty stated that

she had intercourse with Blackman "only one time'. BShe stated that it

CENTRAL FRES®



MAJOR CASE

Dite B-20-84 CONTINUATION REPORT

Lead #_L13 _ PB5

occurred when she went by to pick something up.

Patty now stated that the three affairs were all she had ever had

and continually denied any others. She asked us who else we thought she

had an affair but we were out of names at the time.

Woodson asked Patty if Bill had ever caught her in an affair. She

said that he had. Woodson asked her if she told BIll the truth about it

then. She replied "No, he didn't catch me red handed." Woodson then sald,

"So if you're not caught red handed you won't tell the truth?" Patty

indicated that it was true that she would not tell the truth unless caught

red handed. Patty said that she had not told the truchwabout her affairs.

She was asked to tell the full truth about all of herféfféirs and she

replied "No, I won't tell you any more, 1t's irrelQVaﬁt”.

We asked Patty about her~kndﬁleage of any'1ife insurance policies on

Bill or any mortgage insurance onsthe business or house. She stated that

she makes a monthly payment to Modern American Life Insurance Company of

one hundred thirty some odd dollars per month. She stated that there were

two policies through Modern Ameficaﬁ. One monthly payment she believed

was one hundred dollars., The.dther was twelve dollars per month. Patty

did not know the coverage of either policy or how much she would receive

upon Bill's death. She stated that it was "whatever the bank had to have

on the business and the house.'" Patty stated that she did not know anything

about the insurance policies and has not talked to any insurance agents or

brokers at all about the policies since they were purchased. Patty stated

that she did not know anything about the financial status of the business

or the terms or delinquencies of their business or home loans. Patty

admitted that she kept the business books and paid the business and

_household bills but that was "all I did". "I don't know any details."

CENTRAL PRIUBE



MAJOR CASE

e 2-20-84 CONTINUATION REPORT

Lead #_L3 P8 6

On 2-20-84 at approx. 4:10 p.m. Deputy Hughes and I interviewed

Patricia Ann Ptrewitt in reference to the murder of her husband, William E.

Prewitt.

During the interview we requested that Patty submit to a polygraph

examination in order to eliminate her as a suspect. Upon the offer Patty

immediately began making excuses for the exam showing her being untruthful

—when she was actually being truthful. She stated that she was so _upset

that she would show a deceptive response when actually telling the truth.

I explained to Patty that polygraph examiners took precautions to prevent

this from happening.

Patty then stated that before deciding to-takemtﬁeﬂpolygraph she

wanted to talk to Carl Williams, her broﬁher—inQLaé, *Dépﬁty Hughes then

contacted Carl Williams who came over t6 talk_to:Patty. We then left the

room where they talked. SHeriff JOhﬁson.then.eﬁtered the room and was

advised that Patty was willing to take a polygraph exam. Sheriff Johnson

reminded Patty that this was the night William Prewitt was layed out at

the funeral home. He told her that if she wished to go to visitation they '

could arrange the polygraph ékém for another day. Patty stated that she

would rather take the exam ‘now.

Therefore Deputy Hughes and I were assigned to transport Patty to

MSHP Troop A HQ in Lee's Summit to take the exam. We left from Holden, MO

at 7:12 p.m. Patty stated that she was hungry however she refused our offer

- to buy her something to eat. We arrived at Lee's Summit at 7:44 p.m. Deputy

Hughes contacted Sgt. E. J. Dayringer to provide him with the information.

We then bought Patty some M&M's and a coke. She stated that she was

hungry, however she only ate half the M&M's and drank about half her coke.

Sgt. Dayringer advised that he was prepared around 8:45 p.m. at which

time he began talking to Patty.
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Deputy Hughes and I were located in a small room next to the exam

room. We were able to observe and hear the conversation of Sgt. Dayringer

and Patty. Patty made the following statements or answers to questions

asked during the exam. Sgt. Dayringer asked her what her relationship to

her parents was like, She replied, "I was dad's only son." She stated

that she was closer to her dad than her mother however she said she and her

+

mother get along fine. When asked who carried out the discipline in the

family Patty replied, ''Dad was the disciplinarian, but I always arranged

.it so I never got caught." When asked who she respected most Patty said,
"Daddy". When asked who she least respected she hesitated and answered
"Peggy Parks". Sgt. Dayringer then asked!Patty what the worst thing that

has happened to her to date. Patty.thoﬁght fqr'a_moment and said, "When

dad got his eye put out." Shefﬂid:ndt even-ﬁéntion the fact that her husband

had been killed or that the infrﬁder had ‘attempted to rape her. Dayringer

then asked her what was the best thing that ever happened to her. She

replied "my children". She said I_have a happy family.

Sgt. Dayringer then askeﬁﬁ?aﬁfy to relate what had happened to her on

2-18-84. Patty related thé-incident to Sgt. Dayringer, however she made

some alterations in her story which will be noted. 1In relating her story to

Sgt. Dayringer, Patty stated that she had not heard anything prior to being

dragged out of bed. This conflicts with her earlier statement that she had

heard a "clap of thunder" which partially awakened her, Patty forgot to

mention that the attacker had held a knife to her throat which had led her

to believe that Bill's throat had been cut. She had said both of these things

earlier. Patty still maintained that she could not give an accurate

"description however she did change her description of the attacker to being

medium like Kevin Hughes. She also added that the attacker was a white male

who did not have a mustache of wear glasses,
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Patty also told Dayringer that after her attacker let her go and she

checked Bill she then went across the hall where she checked on the boys.

Patty said she then went downstairs and outside to get the flashlight. She

forgot about checking on the girls at the same time she checked on the boys.

After Patty related the incident, Sgt. Dayringer suggested they take a
break.

This break occurred at 11:04 p.m. Deputy Hughes had purchased a

cheeseburger for Patty of which she ate only a portion. While Hughes was

gitting with Patty she said "Kevin, I don't have much of a future, do "

Hughes replied that he did not know. Patty then said, "Will you take me

out to dinner or something before I go to prison?”_ Hﬁghéé then replied,

We'll see. Patty then said, "No mattaréﬁﬁat ha§7héppéned, I loved Bill.

T know that's hard to believe but'l.did.” Hugﬁes said that he believed her.

Shortly after this Sgt.hbagfinger_béganzthe polygraph examination of

Patty. After the first set of questions félating to the death of Bill,

Patty told Sgt. Dayringer that sheuknew:she was failing the test but that

was because Deputy Hughes anﬁﬁl:hﬁaﬁindicated to her that we believed she

had committed the murder.-ﬁSgﬁ;jﬁayringer explained to her that would

.not affect the results. Paﬁﬁy was then administered the second set of

questions. After this set of questions Patty said that the name "Bill"

‘was causing her to react. Sgt. Dayringer said that he did not know how

he could phrase the questions where it would not cause the same mental

picture. He said that if she wished he would ask the questions without

f1sing Bill's name. Patty then saild that the questions would still cause

the reaction. Dayringer then asked the third set of questions. After

these Patty stated that she kept getting a mental picture of the attacker

during the questions. Sgt. Dayringer than asked Patty to give him the

description. She stated that the attacker had a slim face, big nose,
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longish darker than blond hair which was down over the forehead. She saild

that he had high cheek bones and was about Kevin Hughes size. She also

said he had sideburns which extended to the bottom of the earlobe and

was wearing a shirt with the collar open at the top. Patty also said

she could see his left ear.

Sgt. Dayringer then completed the examination. After evaluating the

test, he determined that she was being deceptive. He then talked to Patty.

He told Patty that the test indicated that she was not being truthful.

Patty then said If I had done it I would have said so. Sgt. Dayringer then

asked her about the gun. Patty said that she had nevgfﬁloaded the repeater.

She said, "I didn't know how to load it.right. I_pﬁﬁ3them in one at a

time." Sgt. Dayringer then asked if{We ﬁpuld fﬁhdﬂhér fingerprints on the

weapon. Patty said, "Oh, yeah,u;isththeng#skeﬂ'how long fingerprints

would last. Sgt. Dayringer fép}iéd it;@ouldfdepend. Dayringer then said

that the gun had to be close to the ‘house. Patty then asked how come the

gun had to be close to the house., uSgt.'Dayringer did not reply. Shortly

after this Sgt. Dayringer tgrmfﬁqted the interview.

At 3:56 a.m. on 2—21#841ﬁé.started back to Kingsville. Upon getting

in the car Patty said she ﬁas cold. Hughes said the car would be warm in a

minute. Patty then looked at him and said, "I am cold blooded." At one

point during the trip back home Patty indiciated that we did mot like her.

"Hughes told her that it was not up to us to pass judgment on her. She then

replied "Well, I have a different set of values.'" We then dropped her off

at the Austin residence at 4:34 a.m.

Steve Woodson
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JoCo Sheriff/Warrensburg PD
2-19-81 | Norman/Woodson

TITLE OF CASE {INCLUDE ALIABES)

DETAILE (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENMCE}

On 2-19-8L Sheriff Norman and I were assigned Lead #14 to research

the Prewitt residence. We conducted a complete search of the residence

which produced no new evidence.

Steve Woodson
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DATE pF REFQRT DFFICERS OFFICER'S AGEMNCY REPODAT CL‘S!IFIC!TIDN
GL Smith
2-20-84 - |J Walker

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIASES)

William Prewitt

DETAILE [REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE}

On 2-20-84 Sgt. J. Walker and the R/0 interviewed Jane Annm Prewitt,

‘Jane stated her parents got along well and did not fight. She said her

parents did talk about the finances at the lumber co, but did no fighting

about it. She stated that Virgil Sisk owed her parents several thousand

dollars but was not paving them.

... ___Jane said that a girl from school named MarlaqFain$worth had told

_ her that her mother was having an affair with DOnQbewn who works at the

other lumber yard. She said that"Peggy Parks had started the rumor and

that her mother and Peggy doés notfget along since Peggy left the business.

Jane said she never saw a gun in the house but heard her father say

there were two rifles, one a single shot and the other a repeater

3 Jane stated a friend named_ﬁiké Yates had visited them while a foreign

exchange student named Ehab Eingre was staying with them  SHe said Fhah

was a student at Shawnee Mission North Schaoal

Jane said Sarah and Carrie has told her that when their mother was

getting them out of the house they were downstairs and the mother want

back upstairs to get the boys they heard some noise in_the hasement which

sounded like something had fell

Jane sajd her mother told her she was not concsrned ahaiit the killer

—getting caught but just wanted to get this over with and get things back

to normal.

J. _Walker

JL._Smith
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JURISOICTION

DAYTE OF REPORT

2-20-84

OFFICERS

Watson/Zink

OFFICER"S AGEMNCY

Pettis Cty/KNP

AEPCORT CLASIIFICATION

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIASES)

William E. Prewitt

DETAILE (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE)

On 2-20-84 at 12:20 p.m. R/0 interviewed Sara Jo Prewitt white female '

‘age 12, in a patrol car at City Hall.

Sara stated that on 2-17-84 her

parents left to go out with friends.

At approximately 8:00 p.m. she heard

the family's dogs barking and she went into the game room and looked out

the door and observed nothing. At approximately 8:30 “p.m. Sara popped

...8:30 p.m. Sara popped some popcorn for.the other-ki&éjf All the children

were watching tv and about 8:45 ”Buﬁkié”i(_hey*ydUngst brother) fell

asleep on the couch. At approximately giOOJBf@;. Matt picked Bunkie up

and they went upstairs to théirsfoom.'”Sdra'and her sister went to bed

after watching half of "The New Show:” before going to bed. At approx.

9:45 p.m. her mother called. Saﬁéhanswered the phone in her mother's room,

Her mother asked her if everﬁ%ﬂiﬁﬁ was alright and shed told her every-

thing was fine. The reas&ﬁ}that Sara knew the time as being 9:45 when

her mother called was because she looked at the digital clock and it

read 9:45.

After she talked to her mother Sara went back to hed

The next thing Sara knew her mother was waking her up by shaking her

and stating "there had been a fire and ta getr dressed.'" Sara noticed

—her mother was dressed in pajamas and socks and carrying a flashlight

Her mother left to wake her other sister

_After Sara dressed, she went with her morher to_get her brather-g
— dressed. After all were dressed, they went to the hottom of the steps

They _were told to wait there until their mother returned Her mother

_returned upstairs for about one minute. [pon her mother's return they went

REPORT APPROVED BY:




MAJOR CASE

Date _ 2-20-84 CONTINUATION REPORT

Lead # 16 pg 2

to the game room and got their coats and shoes. After dressing, the family

then went to-the car. Sara's mother told them to lock the doors of the

car and that she would be right back. Sara's mother then returned to the

house for approximately one minute, then coming back to the car. They

then drove to Cliff Gustin 's house, stopping because they observed a

bedroom light on. Upon arriving at the Gustin residence, Sara's mother

"advised the kids to stay in the car as she went to the door. Sara

stated her mother was met at the door by Pat Gustin. After being in the

house approximately one minute, Sara's mother came back to the car, getting

the kids and taking them inside the Gustin house. Sara stated she heard

_Someone state the time was 3:45 a.m. Cliff Gustin left the residence

~_approximately three minutes after they entered-the house and didn't

return until approximately 2thb'30;minutes.'later, when the ambulance

arrived, driving his truck.

Sam ‘Watson

‘Tony Zink
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Sarah do you know of any guns in the house?

Yes, two-in dad's room.

Are they loaded?

No, they have shells in a jewelry box in mom's room.

Have you handled the guns?

Yes, a few times.

Have you ever seen your mother shoot a gun?

No

When was the last time you saw the guns?

Around Nov. last year.

What type of clothes do your mother ‘and father'ﬁéaf to bed?

=lo|ls|lolr|o|»|lo|x|o|r|o

Dad always shirt and underwea;!“mdﬁ always=in.pj's, sometimes dad

just sleeps in his shorts™

Did you see a light on in'the basemeﬁtf"

Yes, you could see the light coming from under the door.

Can you tell me the sound yog“heard and where it was coming from?

I thought dad was in tﬁefbhéément. It sounded like someone hitting

on tin. I've heard Eﬁis:sbund outside before.

When you all left the house did you stop?

No, only when we got to Cliff's.

Did you ever see you mother shoot a gun?

Fl2| ¥ 2

No.
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Lead # . 17, .. .o
JURISDICTION
CATE OF REPORT QFFICERY OFFICER'S AGENMCY REPORT CLASSIFICATION
__2-20-84 - Roberts/Gentat QPD

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIASES)

William E. Prewitt

DETAILS (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE}

The above officers interviewed William Matthew Prewitt, age 10,

'between the hour of 12:20 and 1:35 p.m. this date. Matthew stated that

his mother woke him at 3:45 stating the house was on fire. He got dressed

and his mom took him and his brother and sisters to the car. (His sisters

were waiting in the hallway fully dressed.) At the car his mom told them

_to_lock the car while she went to see.how daddy. was<coming with-the fire,

__He also stated his mom was gone "1 ‘minute."

They left going south pausing at the first house on the left and
proceeded to Cliff Gustin arriving therelat 4 a.m. (He laocked at the

clock at the Gustin home.)

Matthew stated that the lights were on when he and his brorher went

.—to bed at 9 p.m. and this sisters Carrie and Sarah went to hed at 9:30 P

Matthew was questioned-on:how his mom and dad dressed when they went

to bed. He stated mom wore a blue night gown ankle length and his dad

wore a tee shirt and shorts and socks,

He further stated that while he was in his mom and dad's bedroom

two weeks ago thatr the twa weapons were in the closet and that was the

—only weapons that his dad owned That he knew of

He was asked about a former employee a Peggy Parks if his mom talked

=

Lo her Saturday, Feh 18 1984 He said "Yes! 4in the yard Mrs_ Parks

stated to us earlier that she went intn the honse and talked ta Mrs. Prewitt

While with Matthew he showed little emotion to his dad's death but neves

stopped cracking his fingers. .

John Raobert, James Gentat
REPORT APRROVED 8Y:
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DATE OF REPORT OFF|ICERS OFFICER'S AGENCY REPORAT CLASHFICATION
02-20-84 _ Brown Saline

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIASES)

William E. Prewitt

CETAILS (REFPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUEMCE)

At about 12:20 p.m. I interviewed Morgan Patrick Prewitt, age 6.

"After several stories, Morgan says he was asleep and was woke up by the

sound of three shotpun blasts.

He told one story of seeing the robber but finally told me his

mother told him of seeing the robber.

It's my belief Morgan saw nor heard anvthingfgf importance.

Jinm“Brown
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Lead # . .19

JURISDIC TION

DATE OF REPORT OFFICERS OFFICER"S AGENCY REPQORT CLASSIFICATION
2-20-84 Jefferson/Carroll MSHP, CMSU

TITLE OF CASE [INCLUDE ALIASES)

William E. Prewitt

DETAILE (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE)

At 12:25 we interviewed Carrie Prewitt. Carrie said that she had

mot heard her mother or father fight but she had heard them argue about the

water system and people that owed them money. The only names she could

remember hearing mentioned were Tuffy Williams who worked at the KC Opera

and Virpil SIsk.

Carrie said that they owned two rifles that they had at one time

_ and had beenkept in the laundry room closet but later moved to her mother

and father's bedroom closet after_Séfé'and5Matt.had gotten them out and

playved with them. She could'ﬁot;describé:the rifles except to say that

the trigger on one of them was broken,

When asked about any ammunitipﬁ-that was in the house Carrie said

that she had seen two or thyée;iﬁfhér mother's jewelry drawer and less

than five in a wicker basket;dnﬂfhe dresser in her mother and father's

bedroom. She described théﬁbullets as small and gold colored.

On the night of the offense Carrie said that she had gone to bed

about 9:30 p.m. and didn't hear anything until she was awakened by her

mother who told her that there was a fire. She did saw that Sara told her
"___that their mother had called that nisht befaore she went to bhed.
After Carrie was awakened by her mother and told there was a fire

she said she and Sara went down the steps and while waiting for there mother

to bring the boys down Sara and she heard what she tought were fnatrsteps

—going down the hasement steps b-cause she could hear the steps creaking
— She and Sara then went hack up stairs to her brother's room where their
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— mother and brothers were. While walting for their mother and brothers

who were upsfairs, they noticed that 31l the lipghts were out in the

house and the front door was left open. Carrie said her mother later

told them the reason the door was open was because she had gone to the

car to get a flashlipht. After the moyher had gotten the bovys dressed

they all went back down stairs and gotlinto the car. While she was

Ileavinz the boys room she noticed her father's bedroom door was closed,

Bef-ore they went to the Gustins house her mother went back inside the

house for about five minutes. On the way to the Gustins house thev

did not stop anywhere. Carrie said that someone in the car asked where

they were going and her mother said she dldn t know Thev stopped at the

Gustins house because there was a llght on To Carrle's knowledge

no one else had ever been in the;basemgntj-otﬁer"than the immediate

_ J : - b & ;
family. Carrie also said that she thought “her mother wore pajamas to bed

while her dad would sleep with only a,t-éhirt on,

Kirby Carrol

CENTRAL PRESS
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MAJOR CASE

Lead # 20_ T
JURIIDICTION
DATE OF REPORT OFFICERS OFFICER"S AGENCY REPORT CLASSIFICATION
Marshall
2-19-8) Scott/Walker/Brockhoff LCSD

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIASES)

William E. Prewitt

DETAILE (REFPORT ALL FACTS IN LOGICAL BEQUENCE])

On 2-19-8L we interviewed Clifford H. Gustin, w/m, 45, dob 01/11/39

3018 N. Clay, Holden, MO.

Mr. Gustin said Patty Prewitt woke him up

about 3:00 a.m. 02/19/8L.,

She was very hysterical. She said Bill's

hurt I think he's been shot.

I asked if he was alive and she said she

didn't know but he didn't move. She said someone had pulled her from bed

by thehair, He said she may have stopped at his house because thelight

was on in the living room. He said ‘they left it on every night.

He said she had been at the house about 5 or 10 minutes when he left

to get help because his phone w§s out .

He said he went to the police

station first trying to find a phone/and a night number when he couldn't

find a number he went to Harvey Wright's house and told Harvey what had

happened. Harvey then got ChiefiWilliam Scott, Holden, PD. All three

went out to the house, CHiE£ﬂS¢dtt and Gusin went in. They went to the

kitchen, the living room then the bedroom where they found William Prewitt

on the beds Mr. Gustin then went downstairs and found the fuse box in

the utility room.

The main breaker was off. He turned the pdgr on, light

came on in the hallway, the front stairs and the top of the stairs and

also in the basement.

Mr, Gustin said he hadn't heard any rumors about either of them

dating anvone else,

Paul and Jerri Austin came to the house about 6:00 a.m. Harvey's wife

_and gone into town and called them, Mr .

Gustin also said his phone hadn't

worked for about two days and Patti knew it.

REPORT APPROVED BY:
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MAJOR CASE

Johnson GQEEEECHQN Lead # 2). .

DATE OF REPFPORT OFFICERS OFFICER'S AGENCY REPORT CLASBIFICATION
2~19-84 alker/Smith
TITLE OF CASE (INCLUDE ALIABES)

William E. Prewitt

DETAILE (REFOAT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE])

On 2-19-84 Sgt J. Walker and R/0 responded to the residence of

Patricia J. Gustin to receive information as to what happened on the

morning of 2-18-84. Mrs. Gustin stated her husband got up at approx.

2730 a.m. because the dogs were in the bedroom and he put the dogs down-

stairs. ©She stated he got up again later because the.dogs were barking

and he heard someone knocking on the door. She spaﬁed*she heard a lady's

voice and started to get out of bed*énd looked at the clock and it read

3:50 a.m. She stated Patty Prewitt was in’ the front room and told her

"somethings wrong with Bill, he won Vg wake up." Patty further stated

someone was in the house, at this time Mr, Gustin went into town and got

reserve officer Harvey Wright. Mrs. Gustln stated that her husband and

Mr, Wright went to the Prew1tt ‘st house and found Mr. Prewitt had been shot

Patty Prewitt told Mrs. Gustin that her and her husband had gone out

to eat withMr, and Mrs. Paul Austin and later went to the Austin's house.

Mrs, Gustin stated Patty had been drinking at the Austins house and thought

they had drank several because Patty had stated to her "what alday to

sober up."

Mrs. Gustin stated Patty said it was approx. 1:00-1:30a.m. when they

left the Austins house and when they got home they went right to bed.

Mrs. Gustin said that Patty had stopped at her house because of

the 1light that was on in the front room. She said they always leave the

light on so they don't trip over their dogs.

Mrs. Gustin sald she thought the Prewitt's were having trouble with

na&ﬁ$#fpaﬁﬁkﬁﬁﬁﬁ because Mr., Prewitt does not put pressure on customers to
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Date ____ 2-19-8L, CONTINUATION REPORT

Lead #___ 21

pay their bills,

Mrs. Guatin stated several people stopped by Saturday afternoon to

see Patty and she talked to them all except one lady named Peggy (last

name unknown) who had worked for them -3 years ago. She also stated

this Peggy was starting bad rumors about Patty.

Mrs. Gustin stated she did not think the Prewitts had any weapons

in their house. She further stated one of the children had told her..

there were no weapons except one old broken down rifle.

JL Smith

JP Walker




INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

Johnson County

Lead # . 22
JURIIDICTION
DATE OF REPORT OFFICERS OFFICER'S AGENCY REPORT CLASSIFICATION
2-20-84 ’ Shobe, Johnson Sedalia PD

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIASES)

William E. Prewitt

DETAILE (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL 3EQUENCE)

On 2-20-84 11:15 a.m. contact was made with Mrs. Ann Slaughter

‘at her home on Easley Rd, Rt 1, Lee's Summit, MO.

Mrs. Slaughter was asked about any family problems within the family.

Mrs. Slaughter states that there wasn't any and that Bill and Patty got

along just beautifully. In fact she thought that Bill was an "angel".

Financial situation, her daughter has mentioned that some people

__owed them and she had said something to Bill but“he (Bill) would just say

they will pay and tomorrow is"another day. ‘He. (Bill) was a veryeasy

going guy.

Suspects were mention, Mrs. Slaughter states that she had no idea

who could have done this and that she didn't know anyone in Holden. She

___had heard of a weird guy by. the name of Willie but Patty said that it

wasn't him because of his}size and voice. Patty said that the guy had

a strong voice and she said it wasn't Willie.

Back ground on Patty is that she and Bill were sweethearts in school

and college and got married and have a pood relationship also good family

relationship. And if you think my daughter did this vou're wrong, they

just loved each other too much.

Bill Shobe

Tom_Johnson

REPORT APPROVED BY:
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MAJOR CASE

Johnson Comnnty

i Lead # ... 23
JURISDICTION
Dq:rl F REFQRAT OFFICERS OFFICER'S AGENCY AREPORT CLASSIFICATION
ﬁ-ﬂ—'ﬁh _ | Carroll/Jefferson CMSU/MSHP

TITLE OF CASE [INCLUDKE ALIASES)

William E. Prewitt

DETAILE (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE)

At approximately 4:10 p.m. contact was made with a Harmon Randolph

McKnight, w/m, age 31, of 806 S, Main, Holden, MO, 732-4828, at the Holden

City Hall. Mr. McKnight stated that he had worked for the Prewitts for

nearly two years until he was laid off, possibly due to financial problems

He related the entire time he worked for them (Wm and Patty Prewitt) they

seemed to be having financial problems and were havingfq?difficult time

staying out of the "red". McKnight said.atgtimesgﬁhét they would quarrel

loud enought to be heard by anyrpusﬁﬁmers that'might happen into the store

to make purchases or just look aqgghd, anq-the;conversations and quarrels

would be about money and the business."

Mr. McKnight said that Mrs. Prewitt ﬁould go to Kansas City and pickup

light loads for the company in their (Prew1tt) pickup truck... the major

suppliers were Georgma/Pa01fic and ADE (or Wholesale Lumber) both in KCMO.

He asaid Mrs. Prewitt would athtlmes go to Kansas City to see a chiropractor

name unknown, about every six months or so, and approx. a year ago Jerri

Austin and Mrs. Prewitt stopped going to Kansas.City but prior to then, they

would take hobby crafts that were made by a Patty Gustin and themmelves.

They apparently stopped making the trips to the hobby show since theywould

lose out.

McKnight related that William Prewitt (victim) had overheard rumors

that his wife, Patricia Prewitt, had been having an affair with John Hancock, J

This was approximately 4 or 5 years ago. A conversation that McKnight

overheard at the lumber company between Jerri Austin, Patricia Prewitt and

REPORT APPROVED BY:
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23851 CONTINUATION REPORT

Date Lead # - 23

the victim was to the effect: Jerri Austin said that if Patty didn't

watch her step her name would be in the g£0s8sip column and the victim had

sald he would make sure he was the one that got it into the gossip column,

McKnight said he knew that Jerri and Paul Austin, Jack and Mary O'Roarke

and some other couples were good friends and went to parties -together

but he and his wife would only go out with the Prewitt's occasipnally

while he was an employee but not so much after he was laid off work at

thelr business,

FENTEA! BOwes



INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

Johnson County Lead # .25 . . ..
JURISDICTION

DATE OF REPORT QOFFICERS OFFICER'S AGENCY REPORAT CLASSIFICATION

2-19-84 J.W. (Bill) Scott Holden PD

TITLE OF CAJE (INCLUDE ALIASES)

William Prewitt

DETAILS [REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE)

At 4:16 a.m. I received a telephone call from Central Dispatch to

‘meet Harvey Wright at Holden PD in regard to a break in. I arrived at

HQ at 4:17 a.m. and found no one here., I called Central Dispatch and

asked what was going on. Bobby Deitch told me Harvey told him on the phone

that someone had broken into the Prewitt home north of ﬁown and Bill

. _Prewitt had been shot and the person that did dtsmay still be in the house.

At 4:20 a.m. a pickup truck pulled up in-front of HQ. Officer H.

Wright and Reserve Qffice E.:Wriﬁht-wére in “the pickup. The pickup was

driven by Cliff Gustin. Gustin.éndﬁ.'Wright came inside and told me

someone broke into the Prewitt home and shot Bill and the person is still

in the house. The person had pulled:Patty out of bed by her feet and

tried to rape her.

I did not know where the Prewitt house ig located so T asked H Wright

to ride in the ambulance to show them where to go. T then asked Mr. Gustin

to drive his pickup with E. Wright still in it to rhe house and T would

follow in my car. Mr Gustin had also told me Patty Prewitt was at his house

with her familvy,

as to what I knew and ri

__home as it is located approx. two miles north of Holden and T would give

the location as soon as we arrived

At 4:28 a m. we arrived atr the Prewitt home Central Di Qpni'r-h was told

_ _how to get to the house. As T turned into the driveway I observed -two —

REPORT AFPPROVED BY:
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sets of tire tracks. I believe one set from Mr. Gustin's pickup. I

observed two ‘doors on the south side of the home. Mr. Gustin said "Patty

— told me this door is unlocked" and he started to walk to the east door.

I told him to let me go first and told E. Wright to stay outside.

There were no lights on that I could see. We entered in to the game room,

made a guick check, T then entered the laundry room which is straight north

of the door we had entered. After looking inside I turned around apd Mr.

Gustin said "I will check the main breaker bos it may be just turned off."

He then said "It's just off" and he then turned it on and the light in the

dining room came on. I was in the center of the room at this time. Mr.

Gustin entered the dining room and I noticed he had'é hand gun in his

right hand. and a flashlight in his left. I told‘him to put the gun away

as I did not want to get Bhot_by.him} This_Was approx. 4:29 a.m. I then

check the rest of the First floof of thé“housé and went up stairs. The

lipht at the top of the stairs was on. T'check the bedroom on the morth

west corner. A s I looked into this bédroom on the southwest corner I

saw a person in bed that appeared to be asleep. I told Mr. Gustin that

someone is in the bed and_tdwwéit here. 1 then checked the rest of the

upstairs rooms finding no éne. I then entered the southwest bedroom.

Mr. Gustin also entered with me. He stated "that's Bill"'. I noticed a

lot of blood on the head and face. The blood had started to dry. I checked

for heartbeat at this time the body was starting to get stiff. I notified

Central Dispatch what I had found and told the ambulance personnel not to

enter the house. This was at 4:30 a.m. There were no sign that T could

see of a fight. Bill Prewitt appeared to have been shot while he was

asleep . The room was not messed up more than normal.

I told Mr. Gustin we could not help Bill and we went back outside

at 4:31 a.m. to wait for the sheriff to arrive. I sent the ambulance

CENTRAL PRES
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E. Wright, H. Wright back to Mr. Gustins house where I was told Patty and
the kids were.-

I asked Mr. Gustin how much time had passed since he first wag told by

Patty about the trouble. He stated "about 30 to 45 minutes." This was

4:42 a.m. At 4:46 a.m. Kevin Hughes arrived. I briefed him as to what we

had and turned the crime scene over to him. I told him that the only mud

in the house was what Mr, Gustin and £ insi

Kevin asked me to go back inside and show him what we had found,

Kevin checked the body and found it to be starting to turn stiff also. We

then returned ocutside.

At 4:54 Doug Rusher arrived and Kevin told Doug what had happened

After the scene had been processed and the coroner had removed the

body sometime after 8:00 a.m. I réeptefed the. House to help in a search

for a weapon. While checking ‘the/dining room, I noticed an electric clock

on the northwall just east of the kitchen wall that was one hour and ten

minutes slow.

I have no other informatipn'at this time,

Chief of PBldcld, Holden, MO

John W. Scott

CENTRAL PALR
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JURISDIC TION

MAJOR CASE

27

Lead # . ..

DATE OF REFORT

2/20/81

OFFICERS

Scott/Walker

OFFICER'S AGENCY

Marshall PD

REPOMT CLASEIFICATION

TITLE OF CASE |INCLUDE AlLLIABES)

William E. Prewitt

DETAILE (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE)

On this date at about 10:L45 a.m. above officers contacted Holden

Police Chief Scott about employees of the lumberyard.

Scott stated that

Prewitt only had part time help and that the help was laid off for the

winter.

Mike Brown and Peggy Parks were the ones laid off-and that Jerri

Austin helped out some.

. _Frank Walker

" Robert .Séott

REPORT APPROVED BY:
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Johnson County

JURISOIC TION

DAYE OF AEPORT OFFICERS OFFICER'S AGENCY REPORAT CLASSIFICATION

2-20-84 : Walker/Smith Higginsvill

TITLE OF canE HNCLUDE ALIADESR)

114

William E, Prewitt

DETAILE (REFORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE}

On 02-20-84 Officer Gary Smith and myself interviewed Jon Handcock
at_the Holden City Hall at about 8:48 a.m.

Mr. Handcock told us he had Just returned from Hot Springs, Ark.

He had been to the horse races.,

Hancock was asked if he knew Pat and William Prew1tt. He told us he

had known them about 5-6 years had got_ lumber from then. Also had some

painting in the past. We asked John if he knew who Peggy was that used

to work for them He told us héf maiden name was Meads and she married

Allen Parks (Peggy Park).

Jon told us that Pat was kind of a flirt and that there has been talk

of her playing around with him abduﬁ 3 years ago but it was Just talk,

He said that there had been talk of other also but he didn't say who.

Jon said that about a vear ago he quit getting anything from their

lumber yvard after Pat wrote a letter to the paper about his dad, Don

Hancock, at that time mayor. The letter told how she had lost money or

an investment in a teller link because of the mayors. Jon said he wrote a

letter also to the paper and cut them down about;, not being able to run a

lumber vard, he said he went down and closed his account with them.

James Walker

RL Smith

REPORT APPROVED BY:
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MAJOR CASE
Johnson County Lead # .. 29
JURISDICT(ON
OATE OF REPORT OFFICERS OFFICER'S AGENCY REPORT CLABSSIFICATION
2-21-84 : Brockhoff LCSD

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIASES)

William E, Prewitt

DETAILE {REFORT ALL FACTS IN LOGICAL JEQUENCE)

On 02-21-84 I talked to Jack Whaten officer at the Farmers & Comm.

"Bank in Holden. The bank has the loan on the lumber co. He said they

are current on the loan. The loan is for over $88,000.00. They are

joint owners. There is no credit life on the loan.

S. W. Brockhoff

REPORT APPROVED BY:
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Johnson County Lead # ... 30 . . .

JURISOICTION

DATE OF REPQORT QFFICERSY OQFFICER"S AGEMCY REPORT CLASSIFICATION
WPD,
2-20-84 A. Norman, D. RusHer JoCo S0

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIATES)

William E. Prewitt

DETAILS [REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE)

On 2-20-84 at approx. 10:25 a.m. the R/0 and Alan Norman contacted

Virgil Sisk, Jr, w/m, dob 8-7-51, at 404 West 3rd St, in Holden, MO.

Norman and I identified ourselves to Sisk and requested him to come to the

Holden City Hall to answer some questions. This he agreed to do. The

purpose of our contact was to question Sisk in regards .to debts that he

_owed the Prewitts,

Upon arriving at the Holden Cltv Hall Slsk was taken to an office

just off the main lobby. Slsk stated that he is currenle living at

302 W.. Nay St, in Holden, MO.“iﬂlS phone number is 732-6517., Sisk is a

self-emploved geperal contractor that _snecilizes in hot roofing

OQur initial questioning of Slsk beg_n with discussing his business,

__Sisk stated that his glrlflend Marv Harbinson works for him alone with part

time help from his brcther}rB;ilv Sisk of Holden, and Reed McCloud of

Kingsville, Sisk recently had two other employees, Pat Clirida and Jeff

Black both of Holden. Both auit because of better jobs found in KCMO.

Sisk stated that he has done business with the Prewitts for almost

every day for the lasr four years. He stated rhat he receives 997 of hisg

contracting supplies from the Prewitt lumber vard Sisk states that he

currently owes 85,500.00 to the Prewitts but has on occassion owed as

—much _as $18,.000.00

About 3 or 4 months ago the Prewitts approached Sisk and rold him

that he would have ta start paying for his materials up front Sigk <gaid

that _he was not surprised_at this because by his own admission he is

REPORT APPROVED BY:
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Lead #

Probably the Prewitts largest debtor. Also Sisk stated that for the

last vear the Prewitts had been saying that they might have to close the

doors because of bills owed to them.

Sisk stated that for about the last 3 to 4 weeks he has been noticing

a considerable change in Patty Prewitts behavior. He stated that Patty

is susally overly friendly and cheerful. Sisk then told us about an incident

that happened one or two months ago in which he came into the lumber vard

to buy materials. Patty immediately began yelling and screaming at Sisk

about his debt that he owed to the lumber yard. Sisk stated that Patty

became so _angry that she ran out of the building and Jumped in _her truck

and left. 8isk said that this change 1n Patty s behav1or-caused him to

go out of his way to avoid Patty and: He hegan trylng to do all of his

business with Bill.

SIsk reports that Bill showed up at his job site last week to talk

about the debt, Apparently Pat Clarida had told Bill that Sisk was going

to sell his business. Bill asked Sisk that if he did sell then Bill would

like to have $2,500.00 towards -th"é-'paying off the Sisk debt. Bill then

said that he would take $100 00 d month to pay off the remaining debt.

From this conversation, Sisk got the impression that the lumber yard was

going out of business. Before Bill left he told Sisk that he was going

tothe Land Bank in Warrensburg to see about an extinsion on his loan.

Sisk was also questioned about two bank of Holden checks that the

Prewitts were holding on Sisk. In reference to the $100.00 check, Sisk

stated that it has been taken care of by Warren Straight after Sisk completed

a job for Straight.

In reference to the $1500.00 check Sisk said that it was more of a

good faith payment towards paying off his debt with the idea of smoothing

things over with Patty in mind. Sisk pave Prewitts the check after he was

CENTRAL PRESS
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given a job that would net him about $3500 with the Holden Bank.

We also questioned Sisk in regards tohis having any knowledge of

Patty running around with other men. Sisk replied that he thought this

was pretty much common knowledge around Holden that he had even considered

it himself at one time due to Patty's being over friendly to him and others.

‘Sisk stated that he had heard that Danny Blackman (age 30, lives in

Holden) had been running around with Patty although he hadn't seen Blackman

in the lumber yard for about one year. Also Sisk has heard that Patty has

been with John Hancock and more recently a disc jockey bachelor that works

in Garrisons Tavern::in Warrensburg, MO and lives in Raytown, MO.

About one year ago Patty told Sisk that she-haéﬂbéen;getting obscene -

phone calls and that Patty had impliéﬁ that they wefe coming from an

employee, Sisk said that MikgﬁBr&wq-(ége_25~26, works at Penson Liquor

Store in Holden) was fired frbm.the lumber.}ﬁrd at about this time.

Sisk stated that Pat Clarida told Jeff Black that he, Claridan had

went to see Patty on 2-19-84. Itgis beieved that an interview with

Claridan would be beneficialq52§ﬁﬁéenor previously mentioned Clarida

had recently quit working £6r.Sisk to take a new job in KCMO. Clarida

and Sisk own a building together and Clarida recently told Bill that Sisk

was going to sell his part.

Sisk has been at the Prew itt residence only once in Nov. 1983,

along with Mary Haribison and Jeff Blake.. They went to use the dump and

never went inside the house. They stopped and played on the trampoline.

Sisk stated that the large dump truck at the Prewitt residence once

belonged to him.

In summary Sisk states that he feels that Bill could handle the

financial pressure and Patty could not. Sisk feels that Bill was too nice

a guy for anyone to have it in for him and Sisk wonders if Patty didn't kill
Bill herself.

CENTRAL PRESS
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Johnson County Lead # 31 ...
JURISDICTION
DAYE QoF REPORT OFFICERs OFFICER'S AGENCY REPORT CLASS(FICA TION
2-20-84 . Carroll/Jefferson CMSU, MSHP

TITLE OF CAsE {iNCLuoe ALTASES)

William E. Prewitt

DETAILS (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE]

At approx. 11:15 a.m. contact wés made with John R, Banes, w/m,

at his residence, 1601 S. Pine, Holden, MO, home phone 732-4027, work

phone 732-6315. The owner of Bob's Barber Shop. During our interview

he related that the victim nearly always had his hair cut at Bane's Shop/

Banes could not relate any information pertaining qughe case since he

was only an acquaintance of Mr. Prewitt and the_pdlyﬁitéms discussed

while at the shop were ideal conveﬁsaﬁiqn. BapésfSaid the only people

he knew the victim associate@:wiﬁhlwére other wolleyball players

i

Prewitt had been a team membégﬁ@f.

Two attempts were made to contagt, Fred Touk, Rt 1, Holden, MO

which met with negative resultsfruﬂr, @Duk is the owner of Fred's Barber

Shop, Holden, MoO.

¥ LD Jefferson

REPORT AFPPROVED BY:
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Johnson County Lead # .. 32

JURTIDICTION T T RN

DATE OF REPORT OFFICERS OFFICER'S AGENCY REPORT CLAY3IFICATION

02-20-84 ] Walker/Smith Higginsville

TITLE OF CASE [INCLUDE ALIASES)

William E. Prewitt

DETAILS (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL JEQUENCE)

On the above date at about 10:48 a.m. the above officers went to

‘talk with Dennis Brown. Brown told us he has known the Prewitts for about

three years that they had been out to eat and parties with them. They

also had kids around the same age.

He said they were nice people and got along wellztogether. He was

. .kind of a laid back person. She was out going typeﬁadfive in the city

affairs,

Brown did not think that eiEher“dne.plqvedﬂaround on the other.

Mr. Brown told us theyihadla”friend namé'Mike who lives in Carthage,

MO, works for DuPont that stavé with them’at times. Also a kid from

Kansas City stayed with them for aﬁweek. Brown said that they were having

___money problems and that they”ha&3béén collecting from people from the

first of the year. Brownfﬁﬁbpghf that Prewitt had placed a lien on

someone but did not know who.

Brown said that he had heard a gun was missing from the house andthat

he owned a building out on 131 and we were welcome to go there and look for i

Brown said that Prewitt's told him about some kid being in their house

one time just walked in and walking around, He was not sure of the name

but thought it was Warrwick., He said that Pat and Bill had to lay off a
—man the first of the year and that just trhe two of them were running the
store, Man's name was McKnight.

Other person they went out with was John and Mary Q'Reoark, 1008 Main,

— Holden, 732-4517. e o -

REPORT APPROVED BY: - ~__JR Walker, JL Smith
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Johnson County

JURIIDICTION

Lead # . 33

OATE OF REBRORT GFFICERS OFFICER'S AGENCY REPORT CLASIIFICATION

__2-20-84 ‘ Roberts/Gentet OPD

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIABES)

William E. Prewitt

DETAILE (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE)

Peggy Parks was interviewed by the above officers at her home south

‘west of Holden at 10:40 a.m. this date.

Mrs. Parks stated she left the employement of thePrewitt's approx.

Sept 1982 over the dispute of the Prewitt children in and around the

lumberyard all the time.

No other names came out of the conversation qthef*gontractors that

did business with the Prewitts and thétfare onffiIéJ'

Mrs. Parks stated she did talk with Mrs.'Préwitt Saturday morninpg

around 10 or 10:30 a.m. 18 EéEPLQB& and-thén-Mrs. Jerry Austin asked

her to leave,

".;jOhﬁ Roberts

”T” -Jame5 Gentet

REPORT APPROVED BY:
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Johnson County Lead # . 35

JURISDIC TION T )

DATE OF REPORT OFFICERS OFFICER"S AGENCY AREPORAT CLASYNIFICATION

2-20-84 ) Watson/Zink

TITLE OF CASE [INCLUDE ALIASES)

William E. Prewitt

OETAILS (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE]

At 4:20 p.m. this date R/0 interviewed Mrs. Ellie Wright, of 300 W.

2nd, Holden, MO, employeed by the city of Holden as city eclerk,

Mrs. Wright stated the Sat 4:30 a.m. on 2-18-84 she heard someone

knocking on the front door. She told her husband Harvey to see who it

was. Harvey was standing in the front room and asked.who it was They

_sald "This is Cliff and I think Bill Prewitt beem: shot ‘I need somehelp"

Harvey then let Cliff in and Cliff-éﬁd Harvey énd{Ellie neet in the

front room. Cliff stated that he had been up ‘to thepolice dept and

there was no one up there and the phone Were not working.

Harvey and Ellie then went to get dressed at 4:35 a.m. Ellie call

the Johnson Co Sheriff Dept to rgport this, Ellie sit down to put her

boots on while doing this shEﬁndEice the clock on the dresser was 4:45 a.m.

A few minutes later she and¢§1iff left in his truck to po to city hall

and meet the ambulance.

Ellie stated that it took about 10 minutes to drive to the Prewitts.

Three vehicles went to the house, veh. #l1 was Cliff Gustin and Ellie Wright

#2 was the police chief of Holden and #3 was the ambulance. Mrs. Wright

__said that when they pulled up she saw no light on in the Prewitt house.

Mrs. Wright stated that the chief was the first to enter the house and he

went in the front door on the south side of the home,

Mrs. Wright stated that she was only three about 5 minutes because she

Mrs. Wright also stated she never saw Cliff go in the house. She

REPDERVEBFPPROVED BY:
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nelrer saw Cliff after he moved the truck.

Ellie was at the Gustin residence most the time she talked with

Patty. Patty told her that her and Bill went to bed about 2:00 a.m.

Ellie return home about 6:00 a.m. and called Jerri Austin to tell

them what happened.

CENTRAL Poy



it INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

Johnson County

JURIIDICTION

Lead # __...36..

DATE OF REPORT OFFICERS OFFICER'S AGENCY

02-20-84 g Brown

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIABES)

REPORT CLASSIFICATION

William E. Prewitt

DETAILE (NEPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE)

At about 11:00 a.m. I interviewed Ted Guinn, insurance agent with

‘American Family Insurance.

Ted stated that Bill Prewitt did not have life insurance with his

company. Ted has life insurance on Patty Prewitt for $100,000.00 and on

the five kids. (85,000 each). Ted stated that onlyﬁiést Thursday Patty

~__found out that Bill did not have his life insupancé”ﬁith'American Family,

She seemed surprised. Ted Guinn Pgliéveé thap;Bill Prewitt has some

life insurance with Raymond Dé#.faﬂént'fof Modern American Insurance

Raymond Day is also the fire chief.

Ted Guinn and his wife belong Eo_ﬁ recreation club with Bill & Patty

Prewitt, Never seen or heard themvargue. He stated that both Prewitts
__ would drink beer socially buﬁﬁﬁdﬁtﬁeavile_ Ted stated that his wife

was in sororiety togethefﬁand“héatd of no problems other than money. Ted

stated that the Prewitts and Austins best of friends.

Ted stated that recently Bill had turned some large bills he could

not collect to a collection agency., (Did not know which one) Ted thought
that he turned them over about Jan 1, 1984, The largest bill heing one
_ by Virgil Sisk for about $8000.00. (A lot of people knew he owed the hil11.)
__Another bill for $1000.00 to Doug Dyer. Ted thought Paul Austin may know
—who the collection agency is.

Ted said he knew nnly ane aof the kids well and that was Jane 14 YIS

_old. Ted knew she would be stayving with a friend that night
Ted also mentiaoned the Wyrick baoy about 17 years buthad not seen him

REPORT APPROVED BY:
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for awhile,

Reason Patty Prewitt found out about Bill not having life insurance

with Ted was that the check for premium was insufficient funds and went
in to see Ted.

In discussing the premium she found out that only Patty

and 5 kids were on the policy.

William Prewitt cancelled his life insurance with American Family

insurance in Nov 1981 It was $60,000 morgage insur ance

CENMTRAL PRES



INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

Johnson County Lead # ... 37 .

JURISDICTION

oA

TE OF REPORT OFFICERS OFFICER'S AGENCY REPORT CLASSIFICATION

2-20-84 _ A. Norman/D. Rushey WPD, JoCoSO

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIABES)

William E. Prewitt

DETAILE |HEPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE)

On the evening of 2-18-84 I received a telephone call from a J.T. McGee

"He lives in Holden with his ex-wife Jonnie Van Dyke, Mrs., VanDvke is

currently emploved as a nurse at the Virginia Manor Nursing Home 1. T

McGee advised me that his ex-wife had overheard some of the nurses at

the nursing home talking about Patricia Prewitt runginé.around on_her

__husband. Due to this information lead.#37 was issﬁeﬂi

At approximately 3:30 p.m ZjZO—?h mysel frand ‘D. Rusher went to the

nursing home to speak with Miss Vapnykb, 'M?qﬁ VanDyke advised ug that

what she overheard had come from'a Josephine Sexton however na names wers

ever mentioned of people/men whom Patricia Prewitt was suppased to have

been running around with.

While at the nursing hqﬁe ﬁ§;al£Q_inLﬁrniemed Mrs. Sexton, Bax 1971,

Kingsville, phone SQT-WSBﬁ-W ﬁ%é Sexton statred she knew the Prewitt

family begansg for two vears she drove a school bus and picked up rhe

Prewitt children She further skated that she had heard yumors in the

past that both Bill and Patricia had heen running around on each ather

She had heard t+his a onup19 times about each of them however she had not

heard Any names mentioned She further indicated that the snurce aof the

— rumor was ber daughter Mrs Tisa MeCurdy who presently works at the Holden

Manufacturing Ca

At the reguest of Mre. Sexton we-allewad-her the time to goliect

names from her daughter and then pass this information on to the Major

Case Squad. She was advised that in all probability a member of the

RE
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squad would still need to speak to Mrs. McCurdy personally. Mrs. McCurdy.B

source of information is allegedly gossip from employees at the

Holden Manufacturing Plant.

Mrs. Sexton further indicated that we should speak to Mrs. Kate Roberts

who owns the Johnson County Lumber Co. in Holden. Mrs. Roberts mother is

Dorthy McLin who is a patient at the Virginia Manor Nursing Home. On

"the morning of 2-20-84 Mrs. McLin told Mrs. Sexton that her daughter

(Kate Roberts) knew the names of some men who ran around with Patricia

Prewitt.

At 4:30 p.m. 2-20-84 Lisa McCurdy called the MajbfﬁCase Squad

headquarters. Lisa advised me that she had heﬁ;d?fﬁmérs in the past that

Patricia Prewitt was running around:on her,hushgﬁdhhowever she had never

heard any names mentioned. -Sﬁé_furthér,qf@fed’that she had never heard

any rumors about Bill PrewitE”fhﬁnimg &rbﬂna on his wife.

Two other names mentioned during the interview with Van Dyke and

Sexton was that of Dorthy KepfqﬁﬁJQﬁd a PeeWee Nace. Dorthy Kepford

is a patient at the nursingﬁﬁbmgiand her daughter (PeeWee) is a

secretary for the Carroll)and Carroll law firm in Warrensburg. Supposedly

Mrs. Nace (PeeWee) is a veiy good friend of the Prewitt family and is

quite disturbed over the recent events,

Alan D. Norman

Doug Rusher
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INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

Johnson County Lead # . 38 . ...

JURISOICTION

DATE OF REPORT OFFICERS OFFICER'S AGENCY REPORT CLASSIFICATION

__02-20-84 : Scott/Walker MPD

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIASES)

William E. Prewitt

DETAILE [REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE)

At about 11:00 a.m. this date, we contacted a Donald Ray Brown, w/m,

‘dob 3-26-60, 309 E. Pacific, Holden, MO. 732-4528. Place of contact

Johnson County Lumber Co, 300 S. Market, Holden, MO. Subject stated he

had worked for this business for approximately 4% vears.

At first the subject stated that he had known the Prewitts for about

.2 years but that this contact had been'Drimariivﬁa?bﬁSinéss relationship

with some social contact, ballgames and the 1iﬁe;;‘8ub1ects employers

name is Verle Roberts.

Subject was asked reference the Prewyitt's business. He stated that

he noticed that the truck drivers thaﬁ_ﬂﬂlixﬂrﬁd_iﬂ_thﬂ_ﬂrﬂwitt's lumher

vard would demand payment before’they left the delivery. Also stated

that the Prewitt's did not keeép ‘an excess in stock,

He had heard that ngg}éﬁﬁfErewitt had been seen a subject by the

name of John Hancock. He also mentioned that the Prewitt's were having

marriage problems. This occuring about 3 to 4 vears ago.

Brown made comment that the Prewitts were well thoupht of in town
—and that Patricia Prewitt was a nice and outgoing person and that he would

I p : ] ; e 1 11 Pt
Brown made mention that his brother, Mike Brown, had worked for the

Prewitt's lumber business and that Mike had gotten fired by Patty Prewitt

___for some unknown reason

He was questioned reference Bichard Hayes and it was learned that

__Richard Hayes had worked at Johnson County Tumher prior to Donald Brown

REPORT APPROVED B'r:
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being employed. Richard Hayes sometimes went to Kansas City at the same

time ag Patty' did, to pick up lumber from the warehouse. Richard and his

wife Angie Hayes did get a divorce about 4% years ago and during the 30

day separation, Richard caught Angie in bed with ‘anobher man. Richard

Hayes was alledged to have beaten the man up and then moved from Warrensburg

where the assault took place. Richard now lives in Spickard, MO and if

'Richard Hayes needs to be contacted, his father-in-law, Paul Wilson of

Spickard would know where to contact him.

After some pushing from both officers, Brown admitted to taking

Richard Hayes to the Prewitt house. This occurred aboﬁt 5 years ago.

Brown stated he dropped him off and went, back to town ) Richard Hayes then

called Brown about 1% hours and plcked him up Brown is pretty sure that

Bill Prewitt was gone. Brown further volunteered that sometimes Richard

Hayes would take trash to the' Prew1tt farm to burn the trash. Brown also

stated that he, wometimes, would take the trash to the Prewitt farm.

I asked Brown if he had ever had an affair with Patricia Prewitt.

He said no even when told that he might be requested to take a polygraph

‘or testify in court to that

Brown stated that Jerri Austin had started working at the Prewitt

business and that Jerri was '"hardcore."

Brown fﬁrther mentioned a "Steve' that works for ADE Lumber Co in

Independence, MO. This apparently the route salesman that servies the

Prewitt Lumber Co. Steve also attends some of the Prewitt picnics and

attends ballgames with them,

Robert Scott

Frank Walker

CHENTRAL PRES
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Johnson County

JURISDICTION

Lead # .39

DATE OF REPORT OFF|CERS OFFICER'S AGENCY REPORT CLASSIFICATION

2-20-84 , Shobe/Johnson Sedalia PD

TITLE OF CASE {INCLUDE ALIABES)

WIlliam E. Prewitt

OETAILS (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE])

___ At 1405 hrs Investigators Shobe and Johnson interviewed Denny Blackman,

- 600 Alden, Holden, MO. Denny Blackman said he has known Bill & Patty

Prewitt for about 4 to 5 years. Mainly through the Prewitt's Lumber Co.

(Denny Blackman states he did woodwork jobs that Bill Prewitt could handle

at the lumber co.)

Denny Blackman stated about one year ago Patty”PTeéitt came to his

__ house to pick up some (woodman item).he;had madelfor Patty & Bill. While

at the house, I puess we both=came lon' to edehiother and one thing led to

another and the next thing f}kqdw we wetéﬁhéving sex. (I wouldn't call

it a relationship it was just a one time thing. After that we became

good friends) T never had sex with.Patty again,.

One nikght when I wasuimfmhffensburg, MO, I seen Bill and Patty at

the Lamplighter and dancéﬁﬁyftﬁ Patty once.

If Bill & Patty were having family problems are something they didn't

say anything to me are mentioned it to me. Bill & Patty are nice people

I don't think of anybody that would have done this to Bill.

Note: Denny Blackman did have sex with Patty Prewitt about one vear

ago. Plus he said Patty Prewitt was a "big flirc".

Ron Johnson

Bill SHobe

REFPORT APPROVED BY:
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MAJOR CASE

Johnson County Lead # . .40

JURIIDICTION

DATE QF REPORT OFFICERS OFFICER'S AGEMCY REPQOAT CLASSIFICATION

2-20-84 : Johnson/ Shobe Sedalia PD

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIABES)

William E. Prewitt

DETAILA (REPORT ALL FACTS IN LOGIC AL SEQUENCE)

Contact was made by phone with Mrs. Vida Day who is the wife of

'Raymond Day, agent of Modern American Insurance Co.

Mrs. Day states that two policies are in effect on William F. Prewitt

#1 was taken out 4-18-77 for $50.000 and additignal_§%§+QQQ_£Q:_agnidenLal__

death, also $4,112.50 for what she called return of-ntémium.

Second policy was taken out 5—23-?8 annual_rehéwal'form payment due

in Jan 84 but has a 30 day zrace_périod~which.isgﬁ0t up._yet. This policy

will pay 49,987.31. Tt alsosia a life insurance policy  The heneficiary

on both policies is Pattyv Prewitt.

Agent Name: '"'Doc' Avler 2 % Bill Shobe

Raytown, MO 966-8700 _;r“ :' Ron Johnson

also 7704 T 90th, KCMO

REPORT APPROVED BY:




INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

Johnson County Lead # .. 41 . ...
JURISDICTION

DATE QF REPORT COFFICERS OFFICER'S AGENCY REFORT CLASSIFICATION

2-22-84 . Keller 15th Judiecial |Court

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIABES)

William E. Pruitt

DETAILE [NEPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE])

Contact was made with Det. Ron Goering of the Liberal Kansas PD who

was requested to establish the whereabouts of Willie Wyrick of the time of
the homicide.

On 2-22-84 a call was received from Goering in which he stated that

Willie Wyrick was clocked in at the National Beer Association at 9:15 p.m.

on 2-17-84 and clocked out at 6:00 a.m. ‘on 2—18;8%¢ﬁ?¢beﬁing stated that he

verified that Wyrick was present on.the job iq,Libéral , Kansas during said

time span and can be dismisseﬁ:ad:ajauspect'iﬁ*;hé homicide.

Daviﬁlﬁeller

REPORT APPROVED BY:




INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

Johnson County Lead # 42

JURISDIS TION

DATE OF REFQRT OFFICERY OFFICER'S AGENCY REPOAT CLASSIFICATION

2-20-84 : Smith/Walker Higginsville HD

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIARES)

William E. Prewitt

DETAILE {REPORT ALL FACTS N LOGICAL SEQUENCE)

At about 1:00 p.m. w/f named Jamie Garrett dob 09-07-62 of Holden. MO "

came in to the City Hall. She told Officer Smith and myself that she and

another woman were at the Stumble Inn Friday night and saw Pat and Bil]

there. She said that it looked like they were having a good time. Thevy

danced all night and left about 11:00 p.m. The reason?she came to tell

_us this was because she had heard thatiwe thought‘Pat;aﬁd Bill had a

fight at the Stumble Inn. Jamie sa:d she was. Lhere the same time they

were and they had no fights when they were there

Jamie had heard that Pat was foollng around at one time but she

did not know with who.

=i

We thanked Jamie for comingriﬂfaﬁd told her if she heard anything

N

to come back and tell us.

J Walker

REPORT APPROVED BY:
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MAJOR CASE

Johnson County Lead # o B3
JURIIDICTION T T

DATE OF RERQAT OFFICERS

OFFICER'S AGENCY REPORT CLASSIFICATION

02-20-84 . Carroll/Jefferson CMSU, MSHP

TITLE OF CASE {INCLUDE ALIAZES)

William B, Prewitt

DETAILE (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE]

At approximately 5:10 p.m. contact was made with Geroge "Harvey" Gibson,

w/m, age 27, at his residence 305 Meadowbrook, Apt 206, Warrensburg. MO,

who is employed by Townley, work phone 1-800-255-0250 of Kansas City, MO

and by the Garrison's Bar, West Pine St, Warrensburg, MO, as a disc jockey

on Friday and Saturdav nights. Gibson said he firs;-bEQame acquainted with

__the Prewitts in mid May of 1982 since thev were cuétomers on his Townley

route. He said sometimes he would ston bv on. Frldavs when he would finish

his route in iiarsammwﬂﬂ_&immLame___

5:00 p.m. and leave around 6:00.p.m. andkgo“back Lo his residence later,

He said he had been friends with the Prewitts ever since and would at

times go to their home for suppeff _He also related he played volleyball

with the Prewitts and the Austmﬁd_gj.gs_an_aam_hm_cgn_t.ar_r_dus_ar_tha_
2.

Prewitt Lumber Co. were onfT:fsda S

_they did most of their ordering directly wirh Townley Co, so he would

__just stop in and talk (normal conversations). Gibson stated that Panl
— AUstin bad called bim on Saturday, 02-18-84, at approximately 9:00 or 9:05 a.

—-and told him of the burglary/homicide. Gibson said it didn’t sound ta

him that it could have heen a burglary because the Prewitts didn't have

any monev, owed a lot of money around, and they didn't have expensive

property He aid he didn't know if there were any guns in the house or

not Gih=son related he knew the Prewittse well enonght that he knew Mrs

Prewitt's hirthday and the vwictim's (because the wictim's birthday is

two week exactly hefore Gibson's) The only arguments that Gibson-over-

REPORT APPROVED BY:
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heard were about finances and the money people owed them. When asked if

he had been having intimacies with Mrs. Prewitt, he said he hand't and

that he didn't want to since he like the Prewitts so well. He realted he

couldn't remember if Mrs. Prewitt had even kissed him at anytime. Gibson

gaid he had invited the Austins and the Prewitts to Garrison= Bar when

he was working and they had gone. On two or three different occasions

"Mr. Prewitt and Jerri Austin had gone to Garrisons either just the two

or them or with another girl friend, name unknown. Gibson said the

only person that kidded him about possibly having "improprieties" (a

phrase Gibson used excessively) was a Raymond Carter who resides in

Clinton, ,MO0 and is employed by Stewart}Nattinger,néﬁyﬂlinton, MO, another

sales company that delivers and takéﬁmofders_ﬁquathe Prewitt Lumber Co.

Gibson also knew that Mrs. Prewi%pJﬁas spéhding”Saturday night, 02-18-84

at the Austins,

L:ﬁ. Jefferson

CENTRAL PRESD!



INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

Johnson County

JURIIDICTION

Lead # . . . 44 .

DATE OF AREPORT OFFICERS OFFICER'S AGENCY REPCORT CLASSIFICATION

2-20-84 " Brown/Shobe Saline/Sedalia

TITLE QF CASE ([INCLUDE ALIANES)

William E, Prewitt

DETAILS (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE)

At 4:05 p.m. this date Officers Shobe and Brown interviewed Sandford

'‘Day reference to something he might have seen on rhe streets last Friday

or Saturday. He was home both days. Nothing of importance.

Jim Brown

- Bill Shobe: '

REPORT APPROVED BY:




INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE
Johnson County

Lonel #& . 88 .
JURISDICTION

OATE OF REPORT OFFICERS OFFICER'S AGENCY REPODRT CLASSIFICATION

2-20-84 b Brockhoff/Ritchie Laf Co S0

TITLE OF CA3SE (INCLUDE ALIABES)

William E. Prewitt

DETAILS [NEPORT ALL FACTS [N LOGICAL SEQUENCE)

My self and Ritchie tried to contact Fred Tock at his residence

"and the City Lake where he sometimes fishes with negative contact.

REPORT APPROVED BY:
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INVESTIGATION REPORT

MAJOR CASE

Nnty. Lead # ... 46 e
DATE oF RERFGRAT OFFICERS OFFICER'S AGENCY REPORT CLASSIFICATION
2-20-84 « | Walker/Smith Higginsville

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIABEY)

William E. Prewitt

DETAILS (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE]

On above date at 3:50 p.m. Ms. Carolyn Parris 05-14-50 came into

“City Hall with Jamie Garrett.

Carolyn said that she and Jamie were together

Friday night and saw the Prewitts. Carolyn said she has been hearing all

type of things like: dops being dead, phone lines being cut, the lights

being off, that Pat had been stabbed, that Pat had been: raped and Pat

had been pulled out of bed by the hair after BLllswagdshbt.

She said that she heard they all were at_d"pﬁrty on TT road Friday

night also.

Ms. Parris said that one.guy in town that was kind of strange of

a Ed Now "he is funny acting."

We asked Ms. Parris who other than the Austins did the Prewitts run

around with. She said Kareﬁﬂﬁiﬁ?ﬁhnd her husband.

J R Walker

JL Smith

REPORT APPROVED BY:




INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

Johnson County

Lead # . __ "'7_
JURISOICTION
DATE OF REPORT DFFICERS OFFICER'S AGENCY REPORAT CLASSIFICATION
2-20-84 ~ |Roberts/Gentst OPD

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIASES)

William E. Prewitt

DETAILS [REPORT ALL FACTEIN LOGICAL SEQUENCE)

The above officers contacted Bob ‘Brinkette, the owner of B&P Hickory

'Grill of Pleasant Hill, MO

Mr. Brinkette andhis wife both came to work at 1290 hrs and left

at 2230 hrs 17 Feb 84 and are not aware of any fights in their place
on 17 Feb 84,

iR Mr. Brinkette does not know the Prewitt fami1v dr the Austin

family at all.

end of statement .

thﬁ~Roberts

James Gentet

REPORT APPROVED BY:




INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

Johnson County Lead # 49

JURIIDICTION

CATE GF REPORT OFFICERS OFFICER'S AGENCY REPORT CLASSIFICATION

-

2-23-84 - Hughes /Woodson JCS0/Wpd

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIASES)

William E. Prewitt

DETAILE (REFORAT ALL FACTS IH LOGICAL SEQUENCE)

On 2-20-84 Dep. Hughes and myself transported Patricia A. Prewitt

to Lee's Summit, MO where she submitted to take a polygraph examination.

The examination was conducted by Sgt. E. J. Dayringer of the Missouri

State Highway Patrol. Sgt. Dayringer will submit a report on the

polygraph.

.Steve Woodson

/K.C. Hughes

REPQRT APPROVED BY:
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MAJOR CASE
Johnson County Lead # ... 50 .. <
JURISDICTION
DATE OF REPORT OFFICERS OFFICER"S AGENCY REPORT CLASSIFICATION
2-21-84 Walker/Logan/Brown | Hipginsville/Haline

TITLE QF CAZE (INCLUDE ALJAEES)

William E. Prewitt i

DETAILS [REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE)

At about 9:10 a.m. officers Walker, Logan, Brown interviewed John

Hancock. Officer Walker read him his rights and he signed a waiver.

John Hancock left for Hot Springs, Ark on Thursday night, 02-16-84

and arrived in Hot Springs on Friday morning the 17th. _He went with

three friends, Jim Whisman, Dennis Browning, Rod Hu;t;”ﬂihey staved at

_the Gold Key Motel in Hot Spings. They_came badkﬁ%diHaldén on Sunday, I
02-19-84, aNd T A |

John stated he had an afﬁﬁiriwifh:Pattijféwitt in 1978 and the

affair lasted about 6 months.h*He;would’meet Patty at the Red Roof Inn

on Noland Road in KC also he went to’the Prewitt residence near Lone Jack

several times. To his knowledge ﬁgvnéver saw _the children. While having

sex she would commit about Paﬁﬁy and Bill not having sex together and

how good John was. John égited?that Patty had come on to him. And some

of the things Patty told Joﬁn she would come on to anvone. John said she

wés not hard to make arrangements with., John stated that the last time

he was with Patty to make love it was at the Prewitt residence. As John

as in driveway saying bye to Patty (hugpging, kissing) Bill drove up.

Bill stated that he knew something was up and told John You son of a bitch

get out of here and stay out. Then Bill drove off in his van. Patty

—was crying and cried for Bill to come back., Pattyvy and John discussed

__breaking up their affair. .John stated this was the last time he met with

—Ratty. The next day Bill saw John up town in Holden and talked somemore

—Bill bad stay all night in his wvan at the lumher yard and had hraoke the

EPAQRT APPRQVED BY:
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~ windshield on the van with his fist,

John stated that one time Patty had told him about Patty and Bill

getting a divorce. One time she told John that the youngest son was

not Bill's. $he said Bill had a vasectomy 3 to 6 months before she got

pregnant with Morgan Patrick, the youngest son. She said Bill had went

to the doctor to see if it was possible for him to be the father and the

doctor said it was possible--slim chance but possible. Patty said the

father of Morgan was a man named Mike Gates. Gates used to live

‘neighbors to them in Lee's Summit.

John stated that one night he and a man named Richard Hays were

riding around and Richard said he heard that John had been making out

with Patty. Richard told John he had been making out (making love)

to Patty also. John found out that- Patty was telllng both the same stories.

She had told both John and Richard that they were ‘the best lovers.

JK. LogéﬁfJ:

J.'Walker

sJ; Bréwn




Date 2-21-84
STATEMENT OF; John Hancock, dob 5-20-57, 301 S. Vine, Holden, MO

4

Page No.

I, Jon Hancock, state that I had a sexual affair with Patty Prewitt

approx. 5 years ago which lasted about two months.

During one encounter with her she stated to me that Bill beat her

regularly. She said that she had asked him a divorce several times and

that he refused. I did not believe that he did actually beat her. She

also said that she had thought about killing Bill. She told me there was

a gun in the house and that she knew where it was.

On another occasion she told me she wished Bill would be killed in

a car accident or something.

She once told me that a man named Mark or Mike;wéﬁi;he father of her

__youngest son. She said that he used to-be a neighbdr”to them when they

lived near Lone Jack. She also told:me that:Billﬂhad a vasectomy prior

to her getting pregnant with:ﬁafgéh:(Bunky}i b,

On one or two occassions I“met her*at_the Bed Roof Inn on Noland

Road while she was making a lumber yard pickup in KC.

The last time I had sex withﬁ?atty I was seen leaving by Bill. He

asked me to leave and I did:;fﬁegﬁas upset and said that he knew something

was going on. He then dr&ﬁéftdwards town. This statement wds made by

me of my own free will.

Gt Pt e, Bl e
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e INVESTIGATION REPORT

MAJOR CASE
Johnson County

Lead # . 52

JURISCICTION

DATE QF RERQORT OFFICERS

OFFICER'S AGENCY REPORT CLANBIFICATION

2-21-84 : Scott/Walker MPD

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIATES)

William Prewitt

DETAILS [REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE)

At about 11:00 a.m. this date, we contacted the branch manager of

‘the Federal Land Bank located on PCA Road in Warrensburg, MO, phone 7472275.°

Subject's name being Steve Heintzelman, w/m, dob 9/26/55, 506 E. Market

Apt 4, Warrensburg, MO, 429-1429,.

Reason for our call to this business being to eheek the possibility

_of the Prewitt's having mortgage lnsurance on the PreW1tt home. The manager

___told us that the FLB did not have such on the mortgage and as far and

he or his secretary could te11~ no other company had a polley on the

mortgage,

While we were there we learned that the Prewitt's had assumed a note

with the FLB for the amount of 22 190 86 This being in 10/15/77. The

original asking price of theghouee and 40 acres being $72,500.00. The

owner at the time of theﬁPreWLEt purchase was a John Moore was is a

retired professor from thgaUniversity of Missouri at Columbia,

his whereabouts unknown.

The manager explained that thePrewitts had not paid their annual

payment of $2769.00. If the Prewitt's had paid this payment. this would

have left an unpaid balance of $20,164.89.

He stated that he had sent the Prewitts a letter to them reference

their loan. This letter being mailed 12/10/83 and was just a reminder

that their annual payment was due that month. Receiving no correspondence,

the manager called Bill Prewitt on 12/20/83 and asked him about the pavyment.

REPORT APPROVED BY;




MAJOR CASE

g g CONTINUATION REPORT

Lead #_22 pg 2

his accounts receivable in a matter of days. The manager stated that

Prewitts mood at that time was good.

On 01-24-84 the manager, receiving no payment or call, called Bill

Prewitt and asked him again about the payment. Bill Prewitt told the

manager that he was having trouble with his debtors and was thinking of

selling the business. Prewitt did tell the manager that he would get

‘the payment to them shortly. On 02/06 to 10/84 the manager, not hearing

from the Prewitts, called Bill Prewitt again and asked him to come in

and fill in deliquent payment cash summary. Bill Prewitt told him that

*he intended to call the manager about the problem gnH'ﬁe and the manager

agreed to meet in Warrensburg, MO. All the abpveiéallsjthat themanager

made were to the lumber company. ..

On 02/15/84, Bill Prewift, %y-himsglf{'ﬁame to the FLB in Warrensburg,

MO. He and the manager filled=out a fingpcial statement. This statement

did not list a separate loan out op;the lumber company. Bill Prewitt

paid $500.00 on what was outstanﬁiﬁg'and promised that the rest would

be forthcoming. The manageﬁfﬁé@;étate that this was the first year that

they had been late.

The manager stated thét the Prewitts did their banking at the Farmers

and Commercial Bank of Holden, MO.

While there and unknown to the manager, I had occasion to look at a

financial sheet that I assume was made by the Prewitts. Most of it I

couldn't read, as it was upside down, but I was able to determine that

their liabilities were around 145,000 and net assets was 42,000.

T A E————



 l INVESTIGATION REPORT

MAJOR CASE
Johnson County Lead # .53 .

JURIIDICTION T RS i

DATE OF REPORAT OFFICERS OFFICER'S AGENCY AEPORT CLASSIFICATION

2-21-84 . |Jefferson,Denney MSHP

TITLE OF CASE [INCLUDE ALIASES)

William E. Prewitt

DETAILE (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL BEQUENCE)

At approximately 9:21 a.m. a team of nine officers were requested to

‘search the residence and surrounding property of the Prewitts again. While

I was conducting a search of the attic above the recreation room, I

noticed five or six burnt matches near the attics opening lying on the

ceiling insulation. Also located to west side of the attlcs opening,

_L observed four reddish colored spots.whlch hadzsoaked the insulation and

were streaked, Located approx1matelv 10 (ten) feet southwest of the attic

opening was a wooden plank (approxlmatelv 5 feet x 2 feet) that had three

or more small muddy shoe or boot prints transfered onto it.

L D Jefferson

REPORT APPROVED BY:




INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

Johnson County

Lead # 53_H___
JURISDICTIOMN
DATE oF REPORT DFFICERS OFFICER"S AGENCY REPORT CLASSIFICATION

2-21-84 . A.Norman/C. Norman WPD, JoCoS0

TITLE OF CASE (INCLUDE ALlABES)

William E, Prewitt

DETAILE (REPORT ALL PACTS IN LOGICAL SEQUENCE]

At approximately 11:10 a.m. 2-21-84 I returned to the Prewitt

.residence to assist in researching the crime scene. At approximately

11:15 a.m. I assisted MSHP Trooper Jefferson and Johnson County Deputy

Brasel in a search of the pond located south of the Prewitt residence,

At approximately 11:20 and by use of a large magnet su?pended by rope,

. I recovered a rifle from the bottom of the pond. PThé;we%pun was a .22

__caliber semi-automatic Winchester Md&eq'#190,_senial #569068. The water

depth was approximately 3 fee;,aﬁdhthéagunané'?bproximatelv 15 feet from

the east bank.

Immediately upon recovery othhe weapon, I turned the weapon over

to Johnson County Sheriff Charleg_Nbrméﬁ.

Alan D. Norman

Charles Norman

REPORT APPROVED B8Y:




INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

Johnson Count i@
.rum:mZnnn Lead # . —53 R a—

DATE OF REPORT OFFICERS OFFICER'S AGENCY

2-21-84 Watson/Zink Pettis Co/KNPD

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIARES)

REPORT CLASSIFICATION

William E. Prewitt

DETAILSE (REPORAT ALL FACTS [N LOGICAL SEQUENCE}

R/0 found while searching the Prewitt residence out in the front yard

‘near a gate where you go down to the pond that's in front of the house.

At 11:45 a.m. 2-21-84 found a paring knife, silver in color, about

6 to 7 inches long. Item was placed in bag marked #1.

R/0 was told to take some dirt samples near the . pond where the

footprints were found. Sample was taken from eathside'bf the prints.

Wétson{Zinkﬁ

REPORT APPROVED BY:




INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

Johnson Countv Lead #

JURIsoitTiON . EEEE IR e e 53— -------------------- =
DATE OF REPORT OFFICERS OFFICER'S AGENCY REPOAT CLABBIFICATION
2-21-84 . | Johnson Sedalia PD

TITLE OF CABE (INCLUDE ALIABEE)

William E. Prewitt

DETAILS (REPOAT ALL FACTSE IN LOGICAL SEQUENCE)

At approx. 921 hrs on 2-21-84 a research team was dispatched back to

-the crime scene to research the house and property for evidence.

At approx. 10:35 hrs while inside the house a pair of red

boots with white cotton lining and red shoelaces was found containing mud

on the soles and heels.

At approx. 1120 hrs a weapon was pulled from the pond While searching

the pond area for additional ev1dence reportlng 1nVest1gator (Ron Johnson)

observed a shoe or boot print posalblly matchlng the red ankle boots found

at the Prewitt house. Several more boot OF" ahoe prints were observed

around the pond area where the: weapon was pulled from the pond. Location

of 'the pond is due south of the Erewltt house, approx. distance 160 feet,

The prints appeared to matcpﬁtﬁéﬁ%éd ankle boots found at the Prewitt house.

Several boot or shoe prinﬁs;wéré leading back towards the Prewitt house.

It's unknown at the preseﬁﬁ;the owner of the red ankle boots.

Description of boots: two rippled soled, heels and soles yellow,

with white cotton or wool; 5 holes on each side with red shoelaces with

yellow tag on both boots containing three lines with writing and number

59533, 7M, 56t, made in Korea, Steel Shank.

RonJohnson

REPORT APPROVED BY:




Johnson County

INVESTIGATION REPORT

JURIZDICTION

MAJOR CASE

DATE OF REPORT

2-21-84

OFFICERS

Stewart

OFFICER'S AGENCY

MSHP

REPORT CLASSIFICATION

TITLE OF CASE [INCLUDE ALIAZES)

William E. Prewitt

DETAILS (REPORT ALL FACTS [N LOGICAL BEEQUENCE)

At approximately 11:45 a.m. 2/21/84 while assisting with an additional

. search of the Prewitt residence, I recovered as evidence a pair of ladies

rubber ankle boots.

The boots have yellow rubber rippled soles and heels. The outaide is

red in color with 5 holes on each side of the tongue that contain red

strings. The foot portion is rubber and the uppepgj(frqm lower to upper

ankle) are cloth. They are entirely 1ined with'.sheepskin type material.

There is a rectangular rubber tag onqthe:bottom of each boot between

the sole and heel. It is blﬁck!ﬁith yeilbﬁflettering and numbers and

contains 3 lines of information (tags areJidentical). The top line

has 3 separate numbers: "59533/7M/56t". The second line says "MADE IN

KOREA". The third line says}ﬁSfEEL SHANK'". The boots have mud on the

soles, heels and sides.

The left boot was fouﬁd‘in the family room against the west wall

approximately ten feet north of the south entry door. The right boot

was outside the same entry door to the family room. It was against the

south outside wall 4 feet east of the entry door.

D. §. Stewart

REPORT APPROVED BY:




INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

Johnson Countv Lead # .53

JURIADIC TION

DATE OF REPORT OFFICERS OFFICER'S AGENCY REPORT CLASSIFICATION

2-21-84 _ Charrette CMSU

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIARER)

William E. Prewitt

DETAILS (REPOAT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE)

At approximately 2:30 p.m. 2/21/84 Tuesday, I photographed three

-footprints near a pond. The pond was located south of the Prewitts

residence and was the same pond a .22 caliber rifle was recovered from.

At approximately 3:30 p.m. I photographed a rifle and a pair of red

boots at the case squad's headquarters. The rifle waiftecovered from

the pond. The red boots were seized from the hpugé;?}

T.R@fcﬁarfette

REPORT APPROVED BY:




INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

Johnson County

Lead # -EQ_""

JURLADICTION

DATE OF REFORT OFFICERS OFFICER'S AGENCY REPORAT CLASSIFICATION
2-22-84 F Eich, A. Norman WPD

TITLE DF CASE (INCLUDE ALIABES)

William E. Prewitt

DETAILE [RERQRT ALL FACTSE IN LOGICAL SEQUENCE}

Lead #53 was to research the crime scene. R/0s made a video tape

'of the exterior and the interior of the Prewitt residence. R/0 also

video taped the pond where the weapon was found and some footprints near

the pond. R/O then seized the following items of evidence from the

Prewitt residence: Pair of scissors from the top of “the dresser in the

parent's bedroom. These were seized fotgcomparisoﬁiﬁith;the telephone

cord that was cut. IGA razor blaqg%paCkéEe, Scﬁigkzrazor black package

and none loose razor blades peéoéeréd fromgﬁhektop left drzwer of the

bathroom vanity, These wereh3ei£ed asithéyﬁmay have possibly been used

to inflict the lacerations on the viétim's wife. Dirty brown towel

recovered in an open field southybf the Prewitt residence between the

house and the pond where the 'Weapon was recovered. This was seized as

it may have been used to”ﬁﬁﬁile”the weapon when it was fired or it may

have been used to wipe the 'weapon off prior to throwing it into the pond.

R/0 also attempted to cast several of the footprints found near the pond

using silicone rubber. As of the writing of this report, the casting

material has not yet set up. R/0 also seized a photograph of the victim's

wife attired in blue jeans cutoff, a blue jean vest and hiph leather boots

which was labeled "Hells Angel'". This photograph was seized from a basket

of pictures located on a table in the family room.

Randall Eich

REPORT APPROVED BY:




INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

Johnson County o 54
JdURISCICTION et cirwesmsasiemwr e aa

CATE OF REPORT OFFICERS

DFFICER"S AGENCY AEPORT CLASM FICATION

_02/21/84 . Scott/Walker Marshall PD

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIAZES)

William E. Prewitt

DETAILS (REPORT ALL FACTS |N LOGICAL SEQUENCE]

At about 10:15 a.m. this date above officers went to a metal building -

‘owned by Dennis Brown. A search for weapons was negative.

One of the workers said Brown was at Gilcrest Equipment on 208 S,

Main, Holden. We left word for Brown to contact us at Holden City Hall.

Frank Walker

Robert Scott

REPORT APPROVED BY:




INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

Johnson County

Lead # ... 35 .. .. ...
JURISDICTION
DATE QF REFQORAT QFFICERS OFFICER"S AGEMCY HEPORT CLASSIFICATION
2-21-84 . |Brockhoff/Norman LSC0O/JCSO

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIASES)

William E, Prewitt

DETAILS |{REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE]

On 2-21-84 about 10:30 a.m. we talked to Michael A. Brown, w/m,

'12-29-58, 103 N. Best, Holden, MO. Brown said Patti had fired him

from the lumber company back in the 80's because a friend of hers didn't

have a job and she was going to hire him. She said the guys name was Rick

somebody from Lee's Summit. He said Rick already wagbﬁbrking there and

___was being paid cash under the table,

When asked who she was having anjaffair w{th-he said some guy named

Steve from ADE Lumber, Richa;d“Héyeé. Johﬁ-Hancock and some puy named

Harvey from Warrensburg. He “said thataHéﬁCUck had told him that the

youngest kid was his. He didn't kndw any current ones. He said he could

have but didn't.

He said Bill used to bg&ﬁf@?tti and she would miss up to 4 or 5 days

or work because of bruisé$i q$Eé had showed him t he bruises and told him

Bill had done it because éﬁe was fooling around. He said that on about

three occasions she told him she had about $150,000.00 worth of insurance on

Bill and that she would give him any new car he wanted or $10.000.00 cash

if he would kill Bill. She said if he didn't she was going to., He said

Richard Haves told him he was also made this offer., He said she would
sit around and cry when Bill was gone andshe made the offer about killing
__him after a beating and she showed him the marks. On one time they were on

her neck where he had choked her,

_____She told him she knew about guns and was a good shot. He said

___he never saw _Bill hit her but he would_see them arguing a lot.

Steven D. Brockhoff
REPORT APPROVED BY:
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INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE
Iohn=snn CJTJIIJEDr;miN Lead # 56
OATE OF REPOAT OFFICERS OFFICEA'S AGENCY REPORT CLASSIFICATION
2-21-84 . |Brockhoff/Rusher Lafayette/Johnson CO

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIASES)

William E. Prewitt

DETAILE (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL BEQUENCE}

On 2-21-84 at approx. 4:05 p.m. the R/O and Steve Brockhoff contacted

'Richard D. Hayes, w/m, dob 8/11/51, address 708 Normall Street, Trenton,

MO., phone 359-6234. The purpose of our contact was to interview Hayes

in regards to any sexual relationships that he may have been having with

Patty Prewitt, lead #56.

Hayes was interviewed at the Holden City Hall; ”Ha§es readily admitted

to having had an affair with Patty.?réwitr. He'sﬁated that they had

"made it" approximately threeﬁgimesydﬁringflﬁ??land 1978. The first time

was at the Motel 8 on I-70 and the other.two times were at the

Prewitt residence., (For details of "the tﬁree incidents, see attached

statement written by Richard Hayas)}_

Hayes was questioned about“his ever seeing a gun at the Prewitt

residence. He replied thatiﬁgiﬁés not. Hayes was also questioned about

any other men that he was ﬁware of that may have had sex with Patty. He

replied that John Hancock had been having an ongoing affair with Patty and

Hayes believes that the youngest Prewitt child is John Hancock's. Hayes

reports that the child arrived about 6 months after Bill was "cut". He

reports that he obtained this information from Patty after the child's birth.

Hayes was asked if Patty had ever made him an offer to help her get

rid of Bill. Haves stated that on one occasion at the Prewitt residence

Patty had told him that "I hate Bill and wish he was dead.'" Patty then

made Richard the offer that if he helped Patty get rid of Bill then they

(Patty and Hayes) could build a lumber vard anvwhere that Haves wanted to.

REPORT APPROVED BY:_ (For details see attached statement)




Date__2-21-84 Page No._L
STATEMENT OF; Richard Dale Hays, dob 8-11-51,
Time Started 5:15 p.m. 2-21-84

708 Normal St, Trenton MO

I, Richard Hays, admit to having an affair with Patty Prewitt. I

went to bed with her (PattyPrewitt) on 3 different occassions. Once at

the Red Roof Inn, twice at her (Patties) house. One time, I don't know

which, Patty made me a offer that if T knew of away to git rid of Bill

we-Patty & I could build a lumber yard anywhere I wanted to. This all

took place in 1978 maybe early 1979.

It started out Pattie and I were going tomeet at some motel. I wasn't

familiar with any so I asked her (Pattie). She (Pattie) said we could go

to the Red Roof Tnn. I asked her (Pattie) how she_kﬁéﬁjabout it and she

(Pattie) told me that her (Pattie) gn& J6hn Haﬁédék ﬁ§ed to meet there.

So T went to get a room but there Wwasino vacaﬁﬁies so I decided to go to

the Interstate 8 motel. I s%w i@fﬁhile ﬁufﬁg%dbwn the road. So I got a

room. The room was on the easéﬁﬁide_ofﬁfﬁe building downstairs middle way.

I don't remember what month or whqﬁf&é&r. I think 1978.

The next time was at ther_(ﬁﬂtties) house in the room next to the

front door. Bill had gone_Ebhéahall game it was about 9 or 10 o'clock

and the kids were all aslégﬁféJ

The next time and the'last time we had sex was in the same room. Bill

wag at work in the middle of the afternoon. The kids were all ocutside at

the time.

This statement is true and factual to the best of my knowledge. This

statement was written by me on 2-21-84,

Interview completed 5:57 p.m. 2-21-84

Ot Pt b, S, 5y, GBAED



T VLI PIOALIVIN REPFUN Y
MAJOR CASE

Jolinson County Lead # .37 . ...

JURISDICETION

CAYE OF REFORT OFFICERS OFFICER'S AGENCY REPORT CLASSIFICATION

2-21-84 Watson/Zink Pettis/KNPD

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIAZES)

William E. Prewitt

DETAILE [REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE)

On 2-21-84, R/0's contacted Michael A, Gates, a white male. dob

2-14-54 from Rt 2, Box 168, Greenfield, MO. Gates was contacted at

Lanksford Funeral Home in Lee's Summit, MO,

Gates stated he had not seen the Prewitt family since the 10th of

February, 1984 when he stayed with the family on the 8th, 9th, and 10th,

) Gates stated Rick Mitts of Belton, MO, called him to adv1se of William

Prewitt's death on Saturday the 19th of _February.

Gates stated that he never in hls lLfetlme had had any sexual relations

with Patti Prewitt. Gates also stated thaL he had never been offered any

money by anyone to kill Wllllam Prew1tt

Gates stated he had been aﬁiested before in Jackson County, MO, for

failing to pay child support.

On 2-21-84 Gates was drivingiéﬂﬁiack four wheel drive Ford pickup

Mo license BY1-180. Wh11E'GéE§§fleft the funeral home in Lee's Summit

he confered with the while\mdle’ driver of a blue Darsun 210, MO Licenae

YPJ-676.

S. Watson

T. Zink

REPORT APPROVED BY:
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: Date 2-21-84 Page R
STATEMENT OF; Mggygsbsé. Gates, 30 ys old, Rt 2, Box 168, Greenfield, MO

On the 8-9-10 of Feb I stayed at the Prewitt home and this is the

last time I saw Bill or Patty until the day of the 19th I talked to

Jerry and Patty for a few minutes.

It is not true I was offered or asked by anyone to kill Bill Prewitt.

I have not had sexual contact with Patty Prewitt every in my lifetime.

I have no ideal why anyone would say I was Patty Prewitt's boyfriend.

end of statement

Srmms Sty by, Merviet, e, Al



Johnson County

o INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

Lead # 59__..._.
JURISONC TION
DOATE OF REPORT OFFICERS COFFICER"S AGENCY REPORT CLASSIFICATION
2-21-84 Scott & Walker MPD

TITLE OF CA3E [INCLUDE ALIABEY)

William E. Prewitt

OETAILE (REPQRT ALL FACTS IN LOGICAL S3EQUENCE]

At about 1:30 p.m. this date, we were assigned to interview and take

.a statement from Michael Allen Brown, w/m, 12/29/58 of 103 N. Vest, Holden,

MO, no phone and is employed at Penson's Liquor Store here in Holden, MO.

See attached statements.

Robert Scott

Frank Walker

REFPORT APPROVED BY:




Date__02/21/84 Page No. L

STATEMENT OF;

Michael A. Brown/ w/m dob 12/29/58 of 103 N. Vest, Holden, MO

About the spring of 1979 I started to work at the lumber vard for

Bill and Patti Prewitt. It started out as a part time job for a month but

I stayed full time for about 14 months. During my job here I got to know

the Prewitts pretty good.

I first pot to know Patti from going out to Prewitts with Richard

Hayes when Hayes went to burn trash from the Johnson County Lumber Yard.

We would go out and sit in the truck and talk to Patti. Patti would be on

the outside of the truck most of the time.

Richard told me about him and Patti seeing each other and hew he

would go to KC for lumber for Johnson County and Patti would go for the

Prewitts and they would meet at a Ramada Inn 1n KC

Richard told me that Patt1 had alept with John Hancock before him.

Richard had stated Bill Prew1tt had caughts John and Patti in bed so John

didn't see her anvmore. Before thlS John and Bill was the best of friends.

(Patti told me one time that the yohngest kid was Hancock's.)

While working there Pattl had talked about a salesman named Steve

from ADE LUmber in KC. She had talked him a hell of alot. Patti had

showed me several times the bru1ses and said Bill had beaten her. Bill

done this because she was foollng around.

On three occasions Patti told me she had about $150,000 worth of

insurance on Bill and that Patti would tell him that she would give me

anvnew car I wanted or $10,000.00 in cash if T would Kill Bill, She told
_me if T didn't she was going to. Each time she ask me I thought she was
—Jjoking and T would joke back,

i gitfing around crving when Bill

would be gone. Most of the time this was after a beating. Bill would get

B ey . Bt i B
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Michael A. Brown

Date 02/21/84 Page No 2
STATEMENT OF;

e —

made at Patti for smoking. One time I saw marks on Patti's neck where

Bill had chocked her. Also she missed work one time for 4 or 5 days

because of bruises. I think this was the time Bill threw Patti down the

stairs. Several times you could tell Patti was sore because of the way

she walked or limped around and got up from a chair. I would ask her about

this and she would say "Bill beat the hell out of me again."

The Prewitts were having money troubles and the banks here wouldn't

loan them any money. So a Ron Pierce of ADE, who was pres of vp of SBA

at this time, help them get a SBA loan. This was to help stock the lumber

yard. They got the loan of $50,000 to $75,000.00. .BiriQwanted to get a

box car of lumber but Patti didn't. Patti wantéd:tow-stock crafts and a

bunch of other things. They took _the money and pay5§_§90,000 or $35,000

on the house and bought a pickﬁb]fndm someone.. ~There were going to pay

off some of their bills.

All of the stock they would buy“ﬁad to be done COD. They caused on

salesman to get fired because he (was to get cash but let them have credit.

The salesman name is Ken Moﬁiﬁeﬁﬁl He worked for Rounds and Porter out

of St. Joe. About a weekﬂéiitﬁb before I was fired, the Prewitts got a

guy from Lee's Summit to work for them. They were paying him under the

table. T don't think Bill liked Rick very much. Patti had told me that

her and Rick had had an affair before up at Lone Jack or Lee Summit. At

the time Rick came I was getting $100.00 a week and I did more work than

Rick did. Rick would stay inside and talk to Patti. I told Patti I

would do more work if they would pay me more. One day my brother called

and wanted to talk to me. T told Patti I was going across the street to

talk, Patti told me if I walked out I was fird. I was made and tired so
I walked out.

B Ao e, Sl e, SN
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) Dat 2/21/84
STATEMENT OF; Michael A. Brown e

Page No 3

Patti had told me that she had worked her way through college '"by

__poing out with guys for money." T think I am the only one that knows
this,
Q: How many guns and what type were they, if any were in the Prewitt home?
5: Just one, a .22 caliber bolt action single shot rifle.
0: Do you know of any person that had a real grudge aginst Bill Prewitt?
A: No
0: Did you ever see of hear of Bill Prewitt using a gun?
A: No, I had asked Bill to go squirrel hunting but_he‘fefused because he

said he didn't want to kill an animal. - He did telilﬁé.tﬁat he had done

some target practice but that was_.a long time ago.

N: Did Patty Prewitt know use a gum?

A: Yes she did. She told me that she had, squirrel hunted when she was

young and had shot at a fence post .(and hit it) to scare away some

trespassers that were on her mother iand father's near Lake Jacomo. This

gun was a /mm Mauser.

What kind of footwear“did*ﬁatti usually wear?

Usually tennis or track shoes.

Did you ever see Patti wearing cowboy boots?

No, not when I had contact with her.

When Bill Prewitt caught Patti and John Hancock in bed, were they married

Yes they, Bill and Patti were married, but I believe they separated.

9%#?9%9

Did you ever think that Patti was serious about having you kill Bill

Prewitt?

_A: No

Ll I g—




> il

=

Date_2/21/84 Page No 4

STATEMENT OF; Michael A. Brown

Did you have anything to do with the killing of Bill Prewitt?

No

Did you ever have sexual intercourse with Patti Prewitt?

No

Do you have any statements regarding this incident?

No

x:a:-'.o:xgo;rf-p

Is the facts contained in this statement the truth to the best of

your memory?

A: Yes

B Pty b, el 22 QT




INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

Johnson County Lead # .60
JURISDICTION
DATE CF REPORT OFFICERS OFFICER'S AGENCY REFPORT CLASSIFICATION
2-21-84 _ Wakeman Holden PD

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIASES)

William E. Prewitt

DETAILS (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE)

On numerous occassions I have seen Mrs. Patti Prewitt wearing boots

-of a red color, with a lining of what appeared to be sheepwool and small

white heels and soles about 8 inches tall. On February 21, 1984, a pair

of boots was brought to the Holden City Hall which was serving as Major

Case Investigation headquarters. These boots appears_to be the same

boots I have seen Mrs. Patti Prewitt wearing on numercus’ occasions.

' “égt. AlbeﬁtLWakeman

REPORT APPROVED BY:




INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE
Johnson County

Lead # . 6]-
JUHRIIDICTION

DATE OF REPORT OFFICERS OFFICER'S AGENCY REPOAT CLASMIFICATION

_2-21-84 . Jefferson/Carroll MSHP /CMSU

TITLE OF CASE [INCLUDE ALIABES)

William E. Prewitt

DETAILE (MEPOAT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE)

We contacted Fred Touk at his businegss at 1:55 p.m. 2-21-84.

Touk said he know of the Prewitts but could not offer any more

information about the Prewitts or their habits.

Kirby Carroll

REPORT APPROVED BY:




INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE
Johnson County

2

JURISDICTION Lead # 6

DATE OF REPORT OFFICERS OFFICER'S AGENCY REPORT CLASSIFICATION
2-22-84 « |Shobe/Johnson Sedalia PD

TITLE OF CASE {INCLUDE ALIABER)

William E. Prewitt

DETAILSE (RFEPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE])

On 2-22-84 at approx. 1045 hrs contact was made Wadter Steve Hatmer,

w/m, dob 12-26-52 at ADE Wholesales Co, Kansas City, MO 231-5020.

Walter Steve Hatmer stated his relationship with Patty and Bill Prewitt

was through the lumber company and that he and his wife, Linda Hatmer had

visited the Prewitts residence a couple of times and knew them about 5

years.

Steve also stated Patty handled.most of the'bad checks. She came to

our warehouse once or twice a week, / Sometimes Jerri Austin was with her.

Bill would come in and say soﬁaﬁhing abqubgthe bad checks but that would

be the only thing said. Patty was the hardnose about the bad checks.

And Bill never mentioned any‘money problems he or Patty was having.

Steve also said Patty and Bi11¢%5§ §ery devoted husband and wife, very

close family. And the reéﬁbnfﬁéfwas at the Prewitt house on Sunday 2-19-84

was that he had heard about it Saturday night. And he called the hospitals

in Lee's Summit and Warrensburg but both wouldn't give any information out.

The same was with the Holden PD. So I came down Sunday to see if my wife

and I could do anything for Patty.

No offer was made to Walter Steve Hatmer to kill Bill Prewitt.

Ron Johnson

Bill Shobe

REPORT APPROVED BY:
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INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

Johnson County

ounty Lead # .63 .
DATE OF REPORT OFFICERS OFFICER'S AGENCY AREPORT CLASSIFICATION
2-21-84 . |Roberts/Gentet OPD

TITLE OF CASE [INCLUDE ALIASES)

William E. Prewitt

DETAILE (RERPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE)

The above officers interviewed Mr. Ron Piercy at 1609 NE Redbud Lane,

-North Kansas City, MO 816-421-6424 at 17:15 hrs this date 2-21-84

Mr. Piercy stated he met Mr. Prewitt in the mid 1970's when he was

working at Bill McKee Lumber Co of Lee's Summit. and his wife about three

years later. And continued the friendship after the Prew1tts bought the

lumber yard in Holden, MO.

Mr, Piercy was also questloned about a SBA (Small BUsiness Administratic

loan that he refered the Prew1tts to i Plercy was not aware of any

debts or another home loans belng pald off with the SBA loan.

Mr. Piercy was also questloned*about any sexual relations he might

have had with Patricia Prewitt. Accordlng to Mr. Pierecy, there never was

any sex relation with Patr1c1a PrEWltt at any time in their friendship.

Mr., Piercy was asked about anyone ever coming with Mrs. Prewitt to

ADE Lumber yard as he stated she came there about once a week. The only

person that came regular other than the family was a Jerri Austin.and

a driver that used to work with her in Holden. WMr. Piercy does not remember

his name. Mr. Piercy was questioned about any other people that might

have had relation with Mrs. Prewitt. According to Mr. Piercy, he has no

knowledge of any such acts.

A Dennig Chadwick, a driver, of Mr. Piercy had delivered supplies to

the Prewitts in Holden, MO. at different times. Mr.Piercy was asked about

outstanding bills he or his company was owed by the Prewitts. The total

is about $3000.00. Mr. Piercy also stated he has never been to the Prewitt

REPORT APPROVED BY:
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. BTk CONTINUATION REPORT
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{

residence or lumber yard and that the last contact with Mrs. Prewitt

was three weéks ago and by telephone,

- James Gentet

John Roberts




INVESTIGATION REPORT

Johnson County

MAJOR CASE

oD ool EL0 I JO, . S o
DATE OF REPORT OFFICERS OFFICER'E AGENCY REPOAT CLASSIMICATION
02-21-84 Hughes/Woodson JCSO/WPD

TITLE OF CABE {INCLUDKE ALIABES)

William E. Prewitt

OETAILS (REPORT ALL FACTE [N LOGICAL BEQUENCE)

On 2-21-84 at about 7:19 p.m. Det. Woodson and I took the pair of

boots found at the scene to the Austin residence to show to Patty

Prewitt for possible identification. I knocked on the door and Jerri

Austin answered,

I asked Jerri if we could speak to Patty and Jerri

stated that she would have to call Patty's 1awyer“first. I showed

Jerri the boots and asked her if they were Battiféﬂ Jerri replied,

yes

I told Jerri that if Patty;Waﬁted_LhémJBack she could come

get them. Jerri went upspﬁiré,tb falk'tdaPatty. She came back about

five minutes later and said-that Patty wanted her boots but was too

upset to come down and get them.- I again asked Jerri if they were

Patty's boots and she said thét-thev were. We then left.

K.C. Hughes

Steve. Woodson

REPORT APFPROVED BY:
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INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

Johnson County Lead # _ ... 65

JURISDICTION

DATE OF REPORT OFFICERs OFFICER"'S AGENCY REPORAT CLASSIFICATION

2-22-84 . Hughes, Woodson JOSO, WPD

TITLE OF CABE (INCLUDRE ALIASES)

William E. Prewitt

DETAILE (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE)

On 2-21-84 Deputy Hughes and myself were assigned lead #65 fo transpart

‘evidence to the Regional Crime Lab at Kansas City. MO

We arrived at the crime lab at 5:45 p.m. where we contacted John

Cayton. The evidence released to Cayton consisted aof the 2?2 caliber

Winchester model #190 semi-automatic rifle. bearing serial #569068 a

Remington brand .22 cal shell casinr:; which had .:-beéﬁ-*'ilbceited at_rhe scene

The box of .22 cal rounds located 1n the 1ewe1rv hn54 The neutron _activatior

ana1y51s kit and the bullet frapments whloh_werp recovered from the wvietim'g

head during the autopsy.

This evidence was all sipped over to Cayton for processing

Steve Woodson

R B Hnghpq

REPORT APPROVED BY:
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INVESTIGATION REPORT

MAJOR CASE
Johnson Count
ﬁiul:?:cnou Lead # ..... o2 -
DATE OF REPGRT QFFICERS OQFFICER'S AGENCY REPORT CLASSIFICATION
2-22-84 .| Carroll/Jefferson CMSU/MSHP

TITLE OF CASE [INCLUDE ALIABES)

William E. Prewitt

DETAILS (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE])

At approximately 9:25 a.m. contact was made with George "Harvey"

Gibson, at the major case squad headquarters, City Hall, Holden, MO, for

a second interview. There was very little additional information obtained.

For the previous information on the initial interview refer to lead #43.

When Gibson was asked if he had had even one sexgai-encounter with

Mrs. Prewitt, he was very adamant about ﬁbt having.anéaiféir nor had she

made any sexual advancements towards hlm He said. he had socialized with

the Prewitts and the Austins several tlmes but~ndt excessively. Gibson

related that they were poor credlt rated customers since they owed between

$6,000.00 and $8,000.00. He said he helped the Prewitts set up a repayment

plan to assist them in getting thelr bllls paid to the Townley Co. He

related he helped the Prew1Lts because they were good friends, since he

knew the Slaughter family fo Tsometlme and had graduated with one of

Patty's yvounder sisters at Lee s Summit Hipgh School. He also said he

didn't know who the Prewitts were until he established himself as the

Townley sales representative when he took over the route. After he got

to know them from talking with them, he became good friends with the

family and they also became one of his preferred customers, so he took

the financial problems with his company as personal and he wanted to help.

When asked if either Mr. or Mrs. Prewitt was more financial or business

_minded or worried about money more than the other., he saidhe didn't think

_either Mr. or Mrs., Prewitt were more conscious of money than the other

but he did say that Mre. Prewitt wanted to turn aover the unpaid debts tn

REFPORT APPROVED BY:
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their lumber company from to other owing customers to a collection agency

but Mr. Prewitt wanted to give the debtors more time. He related he didn't

think Mr. or Mrs. Prewitt were very good business persons. Gibson said

he had gone to dinner at the Prewitt's home several times but he had

eaten at other customer's homes. He related he hadn't socialized with

other customers like he did with the Prewitts because the Prewitts were

the youngest couple on his route, they were close to his age and he like

the whole family. When asked if Gibson could remember any type of boots

that Patty wore and he said about a month and a half ago while at the

Lumber Co, he was complaining that his boots were cold and Mrs. Prewitt

said her feet were hot because of the boots she was_wé&fing. She told him

she had just bought a pair of boots, gésdribed.agféﬁJEhsulated pair of

red rubber boots, possibly from Wal-Mart fbr a56u§“$8.00. He couldn't

remember if he had seen anyone else wearlng Mrs Prewitt's boots, whether

at the residence of the Lumber o (see attached statement of Harvey Gibson)

Glbson was shown Mrs. Prewitt's boots and he said that they were the boots

he saw Mrs. Prewitt wearing that gﬁéfday in the store. He told us he

was able to identify the boots in 'person rather than able to describe

them to us. Gibson said he had taken over his business route from a

Larry Crossman, address unknown. He added he thought Rod Farrington, the

product manager for Townley, would possibly know wheré or how to contact

Crossman. Supposedly Crossman took an extended vacation up to the date he

resigned his position with Townley, so he had not shown Gibson around

his route so as to introduce Gibson to the customers or to inform him

about each route customer.

L.D. Jefferson

CENTRAL PRES



Date 2-22-84 Page No.___1

STATEMENT OF: Harvey Gibson, 605 Meadowbrook, #206, 429-6746 Warrensburg, MO

About 6 weeks ago on my call to the Lumber Yard it was cold, and I

mentioned my feet were cold. Patty had said she got some new boots

(from WalMarc? $8.00?) and she liked them that as I remember it was the

conversation.

The boots were red rubber, I saw them maybe twice when she wore them

‘to the yard.




INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

Johnson County Lead # . __6A7

JURlaDieTIONR s EEER TR el A el

DATE OF AEPQRT CFFICERAS OFFICER'S AGENCY REPORT CLASSIFICATION

2-22-84 . A. Norman/D. Rusheit WPD, JCSO

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIABES)

William E, Prewitt

DETAILE (AEPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE)

At 10:40 a.m. 2-22-84 myself and D. Rusher interviewed Lisa McCurdy

"at her place of business, Holden Manufacturing. On the afterncon of

2-20-84 I had spoken to Lisa via telephone during which time she stated

that although she had heard rumors of Patricia Pr_E1Li_runnlng_arnund_mlth__

other men she did not know any names,

Shortly after receiving their 1nformat10n 1t was brought Lo the

dttention of Johnson COunty Sherlff Norman that Llsa_d;d_ln_ﬁaat_knam_tha__&

names of two voung men who had been hav1ng some sort of relationship with

Patricia. This led to the 1nterv1ew Wlth Llsa at her place of business

During the interview Lisa stated that gshe had heard of only one

person and that was John Hancock Llsa s_ex-husband Bob McCurdy used to

work with John Hancock and Llsa 1s Dreaentlv good friends withlohn

Hancock's wife, This= is fhp reason th didn't want to mention any namea

—when I first spoke to her on 2-20-84

Alan D. Norman

Douglas C. Rusher

REPORT APPROVED BY:




INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

Johnson County

JURISDICTION

Lead # ... 68 ..

DATE QF REFPORT

02-22-84

CFFICERS

Hughes /Woodson

OFFICER"S AGENCY

JCSO, WPD

AEPORT CLASSIFICATION

TITLE OF CABE (INCLUDE ALIASESR)

William E. Prewitt

DETAILS [RERORT ALL FACTE IN LOGICAL BEQUENCE)

Lead #68 was to take boots to Patty Prewitt's mother for

identification.

No contact was made on this lead,

REPORT AFPROVED BY:




Johnson County

INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

JURISDICTiON

—_—— e —

Lead # SRS - Yo

DATE OF RCPORT

2-22-84

OFFICERA

Shobe & Johnson

OFFICER'S AGENCY

Sedalia PD

AEPORTY CLASSIFICATION

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIASES}

William E. Prewitt

DETAILS (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE)

On 2-22-84 Investigators Shobe and Johnson went ta ADE Lumher

in KCMO to contact Dennis Chadwick.,

We arrived at the company at 10:45 a.m. but Chadwick was ait

on a delivery in St. Joseph, MO and wouldn't be back in the office

until after 4:00 p.m.

Negative contact.

REPORT APPROVED BY:




INVESTIGATION REPORT

MAJOR CASE
Johnson County Lead # ... 70 .
JURISDICTION
DATE OF REPORT OFFICERS OFFICER'S AGENCY REPOAT CLASSIFICATION
2-22-84 - |Charrette/Stewart CMSU/MSHP

TITLE OF CASE [INCLUDE ALIASES)

William E, Prewitt

DETAILS (REFORT ALL FACTS [N LOGICAL BEQUENCE]

At 10:10 a.m. 2-22-84 Officer Charrette and I re-interviewed

Sue Brown, 804 S. Main, Holden.

Ms. Brown stated that she remembered seeing a pair of red

insulated tie up boots at the Austin's residence on New Years Eve.

She stated the boots belonged to Patty Prewitt.__Eaﬁtv told Ms.

Brown she got the boots in late December l9§§,f$ﬁ$§iﬁlv for a

Christmas present.

TTR{}CHarrette

JD,S. Stewart

REPORT APPROVED BY:
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INVESTIGATION REPORT

MAJOR CASE
Johnson Count 71
Jun'_u'Emnony Lead # ...~
DATE QF REPOAT OFFICERS OGFFICER'S AGENCY REPORT CLASSIFICATION
2-22-84 . Scott & Walker MPD

TITLE OF CASE {[INCLUDE ALIASES)

William E, Prewitt

DETAILS (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE)

At 1:00 p.m. this date, Officer Walker and I contacted Ricky

Dale Mitts, w/m, 03/23/53, 165 Elm, Belton, MO 331-7892 at his place

of employment, Schutz and Sons, 1401 Fairfax Trafficway, Kansas City,

Kansas, 913-321-6733.

Subject was made aware of why we were there the Bill Prewitt

homicide.

He stated that he, his w1fe Mlchelle Mltss and their children

had went to see the Prew1tt famlly about 3 weeks ago on a weekend.

Subject was confronted Wlth the allegatlons that he had been intimate

with Patty Prewitt and had "blackmalled" her. Subject admitted to

knowing the Prewitt family fo;fébqﬁﬁ.lo years but denied ever

<

aforementioned allegationsfﬂgﬁé:did state that he had hugged and

kissed Patty on occa310n

Stated he had worked full time for the Prewitts when they had

first opened the business for about one year. He then worked there

part time from about April 1980 to about October 1980. He was laid

off during the first term of employ ment because of poor business.

He stated that he knew the Austins by signt and that he thought

Jerri Austin was a person who just put up a good front,

____ When asked reference the homicide, he stated that he was at his

_ place of employment at about 3:30 a.m, on that date. He said he had

used a semi-automatic .22 caliber (brand name possible ''Winchester')

— that belonged to Bill Prewitt, The place of use was at the Prewitt

REPORT APPROVED BY:
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MAJOR CASE

2-22-84 CONTINUATION REPORT

Lead # /L P8 2

Lone Jack residence. He doubted that Patty Prewitt was capable of

homicide, never used a gun. He knew nothing of the red boots thats

were recovered at the scene. He said that she had never asked him to

or how to kill Bill Prewitt.

He was asked if Bill Prewitt had ever found out about Patty

Prewitt and him. He told us again that nothing had happened but Bill

Prewitt did tell him that he had heard rumors about the affair. Mitts

stated that the rumor had probably been started by an Amita Slaughter

who is married to Frank Slaughter, Patty's younger brother, this

happening in 1975.

He knew nothing about either post or present boy friends of Patty

Prewitt. He didn't think that Patty had any lesbian relationships, He

didn't know af how much insurance ‘was on Bill Prewitt.

About the family bu51ness, he stated they had started the lumber

yard with money that they had gotten from Patty's grandparents.

He admitted to maklng several phone calls to the Prewitt residenze

during the past. He admltted to taklng the trash to the Prewitt residence

while Bill was at work.atﬂewadmltted to going with Patty to KCMO to get

lumber and hardware.

He stated that he had been in the Army in 1970 and using grass,

LSD and heroin while there. He stated that he didn't know of Patty using

same. He admitted to being picked up for burglary by Independence PD

for burglary while in the Army. He stated that his father had paid

$400.00 fine for this and he had returned to the Army.

He stated that after moving away from Lone Jack, a group of

bikers had moved into the same house as he had lived in. He stated

that the bikers did visit the Prewitts but moved away after the bikers

had burned their own house down.




Date

MAJOR CASE

2-22-84 CONTINUATION REPORT .71 pg 3

Lead

Of Jerri Austin and Patty Prewitt relationship, he stated that

he was of the opinion that Patty was more or less in charge of the

s{tuation.

Subject was asked several times of his alledged sexual relations

and blackmailing of Patty Prewitt. He denied all. Subject never got

excited about any of the questions. Subject was asked if these answers

to our questions would be the same if he were asked in court. He

replied ves.

Robert Scott

Frank Walker| .




INVESTIGATION REPORT

MAJOR CASE
Johnson q8%2§g”ou Lead # 72
DATE OF REPORT GFFICERS OFFICER'S AGEHCY REPORT CLASS| FICATION
2-22-84 ’ Watson/Zink Pettis/KNPD

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIABES)

William E. Prewitt

DETAILE (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE)

Interview with Audria Stowell, age 15, 11/3/68, Rt 2, Holden, MO,

+732-5574.

R/0 talked with Audria in the office of the school superintendent

around 10:15 p.m. this date. Audria stated that her and Jane Prewitt

were the best of friends, Jane has never said anything ‘to her about

their family matters. She knows of no?boy frignggaﬁhét;?atty may have

and she has never seen Patty come home or leaygmtﬁé house with any

boyfriends.

Audria said that Jane wégiyﬁry upgétfébout her father's death

but she was in school today (2-22-84) Audria stated the CLiff

pickuped Jane about 5:30 a.m. tostake her to his house and told her

that her father was dead.

Sam Watson

Tony ZInk

REPORT APPROVED BY:




INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

John=on County Lead # .73

JURISDICTION

DATE OF REPORT OFFICERS OFFICER'S AGENCY REPORAT CLASSIFICATION

s PO - 1 - Logan/Walker Higginsville HD
TITLE OF CABE (INCLUDE ALIABES)

William E. Prewitt

DETAILE (REFPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE)

At approximately 10:30 a.m. on the above date, Officer Walker and

myself, Officer Logan were given lead #74 to investigate a possible

trade of weapons between a worker at McKee Lumber (Lee's Summit,MO)

and the above wvictim.

At approximately 11:15 Officer Walker and myself talked to a

Mark McKee (Manager of McKee Lumber)- Hark stgtgﬂﬂﬁhétJhe and Bill have

been best friends since grade sqhbblg

i

Mr. McKee introducedﬁdﬁlﬁoqé Mr._ﬂebrge Allred who lives at

PO Box 153, Greenwood, MO, phore 623%3207. Mr. Allred stated that he

remembered trading a Winchester quél 190 semi-automatic to Bill several

vyears ago. Mr. Allred stated ;héthill was having trouble with his

livestock being attacked bi;aﬁé;l.so he traded Bill the .22 for a

/mm Mowser deer rifle ﬁkfﬁiﬁllred stated, that Bill had a better chance

ofhitting rhe dogs with the .22. Mr. Allred stated that he probably

bought the rifle from Sears with his credit card. (Maybe Wards but

not probably.)

Mr. Allred stated, that if he seen the weapon (.22 caliber rifle)

he conld posaihle identify the rifile Mr. Allred also stated the

Winchester he traded Bill is no longer in production,

K T.ogan
L=

J. Walker

REPORT APPROVED BY:




INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE

Johnson County Lead # 74
SJURISDISTION

DATE OF REPOAT OFFICERS

OFFICER'S AGENCY REPORT CLASBIFICATION

2-22-84 __Brockhoff/Brown LCSD, SCSD

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIABES)

__William E Prewitt

DETAILS (REPORT ALL FACTS IN LogjcaL SEQUENCE)

We went to the house about 10:00 a.m. 02/22/84 to look for insurance

policies and get shoe sizes from the bed rooms. We went through all the

cabinets and files we could find but found no insurance policies. In

Janes room we found shoes from size 5% to 6%,

in Sara's room size 6.

in Carries room we couldn't find any shoes with sizes-in them but they

were very small.

In Matt and Morgan's room the anyLQhoés were size 4,
In the cloget of themaster bedroom thQ;oﬁly wgﬁéﬁf&'shoes were size

7% to 8.

'2_ James Brown

Steve Brockhaff

REPORT APPROVED BY:




INVESTIGATION REPORT
MAJOR CASE
Johnson County Lead # ¥
JURIZDICTION T e
CATE OF RERQRT OFFICERAS OFFICER'S AGREMNCY ALPORT CLASSIFICATION
2_99_R4 - |Hughes/Woodson JCSO/WPD
TITLE OF CASE (INCLUDE ALIARES)

William E. Prewitt

DETAILE (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL BEQUENCE)

On 2-22-84 Deputy Hughes, Deputy Juvenile Officer Vivian Rasa, and

‘myself were assigned Lead #75 to interview the Prewitt children in reference

to the red boots.

We contacted Jane Prewitt, age 14, at the Holden High School. Deputy

Hughes showed Jane the boots and asked if she had seénfthem before. Jane

stated that they were her mother's (Patty Prew1tt) bocts She stated that

she thought her mother had purchased them at the Sears Surplus Store in

Blue Springs, MO. Jane said, she thought they had been purchased in

December 1983 before Chrlstmas--'

Deputy Hughes asked Jane how ofben her mother wore the boots. Jane

stated the boots were her mom's everyday boots. She stated that her mother

usually wore them to work everyday Hughes then asked Jane if she had ever

wore the boots. Jane sald she-had worn them once in January 84 when they

went sled riding north of Ehe house. Jane said that Sara wore the boots

sometimes walking in the fields however the last time Jane saw Sarah wear

them there was snow on the ground. The interview with Jane was then terminat

We then contacted Sarah J. Prewitt, age 12. Upon Hughes showing

Sarah the boots she identified them as being her mothers. Sarah said that

her mother has had the boots since the end of November or December 1983.

Sarah said that her mother got the boots during a trip to Kansas City.

She said she thought they were purchased at a Sears store.

Sarah said that she has worn the boots two or three times while sled

riding during Chrisirmas break She said she had never worn the boots around

REPORT APPROVED BY:
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the pond only on the back or north side of the house.

After talked to Sarah we contacted Morgan P. Prewitt, age 6. Morgan

also identified the boots as being his mothers. He stated he thought she

had had them for about 3 weeks. . Morgan said that he had never wore the

boots.

We then talked to Carrie S. Prewitt, age 8. Hughes showed the boots

to Carrie who identified them as being her mothers'. Carrie said she

thought her mothen got them after Christmas. Carrie also said her mother

wears the boots often. Carrie said that she (Carrie) had never wore them

but Sarah had worn them 5 or 6 times when sleding.:;ﬁbﬁéver this had

not been in the last week or two.

Next we talked to William Ma;thew Prewitt (Matt) age 10. Matt

identified the boots as belng hls mothers \ He said he believed she had

them for about 1 year. Matt sald that Sarah wore the boots once about

1 month ago when it was muddy to feed the dogs, which are located just

outside the game room door.

Steve Woodson

K.C. Hughes
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JURISDICTION
DATE QF AEPQGRT OFFICERS OFFICER'S AGENCY REPORT CLASSIFICATION

2-22-84 __1A.Norman/Rusher WPD, .ICSQ

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIASES}

William E., Prewitt

OETAILE (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL EEQUENCE]

On 2-22-84 at approx. 11:30 a.m. the R/O and Alan Norman attempted

Lo contact Margaret Maxwell at her place of business. the Country Curl

beauty parlor in Kingsville, MO. Contact was not made because subject

could not be located.

_Doug Ruahe?_;*g;

REPORT APPROVED BY:
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Johnson County Lead # 77
JURISDICTION
OATE OF REPORT OFFICERS OFFICER'S AGENCY REPORT CLASSIFICATION
02-23-84 . Hughes /Woodson JCSO/WPD

TITLE OF CABE {INCLUDE ALIASES)

William E. Prewitt

DETAILY [REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE)

On 02-27-84 at about 11:25 a.m. Det. Woodson and I contacted Sue

Brown, 804 S. Main St., 732-6244 at her residence. Mrs. Brown was shown

the boots and stated that they "looked just like" the ones Patty

Prewitt had worn to the New Years Eve Party at the Austins on 12-31-83.

Mrs. Brown stated that she saw the boots by thezsﬁbﬁé in the living

]

room and asked Patty if they were new. PattYwﬁold“hér either that

she had gotten them for Christmééhpr ﬁaﬁ bﬁughththem for herself for

Christmas. She could notﬁfémémbér'whiéhfﬁ

QfKiC' Hughes

' _Steve Woodson

REPORT APPROVED BY:




INVESTIGATION REPORT

MAJOR CASE
Johnson County Lead # ... 78
JURISCICTION
DATE OQF RERORT OFFICERS OFFICER'"S AGENCY REPORAT CLAZSE| FICATION
02-22-84 - Hughes /P. Johnson Johnson/Carrolll Counties
TITLE OF CALE {(NCLuDE ALIASES)

William E. Prewitt

DETAILE (REFORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE])

On 02-22-84 at about 10:45 a.m. Sheriff Johnson and I contacted

Mrs. Harvey Wright, 300 W. 2nd St, Holden, MO, phone 732-4001, bus.

phone 732-4811 at the Holden City Hall. T showed Mrs. Wright the

boots and asked her if she had ever seen them before., She looked at

the boots and stated '"Those are Patty's boots." Mrs. Wright stated

that she has seen Patty wear the boots many timgé;iﬁ@the past two

months.

__K.Ci“Hughes

REPORT APPROVED BY:
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Johnson County Lead # 79
JURISDICTION
DATE OF REPOAT OFFICERS OFFICER'S AGENCY REFPORT CLASS| FICATION
2-22-84 : Charrette/Stewart CMSII/MSHP

TITLE OF CASE {INCLUDE ALIASES)

William F,. Prewitt

DETAILS (REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE]

At approximately 1:00 p.m. 2/22/84 Tpr Stewart and I utilizing

the Mo. Highway Patrol airplane took aerial photographs of the crime

scene area, Three rolls of ten were taken of the Prewitts residence

and surrounding area. One roll of ten was taken of the road from

the Prewitts to Holden.

T R, Charrettel .

REPORT APPROVED BY:
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JURISDIC TION

Lead # 80

DATE OF REPORT

2-22-84

OFFICERS

Brown/Brockhoff

QFFICER'S AGENCY

REPORT CLASNIFICATION

Lafayette/Saline

TITLE OF CABE {(INCLUDE ALIABES)

William E. Prewitt

DETAILY [REPORT ALL FACTS IN LOGICAL SEQUENCE)

At about 11:55 Officers Brown and Brockhoff interviewed Ted Guinn,

agent for American Family Insurance.

He stated that last Thursday Ted

Guinn went by Prewitt's lumber reference to insufficient funds at bank

for insurance premium.

Bill and Patty had to take money from one account and put in

another to make check good.

Patty asked Ted who was on the policy.

Ted told her the insurance was $100 000 00 on Patty and $5,000.00 on

each of the 5 kids.

Premlum was about $45 00

a month. Patty told

Ted she thought Bill's llfe 1nsurance Was Wlth American Family. Bill

told Patty he had canceled with Amer;qan Famlly and had it with Modern

America,

The policy with Amerlcan,Famlly was for $60,000.00 and was

cancelled by Bill in Nov'

981,

Bill also cancelled their medical

insurance with American Family.

At about 1:20 p.m. we interviewed Raymond Day agent for Modern

American Insurance.

Raymond Day explained the life insurance Bill Prewitt

had two policies,

One policy called Whole Life Accumulator 1, was taken

out in 04-18-77:

It was for $50,000 death and 825,000 accidental with

return of premium which would be $14,112.50 and total of $83,488.78.

Patty Prewitt is beneificary.

Premium on this policvy was due on Jan.

18, 1984, It would have lapsed on 02-18-84 but could have stayed in

effect by premiums being paid out of policy,

Policy could have staved

good for another 7-10 years

REPORT APPROVED BY:




.dle

MAJOR CASE

Gk CONTINUATION REPORT

Léad# 80 pg 2

Policy #2 was term life, double idemnity on accidental death.

Policy was taken out 5-23-78, Benificiary Patty Prewitt. AMount

is $49,987.31, the total amount of money to go to Patty Prewitt is

$133,476.09.

PRaymond stated he believed both policies would have lapsed on

the 18th of February 1984. Whole life policy would have continued on

but the term life would have canceled out losing $49,987.31,

Mr. Day said the agent that Bill Prewitt used was Darel Ayler

of Lee's Summit, phoﬁe 816-966-8700. Officer Brockhoff called Mr.

Ayler and he stated no one has called in the last two, years to check

on amount of insurance Bill Prewitt has.

% "ddm quwnf”

" Steve Brockhoff




Date 2-22-84 Page No._ 1

STATEMENT OF:_Teddy Wilbur Guinn, 05-02-54 Agent for American Family

Insurance, phone 732-6500

Thursday, 2/16/84 I went down to Prewitt Lumber and Supply to

approach them on reinstating their 1life insurance policies on Patty

and the kids. T asked them both aboutit and they said there were no

funds in their bank account at Farmers and Commercial Bank and that

they needed to switch the account to the Bank of Holden and that Patty

would be in Friday to pay me in cash and to sign an authorization card

to let the funds come out of the other bank. All names of the policies

were on a sheet of paper and the question was made about Bill's policy

and Bill was present and he said he had his with Modern American.

Bill's policy he had with me in.1980 was £or=$60,000 and he

let it lapse in November 1981 cauue-hé féltqﬁﬁhﬁhd-enought insurance

elsewhere.
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MAJOR CASE

Johnson Count
Count T Lead # . 81

DATE OF REPORT OFFICERs OFFICER"S AGENCY REPORT CLASSIFICATION

2-22-84 - Watson/Zink Pettis/KNPD

TITLE OF CABE (INCLUDEK ALlABED)

William E. Prewitt

DETAILE (REPORY ALL FACTS IN LOGICAL BEQUENCE)

On 2-22-84 at 12:15 p.m. R/0's contacted Wayne Carter, 504 S.

Market, Holden, the owner of the Cowboy Inn. Carter and his wife

advised that on occasion William and Patty Prewitt came to the business

to pick up to go orders but didn't frequent the bar. Carter stated he

was not aware of Patty ever wearing red boots.

Carter stated that he done busipess withjthélfréwitt Lumber Yard

and that he had built the Prewittthﬁseﬂsevgréifﬁéars ago. Carter

further stated that the maipﬁboyefFbtegké;“b@htrols all electricity

to the residence,

Carter also stated that he Hﬁqd heard that Patty Prewitt had

had an affair two or three years ago with John Hancock but didn't

associate withthe Prewitta{ﬁﬁﬁhﬁiociallv.

While at the Cowﬁﬁv&iﬁﬁ; Carters employees went to the Prewitt

lumber vard to retrieve sﬁme paneling for Junior Sisk. They had obtained

a key to the husines=s from Jerri Austin.

S. Watson

T. Zink

REPORT APPROVED BY:
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Johnson County | Lead # .....82
JURIEDICTION
DATE OF REPORTY QOFFICERS OFFICER'S AGEMCY REPORT CLASSIFICATION
2-22-84 - Eich, Carroll WPD, CMSU

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIASES)

—William E, Prewitt

DETAILE (REPORT ALL FACTS (N LOGICAL BEQUENCE])

Lead #82 was to interview Tim Flanagan in Warrensburg, MO, as

he was in a photograph found at the Prewitt residence which also

showed Patty Prewitt. This photograph was taken at Garrisons Bar

in Warrensburg. We made contact with Tim Flanagan at Diemer Hall in

Warrensburg. Tim =aid he did not know Patty Prewiqt}fQWe then showed

Tim the photograph and he said it wga;ﬂgfinetgljiﬁim;in the photo,

however, he still did not know ghgigirljip ;hélﬁhétograph. Tim did

say that he thought the whiréhm&leﬁiﬁ théynhﬁtozraph that was wearing

the sun visor might be a BI1l-Grust fnomiHﬁrrisonville, MO. Tim =aid

Bill used to go to CMSU ip Watren;bﬁ;g however he is now out of school

and he sells insurance in Harri@@nville.MD.

Randall Eich

REPORT APFPROVED BY:
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Johnson Count
Jummﬁ’—w Lead # 83__H
CATE OF REPQRT AFFICEAS OFFICKER'S AQENCY REPORAT CLARRIFICATION
2-22-84 - |Walker/Logan Higginsville

TITLE OF CASE (INCLUDE ALIABES)

William E. Prewitt

DETAILS [(REPUORT ALL FACTS IN LOGICAL 1EQUENCE)

On above date at about 1:40 p.m. I talked with a Mr. Henry of

the Farm'sBank of Holden. Mr. Henry said that the Prewitts did have a

Small Business Loan with them. Mr. Henry said that it was backed by

SBA in Kansas City, 1150 Grand Ave, 816-374-3416. The loan officer

is gene DeMoss. The loan officer at their bank is Jéck Wharton who

was not in at that time.

At 2:15 p.m. Officer Ken Logan and myself went to the farm's bank

of Holden and talked with Mr+ Henry and a Mr Smlth

They told us that in® October s, 1980 a Business loan for $55,000.00

was granted for 8 years, 3 mo, reﬁQWed Nov. 13, 1983 for $45,000.00

They hold the lst and 2nd mortgégéVQﬁ the business. Also at one time a

short term loan was taken. out for $20 000.00 when hail storm came through

so they could get some suppl es. The Prewitt's loan shows that they were

perpetually late during the time of 1980 and 1983. One note was over due

December 31, 1983 but paid up interest in Feb. 1984.

The Bank held a 2nd mortgage on the house with the Federal Land

Bank holding the first. When asked if a inventory of the lumber co was

ever done, Mr. Smith said he knew of none. The Prewitts owe around

$88,500 plus interest. Mr. Smith and Henry did not know of any insurance

policy that would cover the loan in case of death on either Mr. or Mrs.

Prewitt.

J. Walker

K. Logan

REPORT APPROVED BY:
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Interview with Patricia A. Prewitt

At the Holden Police Department, 02-18-84 4:10 p.m.
Hughes: Start from where what you guys did yesterday evening. Bring
me up all the way through early this morning.
Prewitt: OK, I don't know times. I wish I paid attention to times.
H: That's ok. Just tell me what you know, what you do remember. If
there's something you can't remember, just tell me. If you can't re-
member, that's fine too. We'll try to get as close as we can approx-
imately and if you can't do any better than that, that's fine. OK, so
don'y worry about it, so don't put pressure on yourself by digging and
trying to figure it out, so if you don't know just ggll me. OK,.

What did you do yesterday ev%nghgﬂ

I
You mean after work? S

i

We met Jerri and Paul,ﬂﬁﬁ} two f%ignds that

What's their last names?

P
H
P
H: Yes. i?m
P
H
P

Austin. We met them at_ ville. They live south of Kingsville.

We met them at the Coupt%ﬁf@gfl Beauty Shop which is owned by Margaret

“And that is where we always park the vehicles.

Maxwell, a friend of ou{
We met them there and wg]went to Pleasant Hill to a barbeque place. I
don't know the name of it. That man asked me before. But it's across
from Gerbes on 7 Highway.

H: Across from what?

P: Gerbes, its a grocery store. And a, we had ribs and just ate dinmer.

Then we went down the recad to the Stumble Inn, which is a real redneck
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dumb bar and we had a couple of beers and danced a couple of dances and
decided this was not our cup of tea. And I don"t know the times on
anything. And I called Sara my daughter from the Stumble Inn. I got
this feeling that just kinda rushed over me that the kids were in
trouble so I made a collect call from there. Called Sara.

H: About what time was that?

P: I don't know. Sara told me it was like a quarter to ten, something
like that.

H: But you don't remember?

P: No, I don't. When I quit college, I left my watch.

H: You live a lot longer if you don't wear a Wq;chﬁ

P I never paid attention to time?. I'm tgr;iﬁié; '%ut I called Sara
and she said everything was fiﬁé;;iAﬁd Bi;l%ééid you're being stupid.
So I just ignored that fgeiiﬁg,;i. &,

P: And we left and we Wéﬂttﬁgck to.ﬁéféafet’s and the two guys got in
our car and Jerri and I, Jerri'ssa gifl, Jerri and I got, well we

stayed in her car. And we wefit' to their place, which is south of

Kingsville. We played Aﬁa&h}éﬁd the guys played guitars and we sang

and we ate and I don'@?'ngwﬂif we left there at 1:30 or what. I don't

know. But anyway we wéht home. And I drove home and Bill slept in the
seat like always.

H: Had Bill had a couple drinks?

P: He had some beers, yeah.

H: Do you know how many he had to drink?

P: He wasn't drunk. He, Bill had, past tense isn't easy for me to do.

Bill had astigmatism and didn't drive well at night. I always drove at
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night. The headlights blinded him and it's a night blindness type thing.
Anyway he never liked to drive at night and I didn't care to be killed
on the highway, so I always drove at night. And drove home and we
pulled in and we had some ribs left over from the dinner which he put
out on the patio because I saw them later when I left and we went in

and I smelled burned popcorn so I went straight to the kitchen to see
how badly they'd messed up my dishes and Bill went upstairs to check

the kids and said everybody was fine, they're all asleep in their beds
except Matthew was asleep in our bed and Bill took him in andput him in
the top bunk with our other boy. Our oldest girl was spending the

night with a friend and I don't remember exactly but, by the time I got
in bed Bill was already asleep. P 7y
H: Do you know about how 1ong_aﬁ#éﬁ you ggﬁfﬁéme you got into bed?

P: It wasn't ten minutesf#WIGd;ﬁﬁit mégs:ér;ﬁﬁd much. We had to be
at work the next morning ;nQ;5150 I h;&“ﬁ ;olleyball tournament in
Odessa. And you need to rest when yo;”go play a volleyball tournament.
Much less when you have as mapy;children as I do you have to get up
anyway, so I didn't tarﬁﬁ“iéﬁ§f :I don't remember anything especially
at all. .. N

H: Did you go to bed éﬁd then go to sleep?

B Yeah.

H: Bill was asleep when you got there?

P. Yeah, well he seemed to be. He was breathing regular.

H You didn't talk to him when you got in bed?

P: Huh-uh.

H: What's the next thing you remember?
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P. I remember I thought I heard lightning. Well, we had some thunder
and lightning before and I thought I heard one real close. But I know
it wasn't, now.

H: What do you think it was?

P: It was a gunshot. And I think it was two of them. I know that or
something, I don't know. This is all real fuzzy.

H: 1 can understand that.

P: I don't know.

H: OK, tell me, you think what you thought then was the thunder that
woke you up?

P: Halfway. What woke me us was somebody pulled_mé@out of bed by the
hair. And it seemed like I played_Papk the_thgﬁ@é;;*;l don't know,

I wish I had this real clear for{?d?!t;Butﬁiﬁ&ﬁhfﬁ;

H: That's alright. TengmeG;hé-Bestfﬁbuﬁgéﬁ;

P: We have, I made a quiit?xgars agé?fﬁ%a;ﬁr bed. This is crazy
sounding, but our bedroom's on the soﬁﬁh and the sun faded the quilt
so I got room darkening shadegaiéatxsummer. So our bedroom's real dark.
The rest of the kids bedrbghéiéfe just like this. And in our bedroom
we keep real dark so ﬁhig;@;ﬁ; quilt I made wouldn't fade completely
out because it took meiéﬁo years to make it. And if there was any
light outside I don't know. All, I didn't see anything, it was just
black.

H: Tell me what happened, the next thing you remember after being pulled
out of bed? How did the guy have hold of you?

P: He had me by the hair. And I grabhed his hand cause he was hurting

my hair. And I don't know exactly which direction we were on the floor.
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T don't. That's all real fuzzy because I didn't touch the dresser or
the bed to know. I mean I can walk that house in pitch black. We've
lived there seven years. I know that house. But I don't know which
direction we were. But I'm trying to think. He had hold of my hair

but he didn't hold on to my hair the whole time. But he was on top

of me.

H: Where was that at?

P: On the floor.

H: How did you get on the floor?

P: I guess, it just seemed like he pulled me straight out of bed and
we went straight on the floor. But see what's weirégis 1 kept thinking
where is Bill, what's happened to Biil. And Ivﬁééﬁ it sounds crazy now
to know what we were doing, bq;fi_ﬁaéd‘t paﬁiné7that much attention to
what I was doing. But I gﬁGWﬁhg"Héd_sométhing sharp at my throat and
he said he was going to siigpﬁy throét'if I didn't cooperate.

H: Do you know exactly what he said? 1 mean the words that he used.
P: He said, '"Lay still or I'IL“$li£ your throat."

H: And that's when you-wefézqn'the floor?

P: un-huh. »

H: OK, where was he then?

P: He was on top of me. And his face was real close to mine. And he did
it in kind of a hoarse whisper.Il meanhe didn't say it loud. It seemed loud
but it wasn't. Anyway I really wasn't listening to him. I was thinking
that that wasn't lightning that I heard. That Bill has been hurt or he
would be there. And I kept thinking, how bad is Bill hurt. Bill and I
have been partners for years. We were 19 when we got married. We

worked so hard together. We weren't just married, we were partners.
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And I kept ithinking that I didn't care if the man slit my throat to tell
you the truth because evidently Bill was hurt really bad. And I started
crying because I remember tears were going in my ears. Which T hada't

done since I was a teenager, laid in bed and ecried about stupid things.

And this guy smelled like cigaveties and not motor oil but somecthing like
that. And he said, "I hate it when they cry, I hate it when they cry.
Don't cry or I'll slit your throat." And I couldn't stop crying for a long
time and I thought he's going to kill me and then he's going to hurt my
babies. And I tried with all my heart to stop crying and I couldn't, I
kept thinking Bill was gone and I knew he was that that part of me was
gone.

H: Did you get a look at the guy at all? Could ngigee at all what he
looked like? You say he was layinghgiose tU«yQU£ ;Di&:hE have any facial
hair? Could you tell? '._ N\

P: Not a beard but whiskeps¥ ?Liké if ﬁoﬁ;sha@ed in the morning and not

in the evening. | y ™
fi: Did he have his face up agaiqst yoﬁrs? Which way was your head

facing? Like you were laying.iﬁ.bed, the opposite way, crossways?

P: I don't know. I neveﬁﬁfiﬁgﬁought I was laying so that Bill was over

“ggéf way toward Bill.

4 = Sl
there while I was lookin

H: You were on Bill's side of the bed then you are saying?

P: No, we were on my side of the bed on the floor between the dresser

and the bed. But I'm not sure. I know it's dumb not to know. But I'm
not sure which way we were. There's not that much room between the dresser
and the bed., It had to be this way or that way.

H: So you really can't remember which way you were laying. Do you

remember anythning at all about what the guy was wearing?



P: TInaudible. The other officer asked me that.

H: Could you teli how big he was?

P: T know he wasn't big. And he wasn't as small as my husband. He
wasn't big like my brother.

H: How big is your brother?

P: 6'4 and 250 lbs. My husband was 5'7, 130 pounds. He was somewhere
in the middle there. I don't know. Wot that big, I don't know.

H: Now when you were laying on the floor. I mean did you have a hold
of him or did he have a hold of you or could you feel any part of him?
P: He was laying the length of me. And when he said he'd slit my
throat I believed him. Cause it felt like somethiqgfﬁhat would do the
i Uk

H: Up against your throat?

P: uh-huh.
#

H: Could you tell anything@gﬁ;ht thghﬁw%fhéé he had on by feeling?
Could you tell anything about the:kpife?? Did it feel like a regular
sharp knife or a serated knife?r-h -

RSP
P: I don't know. I have patimg©knives. I have a place there from peeling

=

potatoes. I wish I wasﬁbaﬁgéf at this.

H: TIt's ok. How long dé;you think the guy was on top of you?

P: A year. I don't know.

H: Did he ever take off any .of your clotnes? What did he take off?
F: Pajama bottoms and my panties.

H: What did he do with them.

P: They were nexi to my night table when it was all over so evidently

inaudible Somehow this is all going to come to me, I know.



H: Did he pull those off before he laid on top of you?

P: No, first he laid on top of me and told me to be still or he'd
slit my throat. And I, I was thinking about Bill and then I realized
he was taking those off and I really didn't care. All I could think
about was Bill, that he was gone.

H: How long did he lay on top of you? Do you have any idea? What
did he do after he laid on top of you? He pulled your pajama bottoms
and your panties off and then what did he do?

P: Then he fumbled with like his belt and things like that. 1
couldn't even hear him good for my heart beating in my ears.

H: So what did he do? Did he ever get his pantgégndone, could
you tell? &

P: I don't know. He didn't raﬁé.me II kngﬁftﬁat.

H: Did he ever attempt penetratlon?__{   : |

P: I don't think so. He kept telllng me not to fight, And I, he
seemed more concerned that I waqwc{y;ng than anything else. That

made him very angry. And if I”héd any sense I would have stopped

but I couldn't. In my mlnd I know this is stupid because you'd

think your mind would bf“rlght there with you but my mind was with
Bill. I can see Bill right now and I want him back,

H: What happened, did he, I mean what did he do after he laid on

top of you?

P: He just kept telling me not to cry, not to cry. He got real mad
that I was. I don't know how long it was or anything, but all of a
sudden he, what did he say, something like fuck this or something like
that and got up and I, he left the room and I know that but I wasn't

aware of him leaving. But as soon as he got off, this isso stupid but
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I didn't care if he was still in there or not, I wanted to get over to
Bill to see what was wrong.

H: Did you notice him going out the door? What happened after he was
gone? After he got up off of you?

P: I got up immediately.

H: Let's back up for just a second. Did he hold the knife at your
throat at the same place the whole time? Do you know which hand he
held the knife in?

P: Right one. Part of the time he was holding my hair with his left
one and he was real nervous. He was really mad and shaky and I knew

I was making him madder which you're not supposedﬁp&ado, I know, but

I didn't seem to know what to do to make him npﬁfﬁéd:;

H: How was he holding the knifq:'jﬁ5$ he hbiﬁingqit so the handle was
straight forward or was heholdlngj_L 50+ ._,ﬁ_:h:c-;.-.'h.éndle was, you know,
upraised or up against yoﬁ; ;ﬁrﬁath?ifﬁﬁwérd?

P: I wouldn't swear but it seemgd toﬂﬁe like if you were holding

it down,

.{.r n

H: Up against your tthﬁtﬁligeffhat. Now he's gone, he left. What

did you do then. i;_iui

p:Got up immediately. Eﬁénf over to Bill.

H: Did you climb over the bed to Bill?

P: Over my side and Bill was laying like he does facing his chest of

drawers. That's his favorite side and his shoulder was uncovered. And

he was breathing kind of ragged, kind of rattley like somebody like a
kitty of some kind of thing, but he was breathing but he wouldn't wake up and

I shook his shoulder and he wouldn'"t wake up. Now I couldn't see, I

just knew that's the way his shoulder looked. T seen him in bed many
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times and I knew what he looked like. And he wouldn't wake up. 1

went straight across the hall to the boys' room, Matt and Morgan my

two sons, I went straight over there and found them in the top bunk

and they were fine. It was real dark out. They were sleeping, breathing
fine, So I went down, what's funny is I could have met that man in

the hall and I wouldn't have cared. I was on my way to the kids'

rooms and I went down to Sara's room.

H: Which room is hers?

P: Southeast pink bedroom with double bed. Went in there. She was right in
the middle of the bed sleeping soundly. Then I ran into Carrie's room

and she was laying there uncovered, like alwaysayf-{

H: Which room is hers? " ) K ¢
P: The closet. She and Saraﬁhﬁﬂua’tﬂigggﬁnd tﬁen she moved into the

closet. Now the other baﬂioo@“ﬁpstaixéngéﬁe wasn't there. I never

went in there.
H: Where was Jane at?

P: She was at the Stowes. Tﬁéyﬁiive over that way.

H: Spending the nigh;?fffﬁ“-V

P: BSpending the nighthﬁffh:a girlfriend. I went back into our bedroom

e

and I went around to Biil's side between the sewing machine and the bed
and Bill was laying just like he was and it seemed like he was still
taking a breath but he wouldn't wake up. I knew it was really bad.
And I, oh I forgot, I tried all the lights as I went in the kids' rooms,
and the digital clock on my night table wouldn't work and the phone
on the sewing machine wouldn't work, one of these little cheepie K-Mart

things. That wouldn't work. So I went downstairs around and out the
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the family room which was a garage made into a familiy room, out the

front door, out to the blue pickup cause I knew there was a flashlight
there, Went out there and got the flashlight. It was on the dash.

Came back in and it was the most pitiful flashlight you ever saw. It

was a little amber glow. Went upstairs, went into our bedroom and T

shined it on Bill and there was blood down the mattress and on down the
dust ruffle and I knew this was really bad. So I went down the hall to
Sara's room and shook her and said "'Sara, I want you to get up and put on
some pants. We have a fire.' It was the only thing I could think of. I
don't know why. I said we have a fire and she got up and she started crying

a little bit. TI said, "Don't ery. I need your herpwﬁo get the babies out."

And so she put on a pair of sweet pantb and we . we t 'into Carrie's closet
and her nightgown was on the rloor and before she even knew what happened,

we slipped it over her heagraanplckeq@C&;r;g=up and grabbed my two girls

and went down the hall and we=went iﬁﬁqﬂtﬁe boys room and they were in
the top bunk. It seemed like an gbérnity before we could get them dressed

and get them awake. The girls; woke up like that but the boys

H: Had you woke up any of, t(ejklds the first time you went to their room?
P: No, I felt them Duté-hey re used to that. I go in their rooms and
check them. I have sincéfthey were born, cover em up and all that crap.

H: Go on,

P: Gout the boys dressed. Went down the stairs, turned the corner, grabbed,
there's a coat rack there, grabbed a few coats.

H: At the bottom of the steps?

P: At the bottom of the steps. Went on around through the kitchen. And
the kids kept saying, "Where's daddy? Where's daddy?" And I said it's

okay, but we've got to get out. I really felt bad about lieing to them like
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that, but we got to the family room and got shoes. I don't know why it
seemed important to get shoes on. GoL shoes on everybody and I took
them out and it was blowing and raining. Put them in the car and

said lock the doors, I1'll be right back. And Sara was saying, Sara is
12% and she's not stupid. You don't lock the doors when you're in

the car for a fire and you don't leave your daddy in there. She said
"Where's daddy?" I said "I'm going to go get him or check on him,

I don't know." And I went back in and went upstairs and shined it

on Bill again. I don't know if I could have picked him or got him out.
I didn't think I could. And I didn't think he was still with me. I

had this feeling of loss like he was already gones: f@nd it seemed like

I needed to get my babies away from there 'w }atis what Bill would

have wanted me to do. So I left h1m Lhere and tan back downstairs

and my legs were startlng “to get veak by then I was doing real good

until then. Went downstalrs and put;_n “the only thing I could find,
a pair of high top volleyball tennls shoes. Went out, got in the car,

started the car, which it started a rash of things we have to do with

the starter and I wasn't up'to ‘that. Thank God it started. And I

backed out and the kids saldl”Where are we going?" I didn't have the
slightest idea. Thlngsrwere starting to get black around the edges

so I rolled down the window and everybody said "I'm freezing. I'm
freezing." I didn't care, I froze them out. And we went towards town
and we just drove until I saw a light in Gustin's window and I pulled
that sucker in there and I was doing real good until I got up to the

door and started beating on the door. And when I saw Cliff I wasn't

even coherent. Could I have done something for Bill?
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H: I don't think there's anything you could have done. Don't worry
about it, ok?

P;: I do. I didn't know what to do. It looked really serious. It
looked like a lot of blood. He didn't feel right. I'm sorry.

H: Let's get you something to drink.

P I got water.

H: You need to use the restroom or anything?

P I'm ok.

H: Patty, why don't you get up and stretch your legs. I need to

talk to these gentlemen anyway if it's ok with you. We'll stop a

few minutes and then we'll continue on, ok? =

P: Fine.

Period of time on tape with pyeiioﬁs régopgiﬁgslor radio traffic.

Long period of silence un@ii éﬁd?of s;ﬂé;*

H: One thing I need to aéﬁ1§;u abéﬁt{;ﬁﬁe guns, the two .22 rifles.
They were where? |

P: I thought they were in'ggifﬁlbset.

H: Ok, when was the %ggfiﬁi@é.you saw them?

P: Sometime last sumﬁé;fﬁﬁa that's the last time that I've seen them.
In fact, last week, we ﬁad a stray dog come up and it was a mean stray
dog and I looked in the closet and I didn't see them and that was in the
morning and I didn't go to work right off the bat, got to work about
8:30 and I asked Bill and Bill goes "They're in the closet and I hid
them so that the kids wouldn't find them." And I said that's fine, I just
wondered. And that's all that was said.

H: Did you ask him where he had hidden them at?

P: No.
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H: Have you seen them since then? They were both .22 rifles, right?

s

One was a repeater and one was just a single shot, a squirrel type.
H: What kind was the repeater?

P: I don't know.

H: Do you know where he got them at or how long ago?

P: The repeater, he used to work at McKee Lumber in Lee's Summit,

and he traded somebody something for that, Cause when we lived in

the old house, we had rats in the chicken house and I used to sit on
the deck and plug those suckers with t he repeater. And when we moved
here, I worked and didn't have time to sit around gnd kill rats. And
I haven't paid any attention to it since. \

H: How about the other one? |

P: I don't know, is it rightﬁga ﬁbt:knowﬁyﬁut;own property? I don't
know if it came with theﬁéﬁmﬁiﬁé équ%ﬁméﬁé} ;hen we got married he had
camping equipment. I do;ftﬁﬁnow fﬁgigﬁéame with his dowery or a
maybe Daddy knows. I don't. “ |

H: When was the last time yéﬁﬁéﬁseen the gun?

P: I'm not sure. YT

nid ie?

H: Why did he say held

P: Because once we ca&é home from work and Bill found one of them on

our bed. They were under our bed at that time, and they had been for
years, But our oldest boy got to the age that he paid attention and it was
sitting on the bed. And nothing had been donme, but it scared Bill and
the kids get home ahead of us. And so he said he hid them and I never
asked where because

H: 8So he hid both of them?

P: Uh-huh.

H: And you never saw them since then?
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I might have.

Did you see them that day one was out on the bed?
Huh-huh

That was which one?

I don't know. I just walked through and Bill goes look what I

ound on the bed and I go ought-oh and he said I'm going to hide it

and have a talk with the kids. Which he did all of that while I

fixed supper. So I wasn't really

H:
B3
it out for something

H:

P
H:
P

Do you know what the kids said about the gun?

I don't know. I don't know why, unless Matt said he just pulled

How old is Matt? a,;y ¢ «f
Matt is ten now. But theg_éiﬁﬁ't“knowﬁﬁﬁefé the shells were.
Where were the shellafﬁéﬁigﬁt?' |

I think Bill had some ‘in‘one dfaﬁigjéthe chest of drawers is his

and the dresser is mine. Somewhere in there. But I always kept some

in my jewelry box.

P

silence

How many did he keéﬁ in his drawer?
22 shorts or longs, I don't know.
Were either of the guns loaded?

They weren't supposed to ever be. I kept some in my jewelry box

in case something happened, then I wouldn't have to go through his

whole dresser.

H:

How long ago did you put the .22 shells in the jewelry box?
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P: I have had .22 shells in my jewelry box for fifteen years.

H: OK. When you said before the gun that was found on the bed, it had
been pulled from under the bed. And Bill took them both and hid
them someplace.

P: uh-huh

H: He didn't tell you where he'd hid them?

P: In my closet, I'd .assumed. I really never. My closet is a mess
and I really never had a reason to care where they were.

H: Did you ever see them after he hid them?

P: I was thinking they were behind the old walnut dresser. It was
my great-grandmother's. I was thinking they werghﬁghind there. It
seems like I saw a barrel once or something. HM;fpé:i saw the stock
when I vacuumed, I don't know.intydﬁdn'tﬁééeﬁyﬁery important where
the damn things were. I_meaﬁitﬁé}zweré~gﬁg§ érom the kids.

H: One of the guns is m%ggiﬁg. \

Not in the closet? Which o@g?

The one that's in there ;siégbﬁit action single shot.

0ld squirrel type.

W,
T

Would he have lent=i qu}anybody?

Not that I know of. WNot that he said anything to me about.

= W =Z= YN =

Did you hear any cars last night or early this morning? Did you
hear the guy come in or go out? Do you have.any idea which way he
came in or went out? Do you know if the doors were locked?

P: Bill checked that.

H: Any of the doors, do you know if any of the doors were locked?
P: Front door, in the winter time, we don't use that door and it's

chained and locked.
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H: The one in front of the stairs?

P: Uh-huh. It doesn't catch good.

H: What door do you normally use?

P. Tamily room, what used to be the garage. That door because it's
got the tile there and this weather and everybody muds in there and
the other door you have to push real hard to get it to catch. And we
leave for work before the kids catch the bus and it's not too much of
a thrill to come home after work and find out that the door has been
open all day long. We didn't used to lock at all. We started that
recently.

H: You really don't, you never saw the guns after Blll hid them

except the time when you were vacuumlng you, maybe daw them?

How long had it beenﬁéin;gj§oﬁ shé?faﬁy of the guns?
Gosh, summer. \

This past summer, is that pﬁé;laéﬁ time you shot any gun?
Uh-huh. :

Never shot any gunsgfﬁ_ﬁ?tﬁeen that time?

No.
How about Bill, whén was the last time he shot a gun?
As far as I know, not since summer,

Does he hunt?

No.

Anybody you guys had any problems with lately?

*d;*d?*ﬂ:d“ﬂ:d"dﬁ*ﬂ:ﬁ"d

No, we are getting hard core on our collections. We have a lot

of people who owe us money and this winter has not been good to us
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and so I put a lien on a place and put some people up for a collection
agency and stuff that we've never done before. But that's all I can
think of.

H: Ok. Have you had any harassing phone calls from anybody?

Now and then I get an obscene phone call but it's just harmless.

How long ago?

h m g

A couple of weeks.
That was the last one?
Uh-huh.

Was that the first one in a long time or had you been getting them?

oo om o om

I'm trying to think. I asked the phone compaggﬂgnce because I

was getting a real rash of them. And my oldeqpféi#ifeounds kind of
like me on the telephone. I meaﬁ'@ﬁ*? ongﬁfﬁ%ﬁg fo pick it up and

and say hello and then hayemtﬁéﬁ?séy soﬁefhiﬁg.and then hang up. But
when your daughter who ig;tégié.almpéf fﬁnﬁy because Janie answered
once and she listened and she gq?§ I fhink it's for you, mama.

H: It was a couple of weeks qggff'ﬁgé}i you got the last one? What did
the caller say? &/

P: Do I have to say thg??ixi

H: I tell you what, I;;é.ﬁeen in this business a long time and I don't
think anybody can say anything that will embarrass me.

P: Well, it will embarrass me.

H: Tell me. The only reason why it should embarrass you is if it
would embarrass me and it won't embarrass me. I've talked to a
thousand people

P: You're not convincing me.

H: 1I've talked to a thousant people who've gotten obscene phone calls

before and I doubt that anything you say will shock me.
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P: No, but it doesn't do well for me.

H: 1If you don't want to tell me, you don't have to tell me but I
wish that you would. Maybe I could get something on the person that
was making the call.

P: Can I wright it down? I know this is silly but

Mama raised me silly. Wait, I can't write that down either. Wait,
give me a second and I can blurt it out., I know I can. You're going
to think I'm the craziest woman you ever met in your whole life and

I am. I was always crazy but now I'm even crazier. What ever little
bit of sanity I had is quickly leaving. Oh god, I've even got
Jerri's shoes on and they're huge. Stupid stuff llke I want to eat
your pussy. Stupid dumb stuff llke that dlﬁT;ﬁ“;

H: Anything else? ' H :

P: I don't know. That' s all you re gettlng

H: OK, see that wasn't s6n bad wasE;L.

No.

Did you have a pf Ter” incident not too long ago?
Uh-huh.

How long ago was that?

b o o=m N &R N @ "

It would have been in September because my father got his eye put
out at work.

H: Do you know when in September?

P: Late September.

H: Can you tell me what happened. Was it at night?
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P: No, it was during the day. We talked to someone about it because
my dad got his eye put out and my mother was a basket case so 1 went
to the city. Well, I picked Mama up and we went to Baptist Memorial.
When I picked Mama up, the phone rang and it was Sara, my second
daughter, and she was home sick that day. And there wasn't anything

I could do, she was sick but I had to go take care of Dad. And Sara
is twelve, she could manage ok. And she's got the phone and can
always call. She had called the lumber yard evidently and Bill wasn't
there. He was on delivery. So she called my mother's house and she
said that Willie had been in the house and she was real upset and I

said did he see you and I didn't know what to sa ““@And she said, no,

he didn't. So she explained thaL he Just came ln, She'd hid under
my bed. And so I said I'll take care of 1t, don t worry. So I called

down to the lumber yard and Jerrl 'my_glrlfrlend works for us part

time. She a, I said Jerrl go geL Saﬁa.“the neighbor boy has been in
the house and I want her got. Sn Jerrl came out, got Sara, and brought

her home. That was all. Except Bill and I discussed it and we said

what if something happened'

and we hadn't done anything and someone was

hurt. Not just a membe of.our family but someone else. You always

hear these things. Pedﬁle go yeah I always knew he was weird and they

never said anything. So we felt like it was out duty to say something.

So I said something to Keith Sturgis and he said he would bring a patrol-

man out and I said I'm not pressing charges or anything. I just want

it known. So he came out and talked to Sara.

H: Who was with him, do you remember? Was it just him by himself?
Keith Sturgis and an officer, And I couldn't tell you his name.

P
H: What did he look like? Do you remember?
P

Probably my age. Just nice normal looking. Not a kid like you, but
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just a nice person. I don't know.

H: OK, who is this guy Willie?

P: Neighbor boy.

H: What is his last name?

P: Wyrick.

H: How does he spell that?

P: Wyrick.

H: How old is he?

P: 19, 20, 21, I don't know. Out of school.

H: What does he look like?

P: Big, blond, muscular.

H: Did Sara say what he was doing in the house?

P: She said that he pulled up tolthe door knocked on the door.

She had run downstairs. There Iwe have a 11ttle half bath downstairs.
She was looking out of that WlndOW'and she said he knocked on the door
and he knocked on the door. And'then he came in. Sara ran upstairs,

*:I/wasn t there and that seemed to be

ran in and jumped in my bed #
security. She Jumped 1n my bed And she said, Willie, I don't know

the time span, but she said hgﬁcame upstairs, and I may be getting this all wrong.
But I think he veered 6ff toward Janie's and her room and she rolled
under my bed and she said he never saw her. And he came in my room, and
turned on the light cause we have room darkening shades, turmed on the
light and she doesn't know what he did but he was in there awhile and
then he left and that's when she called. 8o that's what we told the
officer. And he went over and talked to Willie.And Mr. Wyrick called
me and he said when was this supposed to be. And I told him what time

of day and what day. He said that I just want to make sure that you're



22
not trying to pin something on my boy when he was with me. Well, I
said this was when it was and it was Willie. Lloyd, don't try to get
him out of this one. So Lloyd got inaudible.And we had two coaches
from high school, one is a good friend of ours and the other one was a
tag along. They came out and we started eating supper. And the phone
rang and it was Willie., And he has this whiney voice and it drives
me insane. '"Mrs. Prewitt, I wasn't in your house. We got some dogs
lost and I knocked on your door and there wasn't anybody there." Well,
I said "Willie, the whole, the phone is in the hall by the kitchen
and everybody sat atthe kitchen table and the place got quiet listening.
And T said, Willie, you were in our home and I dqg?p want you to ever
do it again. That's all I'm asking’, ”Mrs.:P;eﬁitE:fI wouldn't
ever go in your home, I wasn't in yéﬁr homé?“ :Aﬁﬁ I don't know what
all was said but I was sofmaiféﬁ.ﬁim andéi C6ﬁ1dn‘t say that Sara
saw him because I was affaigihe wou;dftéke revenge on her. Any my
babies are very important'eo mefh&Andiéo I said something like Willie,
you son of a bitch, I was in{;ﬁézhéﬁse. And T know you were in the
house cause I was there;jkgéégé’l figured he'd never know that I
was in Lee's Summit agwﬁﬁﬁgﬁzime. And he got real quiet with listening,

his folks were listening andl¢hi§ whole thing was for his folks and I said I know

your folks are listening and there's not a damn thing you can say.
But don't come back. So that was about the end of.
H: Have you had any trouble with him before or after that?
P: Oh, since then I haven't seen the man at all.
H: You don't think he was the one that was in your bedroom?
E: No, he's too big, too big. He's crazy, before that he followed my

daughters around and would come over to the house and want to help
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me out and whenever he showed up you wished you had more clothes on
than you had. I can't explain it but he'd come in the summertime
and if you were dressed for gardening you always wished you had a
shirt out there or something to,I don't know.

H: If you don't mind, let me ask you a few questions you're probably not
going to like answering but I need to ask them.

P: You've already done this. You've been doing that all long.

H: No, these really get good. Do you think you're up to it?

P: Yeah. Until now, I'm fine. Very good, good.

H: Was there any chance of separation between you?

P: No .

H: Had you talked of separationﬁ:; _

P: No

H: Had you ever talked qﬁkéé%aéétiqngf{“w

P: No, we argued. Last.gﬁgﬁé we é%gﬁ;&“too and I wish we hadn't
H: When did you argue? A

P: Just a little arguement.ﬂ:i}wénted to dance this dance and he

hated that song.

H: Was that when youﬁﬁéfeﬁéf the Stumble Inn?
P: Uh-huh. I said if ﬁell, we're not going to dance we might as well
leave so we did. I pounted though and I wish I hadn't.

Did you pout all the way home?

No. I don't pout long.

In about two minutes.

H:

P

H: When did you get over it?

P

H Did you have any arguements later on before you went to bed?
B

We never argue. I know that sounds unreal. Well, we argue but
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it's very simple. I tell him how I feel, and he tells me how he
feels. And then one of us wins. It always works out. I don't know. You

don't know Bill.

H: I don't know either one of you. That's why I have to ask these
questions. How were you financially?

P: We're terrible. Not, we're, we were pulling ourselves out. This
has been a bad winter and we've had some bad collections, some bad
debts. But

H: That people owed you?

P: Yeah. If we had what was owed us we'd be fine. We're having

trouble with some deadbeats and I've been puttingfghem up for

collection and I learned how to file liens. | . ,LBill was too

mles. He -dudn’s like To eres égkﬁaﬁ&bOdffricﬂn I get one of those
{

H: I'm sorry, I would ﬁaygﬂbffengggéafiiér but I didn't know you
smoked. .

P: T don't. I mean I quit.jgﬁﬁghell, I quit. It's doing no good.

H: How long ago did you/quit?

m

P: 1It's been a week? mBhlfphated for me to smoke,.

H: Bill smoke?

P: No, mever. I have all the vices in the family, bad temper,
H: How often did you guys drink?

P: Not much in these are there?

H: That's alright, you're just getting started back. How much

did you guys drink?
P: We had a pitcher that Paul, and Bill, and I shared, which means I had

one glass with the barbeque. I had a Bud at the Stumble Inn and
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Bill had a Bud at the Stumble Inn and he and Paul had maybe two at
home. Jerri and I got into hot tea by the time we got home. To try
to stay awake. When I quit smoking I got really sleepy in the evenings.
H: How often did you guys drink? On a regular basis?
P: Saturday night, dancing. Sometimes Bill would have a beer in
the evenings. I don't even like beer. Last night with the barbeque
it tasted okay.
Bill didn't drink excessively?

No.

H
P
H: Either of you on any prescribed medication?
P Inaudible

H

Did either of you use any narcptlcs?

P: I am on the drug task forcefat the hlgh school In fact, we were

at the Lamplighter, I dun s know a month .0or so ago and this guy in town

that we've met once before and I shouldn t be saying this, I'm getting

him in trouble, he came over aqgfaﬁked him if he had any papers. Now

to me dogs have papers, good (hotses have papers, and I said what kind of

papers do you want, He%ﬁ“ a?ing papers, man, papers. That shows
you how dumb I am, I-lj anfaﬁd then when we realized, Jerri and I
excused ourselves and went to the bathroom and Bill and Paul excused
themselves and when we came back he wasn't at the table, I don't know,
when I was in school they didn't have that kind of stuff.

H: How about 1life insurance. Was Bill insured?

P: I'm not sure. If I ever made the payment in time. (laugh)

We have been consistently late.

H: Who did you have insurance with?

P: Modern American. Modern American is all I can think of.
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H: Who is your agent?

s

Doc Ailer

H: Where's he at?

P I just make those payments. I haven't seen him since he sold

us the policy.

H: Where was he out of, do you know?

P: My dad has a policy with him. We never had life insurance before
we bought the lumber yard. When you have a debt, the bank appreciates
and that's what the life insurance policy was to cover the debt.

But it was also an accumulator. It costs us something like $120

a month, And that was our retirement.

H: How much was the face value of bhe policy%i¥?m
P: T don't even have a copy of the pollcy -ﬁé had a guy come out
once. They called and Wanted ta come out and sell us insurance and
all this stuff and he sald.he could do Us a better deal. We took our
policy which Bill got it out of the flle cabinet and I didn't even

know where it was. I hate to/ be ‘one of those wives who don't even

know inaudible. Anyway he gave'lL to this guy. I could come up
with his name but Jané’ ”goes to school with his son but right now I
don't know. I'm terrlbie with names. Terrible with everything. He
took the policy to see if he could do us a better deal and we haven't
seen him since. Or our copy of the policy.

How long ago was that?

silence

That was just the one policy right?

H

P

H

P: Uh-huh.
H: Did you have mortgage insurance on the house?
P

Huh-uh.
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H; Did you put down 25% on the house when you bought it?
P: un-huh. We don't owe that much on the farm Federal Land bank
inaudible. What do you need to know this for?
H: inaudible
P: I wish I knew all these answers. I should have done my homework
this afternoon.
H: That's ok.
P: I don't know if Bill's insured to tell you the truth. Cause
is murder of, I always assumed that if something happened it would

be car wreck type stuff. And I think that's covered. T don't know.

tH: Well, tell you what inaudible. I don't know.;ap, I don't know

Bill or your family. I want to get whatever gviﬁgncé there is. That's

the only way I can conduct an inﬁééﬁiéatiop gi*realize the questions

are uncomfortable. So we can'clear evérything up as soon as possible,
1 ’I'\w_ : e A 9

ok? A\

P: Things I should know anyway. '

il

H: Any silent partners, any gnvéstors? Any family investors, any

personal family loans? ﬁfhfr.
P: Bill's dad loaned‘ﬁh‘é?dfboo when we bought the lumber yard.

H: Do you still owe him?

P: iYeah. That was kind of between Bill and his dad. I don't really
know. Bill handled all the bank payments and things like that. I
did the dailys, I did the sales tax, I ordered in hardware. T was
just a gopher,

H: Any major problems in the last few years you were married?

P: Too busy. Bill, we got married when we were in college. I quit
college, Bill finished. He taught school for a record six months,

hated it, he was so miserable. I said I'd rather have you pump gas,
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See, his father is a teacher and you want to please your father.
So he worked at McKee Lumber in Lee's Summit. He grew up next to
McKee. He worked there, he unloaded box cars when he was old enough
to do something. He worked there all through college. He worked
for McKee's whenever he could get the hours in, fixing windows and
stuff. They were so dear to us. They let him work when he could,
and when he quit teaching school he went back to McKee's.

H: Where did he teach school at?

P: Kearney, Missouri. He was a shop teacher and driver's ed. And
he went back to McKee's and he worked there and my father gave us
three acres and a basement house. It is nOW'thgfﬁfge and Grey

fthé land, you know,

Park in Jackson County, Lone Jack;a ¢hey cqndgﬁ'_%

. house was substandard

to make the park. And becausgﬁﬁhéﬁbﬁ%emgp
housing they could at.th%ﬁ&tgmgé.ﬁéd_é}&é§L that we lucked out and we
got 20 grand to build a WBust. Aﬂﬂﬂﬁéﬂébrked it through McKee's

that we built it. McKee was tbgﬁqgntfactor so instead of having a

our years span we built a real nice

20 thousand cracker box over(:
place. A ¢

H: That the one you'rejkiving in now?

P: No, that is up on ﬁhsly Road south of.Lake Lotowana. But we built

a real nice place. And had two more babies. We had two when we started
and we had two more babies. Bill worked at McGee's and I worked on

the house during the day. That was my job. One afternocon Bill was
looking at horses for me in the want ads and there was a lumber yard

for sale. And we just joked and said we ought to buy it. And the

next week it was in the ad again and Bill mentioned it again and I said
would you be interested inm your own lumberyard. Because there was

no advancement. McKee's is a family yard. And we weren't family.
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And, a, Bill was kind of unsatisfied. And I said if you want to
buy the yard, I think, we had five acres and the house, which was
worth about $70 thousand at that time. I said I think we can swing it Bill, if
you really want it. We can do it and I'll help you and we'll do it.
So we did it. I don't know how we did it. But we, it was pretty
near empty. That's how we bought it. There was no stock, inventory.
With help from his father and with the collateral from our farm and
with a little spunk or whatever, we did it. I've always said if
you want it you can do it and Bill wanted it. So we did it. We bought

the yard in November of 76. I was pregnant. Had Morgan in June of

77 and bought this farm in October of 77. We drovesit till we found
it. When you have five children;-iﬁﬁs not=§ﬂ£ﬁﬁtd-find a house.

Long discussion about buyingﬁ;&éﬁ@gusékk_ﬁ“*

H: How bad was business? .
i i

P: Better, we were doingmféﬁte: ever.. year.
H: Had you thought about sellifig?.

P: No, in fact we'd just taﬂké@“ﬁbout it this week. That we made

Ko,

the bank payment on theiiﬁhkér yard. Bill went over and talked to the

land bank Wednesday bég, ge we were late on that and they were real
nice and gave us an exﬁgnsion. The payment's like 2800 which isn't
that bad. I had that much money to come in and the suppliers that I was
behind in. We were jumpers, we were going to be ok, especially when
the weather broke and things got going. Winter is always a kill.

I'm a worrier. So is Bill. And we have all these kids. We were going
to make it. We were doing ok.

H: You guys have alot of friends?

P: 1T didn't know how many until today.

H: inaudible
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P: We have lots of friends in this town. We've been here seven
years. I'm president of the Champer of Commerce which means nothing.
H: inaudible

P: We have lots of friends. We're in a volleyball league, school
stuff., When you have five kids you know a lot of people. I know
everybody in town, the good, the bad, the ugly.

H: Ready for me to get the real tough questions out of the way. Be
honest with me, especially on this next question. When we conduct

an investigation like this we start off by eliminating family and
friends. Because stastically, 75% of murders are committed by family

or friends. So we have to eliminate those people First. Do you

understand that? iff“ﬁ
P: Not really. ; 3 ]
H: It's diffieult, I re@iiéé?fﬁat apg;ﬁféﬁ'your position I don't

blame you for being a 1i£§i€$bi§ ﬁﬁééfngout that, But~it"s something

I need to do, ok? Can you undef;tand that? Let me ask a few questions

“Way. These are things I have to ask

and we can get them out of th

or I wouldn't be asking{%ﬁﬁmﬁ Do you know of any time that Bill ever

had a girlfriend?

P: (shook head no)

H: Any time you had a boyfriend?

P (shook head no)

H See, got those over with now, quick.

P: I wish you knew Bill

H: Pat, that's the problem, I don't know either one of you. Let me
tell you something. It's easier for me to do it this way than to go

around to your relatives and your friends or maybe people that just
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know you. In téday's day and age those things many times are the
facts of life, My feeling about this is I come out directly with it
and ask the questions and get them out of the way. Also, you haven't
fired a gun since last summer, right?

P: Warm weather, that's all I know.

H: Been over a couple of weeks ago, at least, right? What I want to do
is a nitrate test, ok? It's simple and painless. What it is I take
swabs from your hands, ok? What the nitrate test will tell us is if
you fired a gun recently. Depending on how many times you've washed
your hands since then. Gunpower his nitrates in"itﬁ Whenever you
fire a gun that's got a breech like .22 rifles @Q;féﬁgre will be blow

back from the gunpowder after the shell goeS'd&f that will get on your

hand and up your wrist. Whatﬁtﬁi“ﬁdoés@fgfﬁméfinaudible

Let me ask you, did you &iii hiimm? “1ét ‘me explain this to you.
I do it in every case. If?“fistenaﬁoimef if my wife was found, I

would expect the cops to ask. Lfﬁrgbably wouldn't like it, it would

probably upset me, but thatfér @E"way it is. Because before it makes it

easier for us to start_éif g%th to get the job done.
P: inaudible =
H: It has to be done i% it's ok with you.

P: Oh yeah, I'm sorry.

H: That's alright. I don't want Lo shake you up more than you are but
it appears that whoever shot your husband leaned over you to do it, How
light a sleeper are you?

P: I'm a heavy sleeper.
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How old is your wyoungest child?

6

Past the infant stage when they cry all night?
Yeah

inaudible over rattling

32



Interview with Patricia A. Prewitt
At the Holden Police Department, 02-18-84 4:10 p.m.

Hughes: Start from where what you guys did yesterday evening. Bring
me up all the way through early this morning.

Prewitt: OK, I don't know too much, I wish I paid attention to times.

H: That's ok. Just tell them what you know, what you do remember.
If there's something you can't remember, just tell me. If you can't
remember, that's fine. If you can't remember a time, that's fine too.
We'll trv to get as close as we can approximately and if you can't do
any better than that, that's fine. OK, so don't worry about it, so
don't put pressure on yourself, by digging and trying to figure it out
so 1f you don't know just tell me. ok

P: ok
H: What did vou do yesterday evening?
P: You mean after work?

ves

&

o

We met Jerry and Paul, our twqaﬁfﬁends gha@ﬁiﬁﬁu&ible

\

H: UWhat's there last names?

T*hev live south of Kingsville.

P: Austin. We met them at Klngsv1ll
We met them at the Country Cufl Beauty=Shoo which is owned by Margaret
Maxwell, a friend of ours. “=And that where we always park the
vehlcleq We met them there and:we went to Pleasant Hlll to a barbeque
place, I don't know the name of 1t ~inaudihle But it's across from
the curve(7) on 7 Highway. PN, Wl

H: Across from what?

P: fGerbes, its a grocery store. And a, we just ate dinner. Then

we went down to the Stumble Inn, which is a real dumb red neck bar

and we had a couple of beers and danced a couple of dances and decided
it wasn't our cup of tea. And I don't know the times on anything.

And I called Sara our daughter from the Stumble Inn. I eot this
feeling that just rushed over me that the kids were in trouble so I
made a collect call from there, called Sara

H: Know what time on that?

P: I don't know. Sara told me it was like a quarter to ten, something
like that.

H: But you don't remember?
P: No I don't. When I guit collere, I left my watch.
H: You live a lot longer if you don't wear a watch.

P: I never paid attention to time, never. But I called Sara and she
said everything was fine. inaudible So I just ignored that feeling.



P: And we left and went back to Margarets and the two guys got in our
car and Jerri and I, Jerri's a girl, Jerri and I got, well we stayed
in her car. And we went to their place, south of Kingsville. We
played Atari and the suys played guitars and we sang and we ate and

I don't know inaudible But anyway we went home. And

I drove home and Billslept in the seat like always.

H: Had Bill had a couple drinks?
P: A couple beers, yeah.
H: Do you know about how many he had to drink?

P: He wasn't drunk. He, Bill had inaudible Bill had
astigmatism and didn't drive well at night. I always drove at night.
The headlights blinded him and is it night blindness I think. Anyway
he never liked to drive at night. So I didn't care to be killed on
the highway, so I always drove at night. And drove home and pulled
in and we had some ribs left over from the dinner which he put out on
the patio cause I saw them later when I left and we went in and 1'd
smelt burned DOpCOrn s0 I went straight to the kitchen to see how
messed up they'd left my kitchen, Bill went upstairsi to check the
kids and they were fine and he came back down. He, said Matthew was
asleep in our bed and he took him in® and put_in (the top bunk. Our
oldest girl was spending the night with a friénd and I don't

remember exactly but by the tlme'I got in thfaeBlllwas already asleep.

H: Do you know about how long after yoﬁ got home you got into bed?

P: It wasn't ten mlnutes Ly ‘didn® i, mess around much. We had to be
at work the next morning and also I had a volleyball tournament in
Odessa. And need to rest to go play a volleyball tournament. I need
to rest with as many . children as I'do so I didn't tarry long. I don't
remember anything it's been sp” »inaudible.

H: Did you go to bed andaﬁhen o to sleep?

P: Yezah

H: Bill was asleep when you got there?

P: Yeah, well he seemed to be, he was breathing regular.

H: What's the next thing you remember?

P: I remember I thought I heard lightning. Well we had some thunder
and llghtn1n$ before and I thought I heard one real close. But I
know it wasn't.

H: What do you think it was?

P: It was a gunshot. And I think it was two of them. I know that
or something, I don't know. It was all real fuzzy.

H: I can understand that.



P: I don't know.

H: Ok, tell me, you think you thought then it was the thunder that
woke you up?

P: Halfway. What woke me up was somebody pulled me out of bed by
the hair. And it seems like I played back the thunder. I don't
know. I wish I had this real clear for you. But I don't,

H: Tell me the best you can.

P: We have, I made a quilt years ago for our bed, this is crazy
sounding, but our bedroom's on the south and the sun faded the quilt
so I got room darkening shades last summer. So our bedroom's real
dark. The rest of the kids bedrooms are just like this. And in

our bedroom we keep dark so this damn quilt I made wouldn't fade
completely out cause it took me two years to make it. And if there
was any light outside I don't know. All, I didn't see anything, it
was just black.

H: Tell me what happened, the next thing you remember after being
pulled out of bed? How did the guy have hold of you7

P: He had me by the hair. And I grabbed his, hands ‘catse he was hurting
my hair. And I don't know exactly.which direction we were on the
floor, I don't know. I1I'd have to see<the dresser or the bed to know
which, I can walk that house ifi" 1tch black. " We've lived there seven
years, I Kknow that house. #But,L'don't know whlch direction we were.

But he had hold of my hait buf he dldn t hold on to my hair the whole
time. But he was on top of.me. .

H: Where was that at?

P: On the floor.

H: How did you get on théfflobf?

P: I guess, it seemed llke he pulled me straight out of bed and he
pulled me straight on the floor. What is weird, I kept thinking
where is Bill, what's happened to Bill. And I know it sounds crazy
now to know what we were doing but I wasn't paying that much attention
to what I was doing. But I know he had somethlng sharp at my throat
and he was going to slit my throat if I didn't cooperate.

H: Do you know exactly what he said? I mean the words he used.

P: Lay still or I'll slit your throat.

H: You were on the floor.

P: uh-huh.

H: OK, where was he then?

P: He was on top of me. And his face was real close to mine. And he
had kind of a hoarse whisper. And he didn't say it loud. It seemed
loud but it wasn't. Anyway I really wasn't listening to him.
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P. T was thinking that that wasn't lightning that I heard. Bill has
been hurt or he would be there. And I kept thinking, how bad is

Bill hurt. inaudible We were only 19 when we got married.

Wle worked so hard together. We weren't just married, we were partners.
And I kept thinking, I didn't care if the man slit my throat cause
evidentely Bill was hurt really bad. And I started crying and I
remember tears were going in my ears. Which I hadn't done since I was
a teenager, laid in bed and cried. And this guy smelled like cigarettes
and not motor oil but something like that. And he and he said I

hate it when they cry, I hate it when they cxy. Don't cry or I'll
slit your throat. And I couldn't stop crying for a long time and 1
thought he's going to kill me and hurt my babies. I tried with all

my heart to stop crying and I couldn't. I kept thinking BI1ll was gone
and I knew he was that that part of me was gone.

H: Did you get a look at the guy at all? Did you see at all what he
looked like. You say he was laying close to you. Did you ever get
facial hair? Could you tell?

P. Not a beard but whiskers. Like if you shaved in the morning and
in the evening %

3,

H: Did he have his face up against fyours? Whigch 5@ was your head

facing? Like you were laying in bed, the oppg&itégwa?, CTrOossways

P. I don't know. I never, I thought'I wagilaying so the door was
over there I was looking thaft waywto Bill,

H:: You were on BIll's éiﬁﬁbhf thg_béﬂ{you are saying?

P: WNo we were on my side of thesbed on the floor between the dresser
and the bed. But I'm not sure I'm.not feeling too well. BUt I'm

not sure which way we were. There's not that much room between the
dresser and the bed. It had(t6 jbe this way or that way.

H: BUt you really can't

féméhber which way you were laying. inaudible
Do you remember anything .

- “all about what the guy was wearing?

P: inaudible
H: Can you tell how big he was?

P: I know he wasn't big. And he wasn't as small as my husband. He
wasn't big like my brother.

H: How big is your brother?

P: 6'4 and 250 lbs. My husband was something 130 lbs. he was somewhere
in the middle there. I don't know. Not that big, I don't know.

H: How were you laying on the floor. I mean did yourhave ahold of him
or did he have ahold of you or could you feel any part of him

P: He was laying the length of me. And when he said he'd slit my
throat I'd believe him. Cause it felt like something that would do
the job.
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Up against your throat?
un-huh
COuld you tell anything about the clothes he had on by feeling?

Could you tell anything about the knife? Did it feel like a regular

sharp knife or a serated knife

P: inaudible Paring knife inaudible I wish I knew better.
H: It's ok. How long do you think the guy was on top of you?
P: I don't know.
H: Did he ever take off any of your clothes?
What did he take off?
P: Pajama bottoms.
H: What did he do with them
P:: They were next to my night tabihﬁwhen ;t;waé;hlf over so evidentally
inaudible Somehow, this is ‘all going to come to me,
I know. iy, N VS b
H: Did he pull those ofﬁfgéfbneihé ;gidEQﬁatop of you?
P: No first he laid on tﬁbﬁﬁf me Endﬁﬁaid me to lay still or he'd
slit my throat. And I inaudible and I was thinking about

Bill and realized he was takinggso long and I really didn't care.

All I could think about was Bill. that he was gone.

H:

How long did he lay inftﬁﬁgﬁf you ? Do you have any idea? What

did he do after he laid%on.top of you? He pulled you pajama bottoms
and your panties offand then what did he do?

P
I
H
P
H

P

Then he fumbled Qﬁ%hﬁmy and things like that.

couldn't even hear him for my heart beating in my ears.

So what did he do. Did he ever get his hands on you inaudible
I don't know. He didn't rape me I know that.

Did he ever attempt to penetrate?

I don't think so. He kept telling me not to fight. Iand he

seemed more concerned that I was crying than anything else. That
made him very angry. And if I had any sense I would have stopped but
I couldn't., And my mind, I know this was stupid, but inaudible

my mind was , I can see Bill right now

H:

What happened, did he, I mean what did he do after he laid on

top of you?
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P: He just kept telling me not to cry, not to cry. He got realmad
that I was. I don't know how long it was or anything but “all of

a sudden he what did he say, something like inaudible or
somethlng and got up and I he left the room and I know that but I
wasn't aware of him leaving., But as soon as he got off , this is
silky but I didn't care if he was still in there or not I wanted to
get over to Bill to see what was wrong.

H: DId you notice him going out the door? What happened after he
was gone? After he got up off of you?

P: 1 got up immediately.

H: Lets back up for just a second. Did he hold the knife at your
throat at the same place the whole time? Did you know which hand
he held the knife in?

P: right one It is hard to tell, he was holding my hair with his
left hand and he was real nervous type. He was really mad a-nd

shaky and I knew I was making him madder which your ‘not supposed to
do I know but I didn't seem to know what to do to‘make him not mad.

H: How was he holding it. Was he holdlng S0 the handle was straight
forward er was he holding it so Lhe handlenwas you know upraised or
up against your throat or forward

P: I wouldn't swear but 1t seemed Lome that like if you were holding
it down -

H: wup against your throat like that."What did he do then.
P: Left immediately. Went quiﬁtoﬁBill.
H: did you climb over the he&ite Bill.

P: Over my side xnxnxxﬂe and Bill was laying like he does with his
facing his chest of drawers that his favorite side and his shoulder
was uncovered. And he was breathing kind of ragged kind of rattley
like somebody like a kitty at inaudible kind of thing but he was
breathing but he wouldn't wake up and I shook his shoulder and he
wouldn't wake up. Now I couldn't see, I just knew that's the way his
shoulder looked. I seen him in bed many times and I knew what he
looked like. And he wouldn't wake up. OH, I went straight across
the hall to the boy's room Matt and Morgan my two sons, I went
straight over there and found them in the top bunk and they were fine.
They were sleeping breathing fine. So I went down, what's funny is

I could have met that man in the hall and I wouldn't have cared. I
was on my way to the kids rooms and I went down to Sara's room.

H: Which room is hers?

P: Southeast bedroom, double bed. Went in there, right in the middle
of the bed sleeping sound. and I went into Carrie's room and she was
laying there uncovered like always.

H: Which room is hers?
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P: The closet. iInaudible Now the other bedroom upstairs, Dana
wasn't there. I never went in there.

H: Where was Jane at?
P. With the Stowe's. They live other that way.
H: Spending the night?

P: Spending the night with a girlfriend. I went back into our
bedroom and I went around to Bill's side between the sewing machine
and the bed and Bill was laying just like he was and it seemed like

he was still taking a breath but he wouldn't wake up. And 1 knew

it was really bad. And I, oh I forgot, I tried all the lights

as I went in the kids rooms, and the digital clock on my night table
wouldn't work and the phone on the sewing machine wouldn't work

one of these little cheepie K-Mart things. That wouldn't work.

So I went downstairs around and out the family room where the garage
is out the front door out to the blue pickup where I knew there was

a flashlight. Went out there and got the flashlight on the dash.

Came back in and it was the most pitiful flashlightiyou ever saw. LE
was amber glow. Went upstairs went into the bedzoom:.and T shined it
on Bill and there was blood on the mattress andlongdown the inaudible
and I knew this was really bad. _So=I, went down the hall to Sara's
room and I get up inaudible. I«was, real calm, them, T don't know why.
inaudible fire and she got upgandushe starting’ crying a little bit then
Don't cry, I need you help=toiget the babies out. So inaudible

went into Carrie's closet! andgher nightgown was on the floor and before
she knew what happened we ‘slipped it over her head inaudible

and grabbed by two girls and went down) the hall and went into the boys
room and they were in the top bumk. It seemed like an eternity before
we could get them dressed. and get'them awake. The girls woke up

like that but the boys >

H: You woke up any of thHe/kids the first time you went to thelr room?

P: NO, I felt them but n\ﬁéir used to that. I go in there and
check them. I have sinée they were born.

H: Then what?

P: Got the boys dressed. Went down the stairs, turned the corner,
grabbed, there's a coat rack there, grabbed a coat

H: At the bottom of the stairs?

P: At the bottom of the stairs, went on around into the kitchen.

And the kids kept saying where's daddy, where's daddy. I said we

got to get out, I really felt bad about inaudible

but we got to the family room and got shoes. I don't know why it was
important to get the kids shoes on. Got shoes on everybody and took
them out and it was inaudible raining put them in the car

and locked the doors I'll be right back. And Sara was saying, Sara
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is 12%. She's not stupid. You don't like the doors when your in the
car or fire and you don't leave your daddy in there. She said where's
daddy. I said I'm going to go get him. And I went back and went upstair
and inaudible Bill again I don't know if T could have picked him up
or got him out. I didn't think I could. And I didn't think he was
still with me. I had this feeling of loss that inaudible

ANd it seemed like I knew I had to get my babies away from him. And
that's what Bill would wanted me to do. So I left him there and ran
back downstairs and my legs were starting to get weak by then. I

was feeling real good until then. Wentrdownstairs and put on the only
thing I could find, some high top volley ball tennisshoes. Went out
got int he car, started the car, which it started, inaudible a

rash of things we have to do with the starter and I wasn't up to

that. And [ backed out and the kids said where are we going.
inaudible Things were starting to get black around the edges and I
rolled down the windows and everybody said I'm freezing, I'm freezing.
And went towards town and I drove until I found a light in a window
and I drove in t here and I was doing real good until I got up to the
door and starting beating on the door. inaudible I wasn't

toc coherent. dinaudibile for Bill

H: 4inaudible you could have done. Don't worry “nﬁi it ok?

P: I didn't know what to do. Itgldgked really Mﬂ%iaﬁs. It looked
like a lot of blood. He didn't feel right. 1'm sorry.

H: Let's get you somethiqghﬁéfaffhk.

I got water.

vor P s by, G
H: You need to use the restroomior anything?
P

I'm ok.

H: Patty, why don't you get™up’and stretch your legs, I need to
talk to you gentlemen anyw yﬂff it's ok with you. We'll stop a few
minutes and then we'll=econtinue on, ok.

P: Fine
period of time on tape with previous recordings or radio traffic
long pericd of silence until end of side

H: One thing I need to ask you about, the guns, the two .22 rifles.
They were where?

P: I thought they were in our closet.
H: Ok, when was the last time you saw them?
P: Sometime last summer, inaudible and that's the last time

that I've seen them. In fact, last week, we had a stray dog and 1t
was a mean stray dog and I looked in the closet and 1 didn't see them

and it was in the morning and I didn't go to work right off the bat,



and I asked Bill and he said they're in the closet and 1 hid them so
the kids wouldn't find them. And I said that's fine, I just wondered.

And that's all that was said.

H: Did you ask him where he had hidden them at?

P: No

H: Have you seen them since then? They were both .22 rifles, right?
P. One was a repeater and one was just a single shot, a squirrel type.
H: What kind was the repeater?

P: I don't know.

H: Do you know where he got it or anything? how long ago?

P: The repeater, he used to work at McCune Lumber in Lee's Summit,
and he traded somebody something for that. Cause when we lived in
the old house, we had rats in the chicken house and "I used to sit on
the deck and plug those suckers with the repeatery And when we moved
here, I worked and didn't have time to sit arpund and kill rats. And
I haven't paid any attention to dtysince. b .

H: How about the other gun? (

P. I don't know, is it right to not knoy your own property? I don't

know if it came with the camping equipment, when we got married he had
camping equipment. I don't know.if it came with his towric or a maybe
Daddy knows. I don't. N

H: Did you, when was the yo@id]é&en the guns?

P: I'm not sure.

hid them?

H: Why did he say heiw,

P. Once when he's come home from work and Bill found one of them on
our bed., They were under our bed.at that time, and they had been for
years. But our oldest boy got to the age that he paid attention and
it was sitting on the bed. And nothing had been done, but it scared
Bill and the kids get home ahead of us. And he said he hid them and
I never asked where because

H: So he hid both of them?

P: Yeah

H: You never saw them since then?

P: I might have.

H: Did vou see the gun that day it was out?
P: Uh-huh.
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H: That was which one?

P: I don't know. I just walked through and Bill goes look what I found
on the bed and T go ought-oh and he said I'm going to hide it and

have a talk with the kids. Which he did all of that while I fixed supper.
So I wasn't really

H: Do you know what the kids said about the gun?

P. I don't know. I don't know why, unless Matt just said he just
pulled it out for something.

H: Makkxisxkerxmnew.How old is Matt?

P: Matt is ten now. But they didn't know where the shells were.

H: Where were the shells kept at?

P. I think Bill had some in his one of his, the chest of drawers 1is
his and the dresser is mine. Somewhere in there.dkgyt I always kept

some in my jewelry box.

H: How many did you keep in yourfiéﬁglry bqu¢i:**f

silence a2 iR &

P

H: How many did he keep ﬁ;ﬂhig?;
P: 22 shorts or longs, I Egﬁﬁt Kn55-:i
H

Were either of the guns 1ogdéd?a
P: They weren't supposed&tgméﬁéf:be. I kept some in my jewelry box

in case something happened; then I wouldn't have to go through his
whole dresser. :

H: How long ago did yéﬁﬁﬁﬁt the .22 shells in the jewelry box?

P: I have had .22 shells in my jewelry box for fifteen years.

H: OK, When you said before the gun was found on the bed, it had
beenpulled from under the bed. And Bill took them both and hid them
someplace,

P: uh-huh

H: He didn't tell you where he'd hid them?

P: In my closet, I'd assumed. I never really. My closet is a mess

and I really never had a reason to care where they were.

H: Did you ever see them after he hid them?
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P, I was thinking they were behind the old walnut dresser. It was
my great-grandmothers. I was thinking they were behind there. It
seems like I saw a barrel once or something. Maybe I saw the stock.
I don't know. It didn't seem very important.where the damn things were.
I mean they were away from the kids

One of the guns is missing.

Not in the closet? Which one?

The one that's in there is an old fashioned single shot.

Squirrel type.

Have you lent it to anybody?

Not that I know of. Not that he said anything to me about.

m " m wm mm N I

. Did you hear any cars last night or early this morning? Did
you hear the guy go in or go out? b you have any, idea which way
he came in or went out? Do you know if the doors were locked?

P: Billchecked that.

H: Any of the doors you don't Ehiﬁk were }éékﬂ'.

o, VB o o Ny -
P: Front door, in the winteritime‘we don.'t, use that door and it's
chained and locked. I st -

H: The one in front of thgfgtaiyg.w
P: Uh-huh. It doesn't catch gdé&me

H: What door do you normallyitse?

P: Family room what usedt o<be the garage. That door because it's
got the tile there and this weather and everybody goes in there and
the other door you havé/to push real hard to get it to catch. And we
leave for work before the kids catch the bus and it's not too much of
a thrill to come home after work and find out that the door has been
open all day long. We didn't used to lock at all. We started that
recently.

H: You really don't you mever saw the guns after Bill hid them?

P .

H Except the time when you were vaccu ming you maybe say them?
P: Yeah

H: How long had it been since you shot any of the guns?

P: Gosh, summer,
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H: This past summer, Iis that the last time you shot any gun?
never shot any guns in between that time.

P: inaudible '

H: How about Bill, when was the last time he shot a gun?

P: As far as I know not since summer.

H: Does he hunt?

P: NO.

H: Anybody you guys had any problems with lately?

P: No, we are getting hard core on our collections. We have a lot
of people who owe us money and winter is not good for us and we've
been putting a little knee on a place or put some people up for a
collection agency and stuff that we've never done before. But that's
all I can thing of.

H: Ok. Have you had any harassing phone calls frdhlanybody?

. Now and then I receive a phone.dall butﬁip&s;jps& harmless.

How long ago?

P

H

P: a couple of weeks 7~
%, .

& a

Was that the first onew=in a long ‘time or had you been getting them?

P. I triedto think. I asked the phone company ONCE because I was
getting a real rash of them. And my oldest girl sounds kind of like
me on the telephone. I meanifs ‘one thing toO pick it up and say
hello to them and have them.say’ something and hang up. But when your
daughter who is inautlible ) because Janie answered once and she
listened and she goes,I think it's for you, mama.

H: It was a couple ofh_eéks ago when you got the last one? What did

the caller say?
P: Do I have to say that?

H: I tell you what, I been in this business a long time and I don't
think anybody says anything new.

P:- Well it will embarass me.

H: Tell me. The only reason why it should embarrass you is it would
embarrass me and it won't embarrass me. I've talked to a thousand
people

P: You're not convincing me.

H: I've talked to a thousand people who've gotten obscene phone calls
before and I doubt that anything you say will shock me.
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P: No but it doesn't do well for me.

H: 1If you don't want to tell.me, you don't have to tell me.
but I wish that you would. Maybe I could get something inaudible
that wasmaking the call.

P: Alright, T know this is going to silly but Mama raised be silly.
Wait, I can't write that down either. Wait, give me a second and I
can write it out. I know I can. You're gomng to think I'm the
craziest woman you ever met in your life and I am. I was always
crazy but now I'm even crazier. What ever little bit of sanity I had
is quickly leaving. ok oh god inaudible

Stupid stuff like I want to eat your pussy. Stupid dumb stuff like
that.

H: 1inaudible
P: I don't know. That's all your getting.

H: OK. You say it was a inaudible %

P: Oh yeah, bad enough to listen to it much 1@53;**

H: Did you recognize the voice

P: No

H: Did you have a prowleﬁhnoﬁ too:ldﬂgﬁgga?
P: Yes |

H: How long ago

P: It would have been 1n/SepLember because my father got his eye
put out at work L

H: When about in Septé@bef?
P: 1last September '
H: Can you tell me what happened that night?

P: No it was during the day. We talked to someone about it because

my dad got his eye put out and then my mother was a basket case so

I went to the city, well I picked mom up and we went to Baptist Memorial
When I picked Mama up, the phone rang and it was Sarah, my second
daughter, and she was home sick that day. And there wasn't anything I
could do, she was sick but I had to go take care of dad. And Sarah is
twelve she could manage ok. And she can use the phone and can always call.
She called the lumber yard ev1dentally and Bill wasn't there. He was on
dellvery So she called my mother's house and she said that Willie had
been in the house and she was real upset and I said Mettidifle and I didn't
know what to say. And she said no he didn't. She said he just came in.
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P: She said she'd hid under my bed. And so I said I"ll take care of
it don't worry. So I called down to the lumber yard and Jerri my girl
friend works for us part time. She un, I said Jerri go get Sarah, a
neighbor boy had got in the house and I want her got. So Jerri came
out got Sarah and brought her. That was all. Except Bill and I
discussed it and we said what if something happened and we hadn't done
anything and someone was hurt. N6" just a member of our family but
someone else. You always hear these things, I always knew he was
weird and they never said anything. So we felt like it was our duty
to say something. So I said to DeputySturgis and he said he would
bring a patrolman out and T said I'm not pressing charges or anything
I just want to he to know. So he came out and talked to Sarah.

H: Did he come out by himeself. Who was with him?

P: He and Keith Sturgis. and an officer and T couldn't tell you
his name. Kenny, proabaly my age. Just nice normal looking. Not
a kid like those, just nice person. I don't know.

H: Ok. Who is this guy Willie?

P: Neighbor boy.

H: What is his last name?

P: Wyrick. f

H: How does he spell it A

P: Wyrick.

H: How old is he

P: 24, I don't know outﬂ&f

H: What does he lookriégal*:

P: Big, blond, musculaé;

H: What did Sarah say he did in the house?

P. She said that he pulled up to the door, knocked on the door.

She run down stairs. There, we have a little half back down stairs.
She was looking out of that window and she said he knocked on the door
and he knocked on the door. And then he came in. Sarah ran upstairs
ran in a jumped in my bed. I wasn't there and that seemed to be
security. She jumped in my bed. And she said Willie, I don't know the
time span, and 1 mmy be getting this all wrong. But I think he veried
of toward Janies and her room and she rolled under the bed and she

said he never say her. And he came in my room turned on the light cause
we have room darkening shades, turned on the light and she doesn't know
what he did but he was in there awhile and then he left and that's when
she called. So that's what we told the officer. And he went over and



15

Whites White
he went over and talked to Willie and Mr. Wyrick called me and said
he said well what's this supposed to be. And T told him what time
of day and what day. He said that T just want to make sure that your
not trying to pin something on my boy when he was withme. Well, I
said this was when it was and it was Willie, Lloyd, don't try to get
him out of this one. So Lloyd got inaudible. 5o we had coaches from
high school, one is a friend of ours and the other one is a inaudible.
They came out and we started eating supper. And the phone rang and it
was Willie. And he has this whiney voice and it drives me insane.
Mrs. Prewitt, I wasn't in your house. We got some dogs lost and I
knocked on your door and there wasn't anybody there, Well, I said
Willie, the whole, the phone is inthe kitchen and the place got quiet
listening. And I said, Willie you were in our house and I don't want
you to ever do it again. That's all I'm asking. Mrs. Prewitt I
wouldn't ever go in your home, I wasn't in your home. And I don't know
what all was said but I was so mad at him and I couldn't say that Sarah
saw you because I was afraid he would take revenge on her. And my
babies are very important Cto me. And a so I said something like
Willie you son of a bitch. I was in the house. And I know you were in
the house and I know you were in the house. Cause L figured he'd never
know that I was in Lee's Summit at that time. And_a it got real quiet
with listening to most of it and the whole thing=was|for his folks and
I said I know your folks are listeining and, theréjs not a damn thing
you can say. 1Lt'd just come backw, So that was about the end of.

H: Have you had any troub}eﬂ%itﬁ*him baﬁéﬁém6r afterthat?
P: Oh, since then I havan‘tﬂééen_;hémmgp'ét all.
H: You don't think he was the one in your bedroom?

P. No, too big., too big. He's, crazy, before that he followed my
daughters around and would come,over to the house and want to help
me out and whenever he showedwup I wished he had more clothes on and
he had I can't explain 4t but he'd come in the summertime and when
he was dressed for gardening you always wished he had a shirt out
there, inaudible \ T

H: Do you mind, let me ask you a few questions inaudible
need to ask them.

You've already done this. You've been done this a long time.

NO, inaudible Do you think your' up to ] o

I
P
H
P: VYeah Until now, I'm fine. wvery good, good.
H: Was there any chance of separation between you?
P No

H: Had you talked of separation?

P: NO

H: Had you ever talked of separation?

P: No, we argued. Last night we aruged to and I wish we hadn't
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H: When did you argue?

P: just a little arguement. I wanted to dance this dance and he
hated that song.

H: Was that when you were at the Stumble Inn?

. uh-huh. I said if we're not going to dance we might as well
eave and we did.

Feel good

Pout all the way home?
No I don't pout long.

When did you get over it?

P
1
H
P: I pouted and I wish I hadn't.
H
P
H
P

In about two minutes.

H: Did you have any arguements 1angﬁi befo;e;ydg¥$en% to bed?

P: We never argue, I know thapfsalﬁdé' un;ﬁgig%Well we argue
but its very simple. I tell Wimyhow I feél, “and he tells me how
he feels. And one of us wids,wyou know, itsworks out. I domn't

4

know You don't know Bill.%

S

H: ipaudible ask these quéstiogg. ol
How were you financially? N

P: We're terrible. Not, we'ff-;ﬁe were pulling ourselves out. This

has been a bad winter and, welVe-had some bad collections some bad debts.
But we're .
H: That people owed f
P: Yeah. If we had whaE was owed us we'd be fine. We're having trouble
with some deadbeats and I've been putting them up for collection and I
learned how to file liens. Bill is, Bill was too nice. He didn't like
to ever ask anybody inaudible
H: inaudible

I mean I quit. Oh hell, I quit, It's doing no good.

You need to quit.

P
H
P: Bill hated for me to smoke.
H: You don't smoke? Bill smoke?
P

Never. I have al 1 the vices in the family, bad temper,

H: How often did you guys drink?
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P: Theee not much in these are there?

H: dinaudible

H: How much did you guys drink?

P. We had a pitcher that Paul, Bill and I shared, which means I had
one glass. At the BBQ I had a butter at stone table and Bill had
inaudible and maybe two at home. Jerri and I got into hot tea by
the time we got home. To try to stay awake. When I quit smoking I
got really sleepy in the evenings.

H: How often did you guys drink?

P: Saturdays night, dancing, Sometimes Bill would have a beer in
the evenings, I don't like beer.

H: Bill didn't drink excessively?

P: MNo

H: Was he on any drug mEdication?ﬁf 

P: inaudible 'fuhfdﬁ
H: Did either of you useﬁﬂnyﬂggicdticsﬁt;?q'”

P. I am on the drug task fosce atathe high school. In fact we were

at the Lamplighter a month or so ago“and this guy in town that we've
met once b efore I shouldn't be gsaying this, I'm getting him in
trouble, he came over and askedshimsif he had any papers. Now to me
dogs have papers, horses havespapers, and I said what kind of papers

do you want. He kept saying ‘papers man papers. That shows you how
dumb I am. I mean and then we realized, Jerri and I went to the
bathroom and Bill and Paul ‘excused themselves. and when we came back
he wasn't at our table I%don't know, when I was in school they didn't
have that kind of stuffl

H: dinaudible How aboﬁt 1ife insurance. Was Bill insured?

P: I'm not sure. If I ever made the payments. I (laugh) We
were consistently late.

H: Who did you have insurance with?
Modern American, MOdern American is all I can think of.

Who is your agent?

Where's he at?

I just make those payments. I haven't seen him since he sold

P
H
P: Doc Ailer
H
B
us the policy.
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H: Where was he out of, do you know?

P: My dad has a policy with him. We never had 1life insurance before
we bought the lumber yard. When you have a debt the bank appreciates
and the life insurance policy was to cover the debt. But it was

also an accumulator. It costs us something like $120 a month. And
that was our retirement.

H: How much was the face value of the policy?

P. T don't even have a copy of the policy. We had guys come out once
They called and wanted to come out and sell us insurance and all this
stuff and he said he could do us a better deal. We took our policy
Bill got it out of file cabinet and I didn't even look at it. I hate
to be one of those wives Wtho don't even know

Anyway he gave it to this guy. I could come up with his name but

Jane goes to school with his son but right now I don't know. I'm
terrible with names. Terrible with everything. He took the policy

to see if he could do us a better deal and we haven/t seen anything
since. Or our policy. %

H: How long ago was that?

P silence Q. .
H: That was just the on%fﬁbfigéffig??i?Qﬁ;dhyou have more insurance?
P: Uh-huh \ S
H: Did you put down 25% of thaﬁlbn ﬁhé house or what?

P: uh-huh We don't owe thapfmﬁch on the inaudible Federal Land

Bank inaudible i

H: inaudible :
P: I wish I knew all ﬂ_égé'answers
H: That's ok

P. T don't Bill's insurance to tell you the truth. This murder. I
always assumed that if something happened it would be cadiaac type
stuff. I don't know. inaudible

H: Well tell you what inaudible I don't anything about you, about
your family, 1T want to get what ever evidence there is. That's the

only way I can conduct an investigation. I realize the questions are
uncomfortable. So we can clear everything up as soon as possible. ok

P: Things I should know anyway.
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H: Any silent partners, any investors? any family, any personal
family loans

P. Bills' dad loaned us $20,000 when we bought the lumber yard.

H Do you still owe him?

P. I' don't know. That was kind of between Bill and his dad. 1

don't really know. Bill handled all the bank payments and things like
that., I did the dailys, I did the sales, I ordered hardware. I was
just a gopher.

H: Did problems in the last few years

P: Too busy Bill, we got married when we were in college, I quit
college Bill finished. He tought school for a record six months,

hated it, he was so miserable. I said I'd rather have you pump gas.

His father is a teacher and he wanted inaudible so he worked

at McGee Lumber in Lees Summit, He grew up next to McGee and he

worked there since he was old enough to do something. He worked there
all through college. Whenever he could get the hours in, fixing windows
and stuff. So then he worked when he could, and“when he quit teaching
school he went back to Mcgee. \ s PN J ¢

H: Where did he teach.

P: Kearney, MO, Shop teagher wand driver"s ‘ed. And he went back to
McGees and worked there andmy) father'gave us 3 acres and a basement
house. Its in Jackson County, LonésJack: The took the land to make
the park. Because the basement house“was substandard housing they

at that time, we got 20 grand to‘build a house. And worked it so

we built it, So instead of having 'a 20 thousand cracker box, we built
a real nice place. PN

H: That the one you 1iv§fiwﬁf“

P. No its on Easly roadmséuth of Lake Lotowana. Real nice place.

We had two more babiesiy Bill worked at McGees and I worked on the house
by day. That was my job. One afternoon Bill was looking for horses for
me in the want ads and there is a lumber yard for sale. And we just
joked and said lets buy it. The next week it was in the ad again and
Bill goes mentioned it again and I said you be interested in your own
lumberyard. There was no advancement, McGees is a family yard. And

we weren't family. And a Bill wasn't satisfied. And I said if you
want to buy the yard, I think, we had five acres and the house, which
was worth about $70 thousand at that time, I think we can swing if you
really want it, I will help you we can do it. So we did it. I don't
know how we did it. But we it was pretty near empty. That's how we
bought it. There was not stock, no inventory. With help from his
father and the collaterol fromour farm and with a little spark of whatever
we did it. I've always had, wanted to do it. Bill wanted it. So we
did it. We bought the yard the in 76. I was pregnant. Had Morgan in
June of 77 and bought this farm in October of 77. We drove it to town.
We you have five children it's not easy to find a house.
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P: Long discussion about buying the house
H: How was business

P: We were doing better every year.

H: Had you thought about selling?

P: MNo, in fact we'd just talked about it this week. That wemade
the back payment on the lumber yard. Bill went over and talked to
the land bank Wednesday because we were late on that and they were
real nice and gave us an extension. The payment like 2800 which
isn't that bad. I had that much money to come in and flyers 1 was
behind in, We were jumpers, we were going to be ok, especially when
the weather broke and things got going. Winter is always a kill.
I'm a worrier. So is Bill. We were going to make it. We were
doing ok.

H: 1inaudible

P:: I didn't even know how many until today.

H: inaudible
B

‘e ‘been here seven years

We have lots of friends im=town. We )
which means nothing.

I'm president of the Chamber %ﬁjﬂommer@

H: inaudible

P: We have lot of friends. We in a ;Blleyball league, school stuff,
When you have 5 kids you know aJflot.of people. I know a lot of people
in town, the good , the bad, ghewugly.

H: real tough questions ‘oit%of the way. Be honest with me, especially
on this next question, Whenswe conduct an investigation like this we
start off my eliminating,family, and friends. Just stastically , 70%
murders are committed by family and friends. inaudible Do you
understand that? h !

P: Not really

H: TIt's difficult. You're position. I don't blame you for being a
little bit upset about that. That 1is something I need to do.ok.

Can you understand that. Let me ask a few questions and we can get them
out of the way. Do you know of any time that Bill ever had a
girlfriend?

P: silence

H: any time he had a boyfriend?
P: silence
H

quick, were done

P: I wish you kaew Bill
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H: Pat that's the problem, I don't know. Let me tell you something.
It's easier for me to do it this way than to go around to your relatives
and your friends. In todays day and age those things are many times

the facts of life. My feeling with this is I come out direction with

it and get it out of the way.

Also, you haven't fired a gun since last summer, right,

P: Warm weather, that's all I know.

H:: Been over a couple of weeks ago, right. What I want to do is

a nitrate test, ok it's very simple and painless. What it is I

take swabs from your hands, ok. What the nitrate test will tell

us is if you fired a gun recently. depending on how many times you've
washed your hands since then. Gunpower has nitrates in it. Whenever
you fire a gun its got a breech like .22 rifles do. The gunpower after
the gun goes off gets on your hand and up your wrist. What this

does for me inaudible

Let me ask you did you kill him

Pat let me explain this to you. I do it on every cadse. If, listen to
me, if my wife was found, I would expect the cops “tgiask. I probably
wouldn't like, it would upset me, but that's the way it is. Because
before it makes it easier for us to.start off with/to get the job
done. R N o ™

P: inaudible

H: It has to be done if i{'s}ok w;tﬁ*yéﬁ,%lt's ok withme.

P: oh yeah, I'm sorry
H; That's alright.

H: I don't want to shake, oﬁJﬁp3more than you are but it appears that
whoever shot your husband i | How light a sleeper are you?

P: I'm a heavy sleepégy
How old is your yoﬁhgest child?

6

Past the infant stage when cry in the night.

Yeah

:_E:"d‘:ti"d:ﬂ

inaudible over rattling



£ BRI DAVIT

STATE OF MISSOURI Y

55.

COUNTY OF JOHNSON )

Comes now Affiant and states:

1'

2.

1Lk,

12.

13,

14.

15.

16.

175

18.

That
That
That

That
five

That

my name is Michael Allen Brown.
I reside at 103 N. Vest Street, Holden, Missouri.
I am 25 years old.

I have known Patty and Bill Prewitt for about
or six years.

I worked at the Prewitt Lumber Company for about fourteen

to sixteen months starting in 1979.

- That

made

That

as six.

That

couple of times she/made ‘me 't

That

That

during the time I worked for the Prewitt s Patty
numerous offers to me ° to klll BLﬁl for her.

there were at least three offers and maybe as many

I wanted to belleve shebwas not serious the first
e offer.

by the third offegﬁ; kneﬁ she was serious.

her offer was théf :Af I would kill Bill for her,

she would pay me $10 '000.00 or buy me any new four-wheel
drive vehicle I wanted

That
$125,

Patty tald me Lhat Bill's life was insured for
000.00 or $150 000.00, I do not remember which

flgure she quoted me.

That

the first offer was made while Patty and I were

in the office of the lumber company.

That

That

Patty told me Bill had beat her the night before.

Patty told me she would pay me $10,000.00 or buy

me any four-wheel drive vehicle I wanted if I would kill

Bill

That

$125,

for her.

Patty told me then that Bill's life was insured for
000.00 or $150,000.00, I do not remember which

figure she quoted me.

That

That

I did not respond to her offer.

about two months later at the lumber yard Patty asked

me if I was sure I was going to decline her offer.

That

I told her she was not serious.
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11,

12,
13

14,

15.

16,
17.

18.

19.

20.

21,

22,

23.

—— - e et frtp= il Loce S b e - - = . & - srswas aeism e -

as six.

That I wanted to believe she was not serious the first
couple of times she made me the offer.

That by the third offer I knew she was serious.

That her offer was that if I would kill Bill for her,
she would pay me $10,000.00 or buy me any new four-wheel
drive vehicle I wanted.

"hat Patty told me that Bill's life was insured for
$125,000.00 or $150,000.00, I do not remember which
figure she quoted me.

That the first offer was made while Patty and I were
‘in the office of the lumber company.

That Patty told me Bill had beat her the night before.

That Patty told me she would pay me $10,000.00 or buy
me any four-wheel drive vehicle I wanted if I would kill
Bill for her.

That Patty told me then that Bill's life was insured for
$125,000.00 or $150,000. DO I do not rememher which
figure she gquoted me. o B

That I did not respond ‘to, her offe,; n

That about two months later at . the lumber yard Patty asked

me if I was sura I was g01ng to ‘decline her offer.
That I told hex she was not serlous.

That she said, "Yes, Iyam, I don't care how it gets done,
just do it." Jff;

That sometime aftex thls second conversation Patty again
asked me to kill Blll

That I told her that she could not live with someone that
long and want. to see him dead.

That Patty replled, "You want to bet?"

That Patty told me that she would kill Bill herself if
she had to.




24. That Patty told me on several occasions that she and
Bill should have been actors because they appeared in
public like the perfect couple, but that she did not

really love Bill.

Further Affiant sayeth not.

?zyukéifﬁliﬁiégL ﬁB,dzﬁr;

MICHAEL ALLEN BROWN

Michael Allen Brown, being first duly sworn, deposes and
states that he is the Affiant herein, that he has read the
foregoing Affidavit and knows the contents thereof, and that
the statements and allegations therein are true,_t ghls best

knowledge and belief.

.:,“7.7/ g:,ég.e% ,67,2’5,:, Boeacen

MICHAEL ALLEN BROWN

Subscribed and sworn to befo;eﬁhq this 3rd day of August, 1984.

X

otary Public

SHARON QUSLEY
Notary Public - Slalo of Missourl
Commissloned in Joknson County
My Commisalon Expires January 23, 1687



AFFIDAVIT
STATE OF MISSOURI)
) ‘88,
COUNTY OF GRUNDY )
Comes now Affiant and States:
1. That my name is Richard Dale Hays.
2, That I reside at 708 Normal Street, Trenton, Missouri.

3. That I am 32 years of age.

4. That I met Bill and Patty Prewitt around 1977 while they were
in the process.:of buying the lumber company in Holden, Missouri.

5. That I maintained a casual acquaintance with Bill and Patty
Prewitt for about one year. .

6. That Patty and I started hav1ng a sexual T 1:,%dﬁ§hip sometime

in late 1977 or early 1978,

7. That during this relati nshmp Patty told me several times that
Bill beat her frequentlyﬂ :

8. That I never saq\any,brulses,ﬁ
that Bill did beat Pattyi oy

9. That I do not believe Bi 

10. That during one of oy
to own a lumber yard ir
11. That Patty ;old
and I could build™a

ﬁﬁrea of Truman Lake.

i
ne'if I knew of a way to get rid of Bill, Patty
lumber yard anywhere I wanted.

12, That Patty told me that with Bill dead we would have more than
enough money to buy a lumber yard,

13. That Patty told me that after Bill was killed the life insurance
money she would receive would wake her a wealthy woman.

14. That Patty told me the insurance money would pay off everything
they owed plus leave a large amount left over.

15. That I do not remember the date of this conversation nor during
which encounter it took place.



16, That Patty brought up the subject of killing Bill several other
times but I do not remember exactly what was said.

17. That I asked Patty why she did not divorce Bill,

18, That Patty told me that her family did not believe in divorce
and that it would break .her father's heart if she divorced Bill,

Further Affiant sayeth not,

Al 9/,4,%&

Richard Dale Hays

Richard Dale Hays, being first duly sworn, d'ﬁﬁses and states
that he is the Affiant herein, that he has readstlie foregoing
Affidavit, and knows the contents thereof,_and ‘tliat the statements
and allegations therein arextrue,to his est knowledge and belief.

M,g{@a

- Rlchard Dale Hays

Nntary Publif g

My Commission Expires: GEORGIAJ, SLAGLE, NOTARY pUBLIC,
STATE OF MISSOURI, BRUNDY COUINTY.
MY COMMISSION EXPIRES SEPT, 21, 1986,



MEMORANDUM

TO: Tom R, Willilams
FROM: Kevin C. Hughes

SUBJECT: Prewitt Crime Scene Search

During the early morning of 02/18/84 Deputies Woodson,

Rusher and myself processed the crime scene at the Prewitt
residence. The majority of the search was concentrated in the
master bedroom where Bill Prewitt's body was found, but the
entire house was searched as well.

I searched for trace evidence on the bed and floor of the
master hedroom during the morning of 02/18/84. After talking with
Patty on the afternoon of 02/18/84 I returned to the scene and
again searched for hair to verify Patty's account of being pulled

from bed by her hair. No gquantities of hair were discovered during

either search.

Deputies Woodson, Rusher and.I conducted an extensive search for
of ] v ,

-

shell casings in the master bﬁdrqpm; None:/ éxe found. Deputies
Lenger and Sturgis discovered a 22 caliber shell casing in the
master bedroom by the wicker loveseat“at about 4:00 p.m. on

02/18/84. Deputy Lenger reported‘éhat he did not see the shell casing

until he and Deputy Sturgis ga :éh'the loveseat. It is believed that

the casing ejected outfgfy Qﬂfifle after firing, landed in the

loveseat and hung up in[$hé'wicker. It is believed that it was freed
by the deputies sitting in the chair and fell to the floor.

The basement of the house was searched along with the rest
of the house in the early morning hours. I was the first officer
to enter the basement for the search and the basement light was
on when I'entered. The west side of the basement had several
inches of water. The east side was dry. I observed no footprints
or any other evidence while searching the basement. During the
next five days approximately fifteen officers were involved in
follow-up crime, scene searches. There were at least five officers
that entered the basement during this time. Due to the snvironmental
conditions at the time and the water on the west side of the basement,
it is very possible one of the officers may have left a lasting

footwear impression on the basement floor.



MEMORANDUM

TO: Tom R. Williams
FROM: Kevin Hughes
SUBJECT: State vs. Patricia Ann Prewitt

The information ceontained in this memorandum and attachments
is being submitted to aid in the Prewitt hearing on 09/18/84
in reference to the issues of the search of the Prewitt residence
and interviews with Patricia Prewitt. The search of the Prewitt
residence was conducted with the approval and consent of Patricia
Prewitt. All interviews with Mrs. Prewitt were conducted within
the laws governing admissions and confessions. Both issues are
covered in depth below.

On 02/18/84 at about 5:00 a.m. (the murder was reported at
4:16 a.m.) then Chief Deputy Doug Rusher and I talked +o Mrs.
Prewitt at the Gustin residence. We interviewed Mrs. Prewitt
concerning the events that had occured at her residence. T
also asked Mrs., Prewitt for and received permission te search
for and seize evidence from the residence, outbuildings and
grounds. Mrs. Prewitt readily granted permiasion@and we went back

to the residence to process the scene and cnnduq 2 search for

evidence. Deputy Rusher did not 1nclude thzs'nnfbrmatlon in his
02/18/84 report. Deputy Rushex” helleved thl
‘eved he would cover it in
his. Regardless, Mrs. Prewitt's con, ént it that time was not

would cover Mrs.

Prewitt's consent in my reports: and I bel

included in any orlglnal reports.~ was, however, brought to the

attention of the defense durlng the taklng of my deposition on
05/24/84.

I again received qdné nt from Mrs. Prewitt on 02/18/84
between 5:30 p.m. andLE 00 ‘p.m. I interviewed Mrs. Prewitt on tape
at the Holden Police D partmant starting at about 4:00 p.m. 02/18/84.
At or near the end of our interview I asked Mrs. Prewitt for her
permission to allow us to continue our search of her property for
as long as necessary. I thought that this portion of the conversation
was on the tape but reviewing the tape revealed that the tape had
run out prior to this portion of the conversation.

Mrs. Prewitt readily granted permission again and stated that
she did not want the children to go back to the house for awhile,
anyway, and possibly never wanted them to go back. Mrs. Prewitt
stated that she was not sure if she ever wanted to go back to the
farm either. I told Mrs. Prewitt that she was, of course, welcome
to return anytime to get whatever she and the children needed. She
stated that she did not want to go back for anything but would
probably send a friend out to get some personal items. I told
Mrs. Prewitt that the farm would be guarded twenty-four hours a day



by deputies and that they would be happy to assist anyone coming

out on her behalf to get anything. Mrs. Prewitt asked me how long

we would need to keep the house secured. I told her that I did not
know for sure but many times we like to keep the scene secured until
the killer is identified. I explained to her that many times the
importance of items of evidence at a crime scene are not known until
after the perpetrator is apprehended and it was therefore beneficial
to try to keep the scene secured until then. I told her that I hoped
that it would not be more then three or four days but that it could
be as long as a week, I told her that the security was not to keep
her or the children out but was to prevent a burglar, the killer or
would-be accomplice from entering the property and destroying evidence.
I explained to her that when somecne relinguishes their property

to our custody we are responsible for it., Mrs. Prewitt stated that
was fine with her; anything to help catch her husband's killer.

I don't recall any further conversations with Mrs. Prewitt
in regard to consent to retain the premises. I did talk to Alex
Peebles on, I believe, 02/24/84. Mr. Peebles asked me how much
longer we were going to be searching the Prewitt warm. He told me
that he wanted to get Mrs. Prewitt: and the chi ﬁéﬁgback into their
home. I told Mr. Peebles that we would bel done™this date. He said
r ngement EWl h Sheriff Norman on the
matter later. Although e soun ed a i tle perturbed at the start
t the end. Mr. Peebles never

requested or demanded the prem;ses be, returned during the conversation

that was fine and would make .z

of our conversation he sounded pleau

with me nor do I know of anytlm previously that he reguested Sheriff
Norman to return the premises:

As stated above, oh, 02/18/84 I talked to Mrs. Prewitt twice.
The first conversatld%;ﬁadk place at the Gustin residence at about
4:00 a.m. Deputy Rusher and I interviewed Mrs. Prewitt for about
fifteen minutes. All questions asked were basic standard questions
any eye witness to a crime would be asked. None of the questions
were accusatory in nature and therefore Mrs. Prewitt was never advised

of her rights.

At about 10:00 a.m. on 02/18/84 Deputy Rusher, per my reguest,
asked Mrs. Prewitt, her children, the Gustins and the Austins to come
to the Holden Police Department for in depth interviews later in the
day. The 4:00 p.m. time was decided on by the parties themselves,
as I recall, because it was matually convenient. The Holden Police
Department as the location for the interviews was my suggestion as
it had three separate offices to use to conduct the interviews with
some privacy and a break room of sorts for those not being interviewed
at the time to relax in. Although Gustin was interviewed earlier
thah the rest, Mrs., Prewitt, all five children, Mr. Austin and Mxrs.

(2)



Austin were all interviewed between about 4:00 p.m. and 6:00 p.m.
The practice of having all possible witnesses assemble together
at one location for interviews during a homicide investigation is
a historically recognized and efficient standard police procedure.

I interviewed Mrs. Prewitt for about an hour and a half to
two hours. I do not feel that this was an excessive length of time
due to the severity of the crime and the fact that Mrs. Prewitt was
reportedly an eye witness. The interview did not progress expeditiously
either as Mrs. Prewitt frequently strayed from the subject matter.
Mrs. Prewitt was never advised of her rights before or during this
interview as I did not believe that it was required under the rules
of law covering admissibility of admissions and confessions. There
was no evidence or information identifying Mrs. Prewitt as the
murderess at this time. Our investigation into Bill Prewitt's murder
had just begun and had certainly not even begun to hint or focus
upon Mrs. Prewitt. Since about ninety percent of the interview was
recorded on tape, I believe the nonaccusatory nature of the interview
speaks for itself.

o)

On 02/20/84 it was decided that Mrs. Prewit \wauld again be
“attention at this

interviewed. Varioug reports were CDmlng ta ou
time that Mrs. Prewitt had allhgedly been“involved in numerous

_'_1fle that Mrs. Prewitt
reported should have been ln the master bedroom closet behind the

romantic affairs. The semi- auaomatlc

chest of drawers had stlll not been recovered despite a thorough
search of the house, grounds aﬂd.ggrroundlng areas. Although the
investigation had still not foéﬁséd strictly on Mrs. Prewitt, we
decided to advise Mrs. Eraw;tt ‘of her rights before questioning

to be absolutely sure non of her constitutional rights were

was advised of her rights prior to questioning

violated. Mrs. Prew;”
on 02/20/84 at about 12 30 p.m. by Captain Tom Charrette. Mrs,
Prewitt acknowledged understanding her rights, and agreed to answer

questions.

Although Mrs. Prewitt was constantly in the company of at least
one police officer from 12:30 p.m. on 02/20/84 until 4:30 &a.m. on
02/21/84 she was never -"in custody" or under arrest. She was told
several times that she could go home any time and we could continue
the interview another day. It was actually Mrg. Prewitt's insistance
that caused the sixteen hour marathon. Sheriff Paul Johnson, Carl
Williams, Detective Woodson and myself all tried to get Mrs. Prewitt
to wait until after her husband's funeral to take a polygraph
examination, but she stated she would rather take it that night.
Therefore, the time frame between approximately 5:30 p.m. on 02/20/84
until 4:30 a.m. on 02/21/84, Mrs. Prewitt was in our company by her
own continued choice as she had been from the beginning.

(3)



Before the polygraph eiamination Mrs. Prawitt rea& and signed
another statement 6f her rights, as well as a consent to the
examination. After the exam, she read and éigned a statement stating
. that she was well treated during the exam. N

Attached are some Missouri Appellate and U.S. Supreme Court
holdings in cases which may be pertinent to this case.

"l‘,. 2
GHES , /7

‘ At g
KEVIN HU nvestigator




CONSENT

SCHNECKLOTH vs. BUSTAMONTE, 412 U.S. 218 (1973). When person not
in custody totality of circumstances used to determine if person's
consent was veluntary. Perseon need not know he has right to refuse
consent. However, consent cannot be result of coercion.

BUMPER vs. NORTH CAROLINA, 391 0.8, 548, Cannot use fraud as in
telling person you have a search warrant when you do not because
this tells them they have no right to refuse. The persons will
cannot be overborne or consent is not voluntary. In consent to
search cases the test is if consent was freely and voluntarlly
made. It is not like a Fifth Amendment waiver which requires a
knowing and intelligent waiver.

STATE vs. BERRY, 526 5.W.2d 92 (Mo.App. 1975). When an individual

is not in custody courts should look to totality of circumstances
including: number of officers present, degree to which they

emphasized authority, weapons displayved, whether person is in

custody, fraud by police, acts and statements of consentee. No

single circumstance will void waiver unless coercion is shown. Further
even if person is intoxicated, as long as not so extreme so that
consent was not a product of rational intellect and free will,

consent will be wvalid.

STATE vs. WITHERSPOON, 460 S.W.2d 281 (Mo. 1970). There must be a
total absence of duress. Consent cannot be mere deslre not to offer
resistance to authority of police.

STATE vs. CSOLAK, 571 S.W.2d 118 (Mo. 1978). Wh
at the time of consent, custody casts douht on!

erson is in custody
nsént as voluntary.

establish the consent as lnvolutary ) The_.court should still look at
the totality of the 01rcumstances. The §tate need not show that the
consenting person was advised of rlqhﬁ torefuse or was aware of
right to refuse. { :




OPEN FIELDS DOCTRINE

HESTER vs. U.S., 265 U.8. 57 (1924). The special protection
afforded by the Fourth Amendment to "persong, houses, papers

and effects" is not extended to open fields. Even if there is a
trespass, the evidence obtained is not the product of an illegal
gearch or seizure. This is the "Common Law Property View".

OLIVER vs, U.8. and MAINE vs. THORNTON, 35 CrL 3011 (April 17, 19B4).
In these cases the Court addressed the open fiklds doctrine stemming
from the discovery of evidence within fenced locations with posted
"No Trespassing" signs. The Court held that the Fourth Amendment
protection accorded to "persons, house, papers and effects" does not
expend to open fields. Open fields are not "effects- within the
meaning of the Fourth Amendment. The Court held +hat the Fourth
Amendment protection of a person's reasonable expectations of privacy
does not extend to such fields and is not an expectation of privacy
that society recognizes as reasonable. The Court defined "open
fields" as an unoccupied or undeveloped area outside the curtilage
and noted that an open field need neither be "open" nor a "field"

as the terms or commonly used. The Court defined the curtilage as
"the area immediately surrounding and associated with the home".

The Court held that analysis of the circumstances of open field
searches on a case by case basis to determine whether reasonable
expectations of privacy were violated would not be a workable
accommodation between law enforcement needs and the Fourth Amendment.
In doing so, the Court refused to adopt a case by case approach and
does not anticipate hearing similar cases in the foreseeable future.

STATE vs. STAURICOS, 506 S.W.2d 51 (Mo.App. 1974]%.The search of a
vacant lot is not part of the curtilage, and 1iké,an open field, not
protescted by the Fourth Amendment.even iffadcgss’ was gained to vacant
lot be trespass. =y % .

iy

- ¢ ¥ Z.}.
STATE vs. SIMPSON, 639 S.W.2d 230 (Mo.App, 1982). Open Fields
searches are not protectgd bywthe Fourth“aAmendment even where
entrance is gained by trespags. The curtilage is protected by the
FhurH? Amendment and consists of all 'out buildings used in connection
with the residence - garages, sheds, barns, yards and lots connected
with or in close wvicinity to the ‘residence. In this case open Eields
one guarter mile from the residence were held as not part of the
curtilage and therefore not protected.
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JOHNSON COUNTY CENTRAL DISPATCH

CRIMINAL JUSTICE CENTER

135 WEST MARKET

'Jl]t'
WARRENSBURG, MISSOUR| 64003 ~40
DATE __(2-18-34 H PAGE :
OPR OPR_DELTCH
747-3322 747-3456 747-2265 732-5527 653-4544 678-2211
TIME | UNIT BASE LOG
0322 | PETTIE‘CO CB REPORT OF TWO CAR 10-50 BY 13 AND 50 WESTR
0322 | 108 bp7+ WILL C¢K IT ouT
0529 | 657 CTZ536
0334 | 117 118~ 10-24 10-8]
Do | A% DR e
= CONTACT AT PD J-1 REF TO BREAK-IN I[N PROGESS/ SHOOT I M
0417 | 301- 10-23 AT PD
0417 | 326— NOTIFIED
0421 | 301- [TS' ONE MILE NORTH FROM CLAY STR, 1 AM ENROUTE QUT THEIR
SUPQSSLY HE HAS BEEN SHOT
0421 | 326-— 10-8 ENROUTE ALSO
0427 | 657- 10-8
0u3d | 301~ WE HAVE ONE SUBJ STILL IN BED , MAVE THE SHERIFFCOME ON Ol
0432 | 657~ DONT CALL CORGMNER UNTILL 1 ADV ASLO &'
043y | 651° 10-8
0437 | 657~ HAVE G649 PICK UP THE POLAROID AS WELL AS THE 35MM
0437 | B51- THE POLAROID IS IN THE BACK OF LTD AND ASLO HAVE 549 PIck
THE EVEDENCE KIT P |
0440 | 651~ GO NORTH THRU HOLDEN TO ELIZABETH ¢ STR AND THEN TO CLAY,
_ IT 1S ABOUT 1 1/2°MILE NORTH'OF=HOLDEN
0442 | 657 DO WE KNOW WHO THEYVICTIMS NAME 1S YET
0443 | 326~ THE VICTIMS WIRE%LS REQUESTING YOU CALL HER FATHER
0443 | 649 1p9 10-8 ENROURE L J % & &%,
0443 | 648~ YOU CAN TAKE, THE LTD, 'ITS FULL OF GAS, WE ARE COMING BY T
JAIL ANYWAY TO PICK UP“SOME EQUIPMENT
ouus | 657 DO YOU WANT=ME TO MAKE THAT PHONE CALL TO HER FATHER
o445 | B57- GO AHAED AND MAKE THE CALL 1F SHE 1S REQUESTING
Qu46 | 657- 10-23 & N,
0453 | 651 DO YOU STAY ONsTHAT GRAVEL
0454 | 651~ 10-23 AT THE ‘SECOND HOUSE ,
0454 | 6513~ HE WILL SHOW<YOU WHERE THE HOUSE IS AT
Q455 | 326— PHONE CALL“WAS MADE AND CONTACT WITH HER FATHER HAS BEEN |
0456 | 651~ I _AM 10=23, AT THE SCENE
458 | 657~ 650 HASBEEN ADVISED
201 | 651-6p7 10-8 ENROUTE TO THE NEIGHBORS RESIDENTS
0501 | cMs RECIVED CALL FROM MAGUIRE STR CAFE ADV THAT SOUNDED LiKE
SOMONE WAS TRYING TO BREAK-IN TO CARS
0502 | 651-6p7- BE OUT AT NEIGHBORS HOUSE
0509 | 326~ BACK IN THE UNIT
0511 | 109~ ON THAT GRAVEL, DO I STAY ON THE ONE THAT GOES NORTH
0512 | 109 6K -23
0514 | 1174 SUS VEHCILE AT 401 W NORTH
0515 | 117- MZN517
0515 | 117- 10-23
0517 | 657- 10--8 FROM NEIGHBORS HOUSE , ENROUTE BACK TO SCENE
0520 | 326~ 10-8 ENROUTE BACK TO HQOLDEN
0521 | 117— 10-24 10-98
0601 | 651- I HAVE BEEN ENROUTE BACK TO SCENE AND NOW BACK AT MEI1GHBOE
HOUSE
0619 | 657~ NOTIFY 658
0622 | 657- 658 HAS BEEN NOTIFIED
063 - CKING CAR ON RIDGEVIEW PzT726
OEJE %E?; ENROUTE BACK TO SCENE
0637 | 651~ 10-23
0eeg §5§_ %g_g ERO &I EVIEW DRIVE/MOTORIST ASSIST
5 ~ -8 FROM RIDG
895% ZEZXZKZXZXZXZXZKZXZXZXZXZXZXZXDE]TCH 10-42 TEMPEL 10-H1ZXZRXZXZXZAZZXZXINZY
0706 | 118~ HAVE THE CARDS BEEN PICKED UP/NEGATIVE
0734 | 110— 10-41/ENROUTE TO YOUR LOCATION WITH ROPE
0740 | B57~ CALL BEN CAST FUNERAL HOME
0742 | 651~ ENROUTE BACK TO NEIGHBORS HOUSE
0743 | 106— 10-41
0743 6517 OUT WITH 649
0749  649<651 10-8



JOHNSON COUNTY CENTRAL DISPATCH

CRIMINAL JUSTICE CENTER

135 WEST MARKET

WARRENSBURG, MISSOURI 84083 246
DATE _(02-18-84/3AT PAGE
OPR OPR_TEMPEL
747-3322 747-3456 747-2265 732-5527 653-4544 678-2211
TIME | UNIT BASE LOG
0752 | 301~ 304 1s READY/GO TO 3035 RESIDENCE AND PICK UP CAR
0805 | 304- 10-8
0814 | 658~ EAETYIS LEAVING SCENE/CALL HOSPITAL AND TELL THEM 1 WANT
-RAYS
0815 | 658~ HOSP HAS BEEN ADVISED
0819 | 1102— BACK IN THE COUNTY
0833 | 110- CONTACT GREGORY WHITE AT 214 N WATER AND HAVE HIM CALL HIt
FATHER ASAP #8U1120
0838 | 110- 10-23
0838 | 658~ Hosp
0840 | 110- GREG WHITE IS OUT OF TOWN OF TOWN/MSG WAS DELIVERED TO HI¢
GRANDFATHER
0843 | 1102- IN WARRENSBURG
0850 | 110- SIGNAL 35
0858 | 658- | ps-— ADVISE 651 FATHER IS HERE 1S REQUESTING LANGFORD FUNERAL
HOME IN LEES SUMMIT/B51 ADVISES TO 6O WITH THE WIFES RE-
QUEST OF CAST FUNERAL HOME IN HOLDEN.
0901 | 110- 10-8 '
0905 | 110- CONTACT JIM MILLER AT DQ REF THEFT/ FROM CAR #841121
0911 | 110- 10-23 = \ ™
d919 | B58- SIGNAL 59
0919 | 110- 10-24 7=
0931 | 110- 10-23 o § ) W/
0S40 | 801~ CLINTON PD REQUESTS YOU'ASCERTAIN IF THERE 1S A 69 GRN
PONTIAC GTQ LS IN GHILHOWEE/IF IT 15 ADVISE NCE-817
0945 | 304~ %gﬁaigg 0SCAR ZVACEK 700 E ALDEN REF OBSCENE PHONE CALLS
0948 | 2304~ " 10-8 :
0951 |110- _ 535 >
0957 | 651647640 — 10-8 o S
0958 | KN- 650 10-20/0 %
0958 | 301- 10-8 TO HOLDEN
1000 | 301~ 307 1SUAT. IS RES///
1004 | Ls— REF/ SHOOTING 1IN HOLDEN
1004 | 2101~ 10-21 300 NEG
1005 | 2105~ 10-21 300 nNEG
1011 | 2101~ CALL KENNETH MEADS
1012 | 301- 755~ 1755 LIKE TO TALK TO 301
1013 | 106~ 10-8 )
1013 | 110- 10-8
1017 | 106~ CONTACT MRS PAUL CHRISTY #36 PARKVIEW GARDENS AROUT NIGHT
TIME TRAFFIC #341124
1021 | 106~ 10-23
1022 | 110- CONTACT SOME SUBJS ON SOUTH SIDE OF MUNICIPAL BLDING
1025 | 110- 10-23
1027 | 106~ 10-24
1035 | 654- LOT OF WIRE IN DITCH ON HH OFF OF HWY 50 WHERE YOU TURN
BACK NORTH #763
1045 | 106~ 10-28/PRs-152
1045 | B854 - WIRE BELONGS TO TELEPHONE COMPANY/THEY HAVE BEEN WORKING
THERE
1048 | 301~ CALL VIRGINIA THOMPSON 732-6548
190 | T08- Steth. 12
- SIGNAL
1108 [ 110- HAVE WALK IN 10-50 #841126
1116 | 110- UNION AND HOLDEN
1129 | 106- 10-8
1135 | 110- 10-8
1136 | 110- SIGNAL 35
1136 | 657~ RESIDENCE/WAAKE UP CALL AT 1300
1138 1106~ SIGNAL 55
1149 304~ PICK UP VERN LOYD AT BANK OF HOLDEN



JOHNSON COUNTY CENTRAL DISPATCH
CRIMINAL JUSTICE CENTER

135 WEST MARKEY

COUNTY LINE

10-3

r) ]

DATE._ 02-18-84/5AT WARRENSBURG, MISSOURI 64093 — 217
OPR OPR_TEMPEL

747-3322 747-3456 747-2265 732-5527 653-4544 678-2211

TIME | UNIT BASE LOG

115% | 304 10-8

1209 | 111 10-28/BJz

1212 | 353 10-24/ENROUTE TO QUARTERS

1215 | 304 - 954

1215 | 654 495y

1220 | 301 CALL 304 MEET ME AT HQ IN ABOUT 10 MINUTES

1226 | 353 QUARTERS

1226 | 390 QUARTERS

1229 | 110 10-8

1235 | 301 PD

1235 { 110 SIGNAL 17

1239 [ 755-1p6- WHI OLDS NORTH ON HWY 13 FROM QUARRELS NO LIC INFO VERY Ct

1240 | 304 - PD

1242 CMS* 10-28/pzv~939

1244 | 654 HOLDEN PD

1245 PAGED 658 TO CALL HIS RES{DEMNCE \

1300 | —o--opomme 2T TEMPLE 10-42 ----- BRADLEY. 10-H1 =--mcmme

1301 [ 654 10- R

1306 | Ls 10-50 poss J2 soutH ‘oF BB oN 13 &

1307 | 1101 |- INFO ON 10-50 =0 5. Gl

1309 | 658 - NOTLFY CASS FUNERAL HOME OF. POST MORTEM EXAM AT 14:00

1314 | Ls 10-51 TIP TOP == e e

1315 | 755 - 10-5101 T1p.TOP | &

1318 | 1101 - 10-23 i :

1331 | 1101 10-7 HosPY, | e

1404 | 657 10-8 .

1412 | 649/1p9- CASS FUNERAL HOME:

1439 | 532 - REPORT OF TRASH.[DUMRSTER ON WASHINGTON NEAR GAY

lHSS 106 10-8 17LL HEAD.THAT WAY

144 106 OUT OF CAR [

1843 | 106 10-8 HBOAS ™

1444 1 106 ST SIGN AT “WASHINGTON AND POLK DOWN

1501 | 106 10-50u1=HOLDEN AND BUS50

1504 | 106 10-23 Y\ /=

1520 | 106 10-24 10-8

1522 | 106 81635

1556 | 115 10-8

1558 | 651 IF DEP COMES IN HAVE THEM RELAY MERC TO ME IN HOLDEN

1603 | 651 HOLDEN PD

1616 | 6497109 10-

1618 | 326 - 10-8 ENROUTE TO VIRGINIA MANOR

1622 | 326 10-23

1627 | 119 10-8

1629 | 326 ENRQUTE TO LEE'S SUMMIT

1634 [ 115 Z5K238

1636 | 107 SIG55

1638 | 115 831

1650 | 407 -~ ZFW575

1651 | 109/649 ENROUTE T} INDEPENDENCE

1653 | 115 10-8

1653 | 107 10-8

7% | i

1721 | 119 i 10-50ul HoncHO'sS

1726 | B58 10-7 RES

1727 | 113 10-23 AT HONCHOS

1738 | 107 C-5 MAIN AND SW GssG81

1739 | 107 RAYMOND L CLAYBROOK W/M 112659

1744 | 870 EVERYTHING OK

1746 | 326 - 10-8 ENROUTE TO COUNTY

1750 | LAFF [o~ HAVE 10-5 SUPEANA’'S ~ CAN YOU HAVE A CAR MEET OUR CAR AT

870 WILL BE THERE



